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Vabimo vas na 
domače koline, 
kosila in večerje.
DELOVNI ČAS:
od poned. do sobote, od 9. do 22. ure
nedelja od 8. do 14. ure
SREDA ZAPRTO

S Triglav kaskom 
do snežne freze!

Sklenite zavarovanje 
v času od 1. 9. do 31. 12. 2010 
in sodelujte v nagradnem 
žrebanju!

Več na www.honda-as.com
Tel.: 01 56 23 333

VABIMO 
V ZAČETNI TEČAJ
ORIENTALSKEGA PLESA

Uvodno srečanje 
bo v sredo 6.10. v vrtcu MEDO, Prevoje

Več informacij: 041 826 372 (Nataša), 
natasa.kocar@gmail.com
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Glasilo občine Lukovica

VABILO
ŠD Lukovica 

vabi na jesenski

Turnir v malem 
nogometu
Brdo 2010,

ki bo v soboto 2. oktobra 
na Brdu pri Lukovici
z začetkom ob 9. uri.

Nagrade;
1. mesto, pokal + 100€
2. mesto, pokal + 60€

3. mesto, pokal + 30€, in
pokal za najboljšega strelca!

Prijavnina 30€, 
Turnir bo ob vsakem vremenu!

Vljudno vabljeni.

ŠD LUKOVICA

Vabljeni na 25. tek in 17. pohod za krof 
v Krašnjo v nedeljo, 3.10.2010

Vse ostale informacije : na telefon : 041 612 702 – 
Marjan ali na spletni strani : www.krasnja.si

ROKOVNJAČ je glasilo Občine Lukovica. Brezplačno ga prejemajo vsa gospodinjstva občine Lukovica; odgovorna urednica: Katarina Karlovšek; 
uredniški odbor: Milena Bradač, Danilo Kastelic, Rok Avbelj, Leon Andrejka; ustanovitelj: Občina Lukovica, Stari trg 1, 1225 Lukovica, tel. 01/729 
63 00, gsm: 051 365 992, jezikovni pregled: Primož Hieng; spletna stran: www.lukovica.si, e-mail: rokovnjac@lukovica.si; produkcija: IR IMAGE, 
Medvedova 25, Kamnik; trženje oglasnega prostora: IR IMAGE, Medvedova 25, Kamnik; naklada: 1.950 izvodov. Glasilo sodi med proizvode, 
za katere se obračunava 8,5 % DDV (Ur. l. RS št. 89/98). Rokovnjač je vpisan v evidenco javnih glasil Ministrstva za kulturo RS pod zaporedno 
številko 1661 in v razvid medijev Ministrstva za kulturo RS pod zaporedno številko 380. Uredništvo si pridržuje pravico do krajšanja besedil glede 
na tehnične in materialne možnosti. Nenaročenih člankov ne honoriramo. Na naslovnici: Godba Lukovica v Kamniku

Naslednja številka Rokovnjača izide 29. 
oktobra, rok za oddajo prispevkov je 18. 
oktober. Svoje prispevke lahko pošljete po 
e-pošti na naslov rokovnjac@lukovica.si 
ali katarina@rta.si, po pošti ali jih oddaj-
te v nabiralnik uredništva, GSM urednice: 
051/365-992
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Moja zgodba …
Mi verjamete, da 
sem vedno, ko sem 
pričela s pisanjem 
uvodnika, položila 
prste na tipkovnico 
in se zazrla predse; 
le kaj bi napisala, 
sem se spraševala, 
in v mislih iskala 
tisto pravo besedo, 

iz katere bom napletla uvodnik.  Tokrat ni 
tako, ta uvodnik je predzadnji, naslednja 
številka bo moja zadnja, kajti »vloga« 
urednice ugasne, ko se zamenja sestava 
Občinskega sveta. Glede na to, da se za-
vedam, da bo moj zadnji uvodnik bolj kot 
ne »solzav«, ja, res je, težko mi bo zapusti-
ti vaše konce, navadila sem se vas, a pri-
hajajo novi izzivi, sem se odločila, da vam 
zaupam tole …
Spomnim se, da sem v prvih uvodnikih 
veliko govorila o ljubezni, spomnim se 
prvega, no, morda je bil tudi drugi ali tre-
tji, ne vem več točno, skratka, nosil je na-
slov »V imenu ljubezni«. No, sedaj pa sledi 
kratka zgodba, ki je moja zgodba.
Leto 2007 je bilo že bolj proti koncu, po 
spletu okoliščin sem se odločila, da bom 
za Rokovnjača opravila pogovor, intervju,  
z enim od uspešnih županov. Zopet splet 
okoliščin,  padla je odločitev, da bo to žu-
pan Celja, gospod Bojan Šrot. O Celju sem 
vedela zelo malo, bolj kot ne, samo to, da 
so zelo uspešna občina, v nekaj letih so 
naredili silovit napredek. No, z gospo-
dom Šrotom sva se uspela dogovoriti za 
termin, opravila sva pogovor, istočasno 
sva klepetala tudi o vsem mogočem, bil 
je zelo zanimiv sogovornik, in, …rodila se 
je ljubezen. Veste, kam merim? Ja, točno 
tako, če ne bi bilo Rokovnjača, oziroma, 
če ne bi prevzela te funkcije odgovorne 
urednice časopisa, se z Bojanom najbrž 
ne bi poznala. In tudi te ljubezni ne bi 
bilo. Neskončno sem hvaležna Lukovici, 
pa mislim, da bi isto rekel Bojan. 
Pa se je zgodilo, v imenu ljubezni, ljube-
zen. In na to bom mislila vsakokrat, ko se 
bom po avtocesti peljala skozi Črni gra-
ben v Celje.

Prijazno vas pozdravljam,

Katarina KarlovšeK,
odgovorna urednica roKovnjača
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1. člen

Razpišejo se 4 štipendije za šolsko leto 
2010/2011, in sicer dve za dijaka in dve za štu-
dij na fakulteti.

2. člen

Prosilci morajo prijavi na razpis priložiti:

a) dokazilo o vpisu v tekoči letnik šole oziro-
ma fakultete;

b) dokazilo o učnem uspehu zadnjega letni-
ka predhodnega izobraževanja;

c) potrdilo upravnega organa (dokazilo) o 
stalnem prebivališču v Občini Lukovica;

d) življenjepis;
e) dokazila o dohodkih oziroma prejemkih 

na družinskega člana za preteklo leto:
- datirana in podpisana izjava vlagatelja, 

da dovoljuje občinskemu organu pri-
dobitev podatkov davčnega urada o 
odmeri dohodnine za družinske člane 
kandidatove družine,

- odločbe o odmeri davka iz dejavnosti,
- potrdilo delodajalca o bruto osebnem 

dohodku za obdobje zadnjih treh me-
secev za starše, ki v preteklem letu niso 
bili v delovnem razmerju vseh 12 mese-
cev,

- potrdilo izplačevalca dohodkov oz. pre-
jemkov za družinske člane, ki niso zave-
zanci za plačilo dohodnine v RS,

- potrdila o letnih zneskih preživnin,
- potrdilo izplačevalca o izplačanih bruto 

pokojninah in nadomestilih v skladu s 
predpisi o pokojninskem in invalidskem 
zavarovanju, 

- dokazilo o statusu za polnoletne dru-
žinske člane, ki nimajo dohodkov (dijak, 
študent, iskalec zaposlitve, brezposeln 
– aktiven iskalec zaposlitve, drugo) – 
upošteva se datum po stanju v šolskem 
oziroma študijskem letu, za katerega je 
vložena vloga za štipendijo,

- potrdilo davčnega urada o premoženj-
skem stanju vseh družinskih članov - 
gospodinjski listi– upošteva se datum 

po stanju v šolskem oziroma študijskem 
letu, za katerega je vložena vloga za šti-
pendijo,

f ) izjava kandidata, da ne prejema drugih 
prihodkov iz naslova štipendij in drugih 
pomoči

Nepopolne vloge se ne upoštevajo. 

3. člen

Prosilci vložijo prijavo na razpis skupaj z zahte-
vano dokumentacijo do vključno 22. oktobra 
2010 na naslov: Občina Lukovica, Stari trg 1, 
1225 Lukovica, z oznako »štipendije za šolsko 
leto 2010/2011.

4. člen

Prosilci bodo o izbiri kandidatov za štipendije 
pisno obveščeni v roku 15 dni po izbiri.

Župan

Matej KotniK, l. r.

Na podlagi 10. člena Pravilnika o štipendiranju (Uradni vestnik Občine Lukovica, št. 5/99) Občina Lukovica objavlja

JAVnI RAZPIs ŠTIPenDIJ ZA ŠOLsKO LeTO 2010/2011

OBVesTILO
Občina Lukovca obvešča vse lastnike objektov na območju občine, ki so utrpeli škodo na 
stvareh (objektih, plaz, ki ogroža objekt…) zaradi posledic poplav v času med 16. 9. 
in 20.9. 2010, da lahko na podlagi Sklepa o pričetku ocenjevanja škode na stvareh, št. 844-
7/2010-88, z dne 20.9. 2010, Ministrstvo za obrambo, Uprava RS za zaščito in reševanje, prija-
vijo škodo najkasneje do 5. 10. 2010. Škodo prijavijo na obrazcu 4, ki je dostopen na spletni 
strani občine www.lukovica.si/novice ali na vložišču občine. 

Na območju občine je nastal škoda tudi na kmetijskih zemljiščih (naplavine, plaz na kmetij-
skih zemljiščih…), vendar s strani Ministrstva za obrambo, Uprave RS za zaščito in reševanje 
še ni bilo izdanega sklepa o pričetku ocenjevanja škode. V kolikor bo sklep izdan, bodo vsi 
lastniki kmetijskih zemljišč nemudoma obveščeni na krajevno običajen način.

Za dodatne informacije se lahko obrnete na tel. 01 7296 314 - Primož Dežman

Na podlagi 10. člena Zakona o množičnem 
vrednotenju nepremičnin (ZMVN, Ur. list 
rS, št. 50/06) in 7. člena Statuta Občine 
Lukovica (Ur. vestnik Občine Lukovica, št. 
01/01, 05/06) ter v sodelovanju z Geodet-
sko upravo republike Slovenije župan Ob-
čine Lukovica s tem

JAVNIM NAZNANILOM

obvešča javnost o javni razgrnitvi 

PReDLOGA MODeLOV VReDnOTenJA 
nePReMIČnIn
I.
Javno se razgrne:
1. kratek opis o razgrnitvi in množičnem vre-

dnotenju nepremičnin (mapa 1);
2. kratki opisi posameznih modelov vredno-

tenja nepremičnin s postopki izračunov 
(mapa 2);

3. za vsako vrednostno cono pripadajoče 
vrednostne tabele (mapa 3);

4. za vsako skupino istovrstnih nepremičnin 
izris vrednostnih con (mapa 4).

II.
V skladu z določili 10. člena ZMVN bo Geo-
detska uprava RS izvedla poskusni izračun 
vrednosti za vse nepremičnine, evidentirane 
v registru nepremičnin, in o tem z obvesti-
lom seznanila lastnike nepremičnin. Sočasno 
mora občina na krajevno običajen način jav-
no razgrniti predlog modelov vrednotenja 
nepremičnin za svoje območje. 

III.
Javna razgrnitev bo trajala v času od 05. okto-
bra 2010 do vključno 18. novembra 2010.
Gradivo iz I. točke bo javno razgrnjeno v pro-

storih Občine Lukovica, Veidrov trg 7 (Šentvid 
pri Lukovici), 1225 Lukovica.

IV.
Lastnik nepremičnine, ki na podlagi prejetega 
obvestila o poskusnem izračunu vrednosti ne-
premičnine in javno razgrnjenih podatkov o 
modelih vrednotenja meni, da pri poskusnem 
izračunu vrednosti njegove nepremičnine ni bila 
upoštevana ustrezna vrednostna cona oziroma 
vrednostna raven v skladu s kriteriji in merili za 
množično vrednotenje nepremičnin, lahko na 
Geodetsko upravo RS najkasneje v roku 8 dni po 
koncu javne razgrnitve modelov vrednotenja v 
občini, v kateri se nahaja njegova nepremičnina, 
poda pripombe in predloge za preveritev ustre-
znosti uporabljenega modela vrednotenja.
Geodetska uprava RS bo vse pravočasno pre-
jete pripombe in predloge lastnika nepre-

mičnine preučila v skladu s kriteriji in merili 
množičnega vrednotenja in tiste, ki se bodo 
izkazale za ustrezne, upoštevala pri pripravi 
končnega predloga modelov vrednotenja.
Geodetska uprava RS bo vse lastnike nepre-
mičnin, ki bodo poslali pripombe in predlo-
ge v zvezi  s predlagano vrednostno cono in 
vrednostno ravnijo, obvestila o upoštevanih 
pripombah in predlogih in o razlogih za neu-
poštevanje pripomb in predlogov

V.
To javno naznanilo se objavi na svetovnem 
spletu, v občinskem glasilu Rokovnjač in na 
krajevno običajen način.

številKa: 353-080-01/10
datuM: 22.09.2010
Župan Matej KotniK
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Krašnja poje
Na žalost tudi odlično izvajani zvoki skladb Godbe iz Stranj niso 
prepodili deževnih oblakov v soboto, 4. septembra, na dvorišču 

Vera Beguš je še enkrat pozdravila vse nastopajoče in obiskovalce ter jim zaželela  prijetne urice.

krašenjske šole. Tako se je sedmo srečanje pevcev ljudskih pesmi 
slovenskih pokrajin, ki ga je spet pripravilo KUD F. Maselj Podlim-
barski pod skrbnim vodstvom duše krašenjskega življa Vere Be-
guš, moralo preseliti v avlo šole v Krašnji. Nič hudega. če je bilo 
tesno, je bilo toliko bolj lepo.     Milena Bradač 

Za prijeten začetek so mladi igralca KUD F.M. Podlimbarski uprizorili šaljiv skeč ob vaškem vo-
dnjaku. Ker je bil zunaj dež, so korito pač prinesli kar v šolo.

Ljudski pevci iz Vrbja pri Žalcu, skupinovodja Matilda Breznik, tudi pesni za njihovo skupino. So 
iz kraja, kjer hmelj je doma, le da se je včasih ob trgatvi slišala vesela pesem, sedaj pa samo 
brnenje traktorjev.

KUD Božo Račič, Adlešiči, Katica Adlešič jih vodi vsepovsod, pred dvema letoma so po sto letih pele 
na Dunaju. Prešmentane, vesele belokranjke, vsako leto so mlajše. Letos so s seboj pripeljale še tri 
postavne moške, ki pa zaradi vremena niso mogli predstaviti svojega znanja domačih obrti.

Društvo ljudskih pevcev Prijatelji 6-ŠE iz Šešč pri Preboldu, Zvone Babič vodi skupino. Tudi oni 
kot vsi preje in kasneje so doma iz najlepšega kraja. Tudi oni že stari znanci krašenjskega vsako-
letnega druženja.

Tončka Bezavšek, živahna in šegava gospa pri 95 letih. Zapela je štiri ljudske pesmi, nekatere smo 
verjetno slišali prvič, čeprav jih obiskovalci poznamo že mnogo.
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Vsako leto se prireditve z veseljem udeležijo tudi izdelovalci ročnih del in 
domače obrti, kot so Aktiv žena iz Dola pri Ljubljani, Lojzka Avbelj kleklja, 
svoje izdelke na ogled postavi Društvo upokojencev Lukovica, medge-
neracijsko društvo Jesenski cvet iz Domžal, Rokodelci Moravške doline, 
Cirila Šmid z izdelavo dražgoških kruhkov, Cirila Ules izdeluje narodne 

noše, Joži Košak cekarje in Preužitkarice iz Krašnje. Malce smo si jih sicer 
ogledali na dvorišču, žal pa so morale pred dežjem svoje rokodelske spre-
tnosti pospraviti nazaj v avto, kajti za vse ni bilo dovolj prostora v šoli.
V nadaljevanju naj slike govorijo. Slike in podpisi vas bodo spomnili, kako 
je bilo, slike in opisi bodo naslednje leto privabili še več obiskovalcev.

Filovske ljudske pevke iz Prekmurja, skupino vodi Marija Vegi. Spet so prinesle lepoto Prekmurja, 
izraženo v zapetih pesmih in toplino besed njihove pokrajine.

Kdo ne pozna Ljudskih pevcev iz Blagovice, ki jih vodi Matjaž Pestotnik. Vsakdo, ki jih je slišal, 
verjemite, želi jih slišati spet.

Pevci ljudskih pesmi Kerlci iz Ljubljane, skupino vodi Katarina Šolinc. Letos so bili prvič na sreča-
nju v Krašnji. Poznajo se iz študentskih let. Sedaj ko sive lasje, so se spet našli in prav dobro so se 
ujeli. Zagotovo jih bomo še velikokrat slišali in videli.

KUD Fran Maselj Podlimbarski Krašnja, skupino vodi Magda Kreft. Domačini ponavadi zaključijo 
prireditev. Tudi letos so jo. Tudi oni prepevajo nešteto starih, na novo obujenih ljudskih pesmi.

Župan Matej Kotnik je izročil zahvalo tudi predstavnici medgeneracijskega društva Jesenski cvet, 
kakor jo je vsem ostalim. Prav tako je povedal da če že vsi žive v najlepšem kraju v Sloveniji, 
živimo tudi mi in imamo našo Vero.

Takole je občinstvo prepevalo skupaj z nastopajočimi.



Rokovnjač8 AKTUALNO

so karkoli prispevali k večji prometni varnosti 
na naših cestah, velja zahvala.  
V preteklem obdobju ste nam največkrat 
predlagali umiritev prometa na posameznih 
cestnih odsekih s postavitvijo hitrostnih 
ovir. Vse vaše vloge smo obravnavali, čeprav 
morda niste prejeli odgovora. Postavitev hi-
trostne ovire pomeni velik poseg v promet. 
Ne samo, da ga umiri. Umiriti ga mora varno. 
Zato je treba predhodno pridobiti vso po-
trebno dokumentacijo. 
Da bi v prihodnje odločitve glede urejanja 
prometne varnosti sprejemali na osnovi real-
nih podatkov, smo v občini kupili prvo merilno 
napravo za štetje prometa, ki jo poznamo kot 
znak »VI VOZITE«. Ta izpiše izmerjeno hitrost 
in se nam zahvali, če upoštevamo omejitev 
hitrosti, oziroma nas opozori ob njeni preko-
račitvi. Čas in izmerjeno hitrost posameznega 
vozila tudi zabeleži. Iz zbranih podatkov lah-
ko izračunamo frekvenco vozil v posameznih 
časovnih intervalih, največje prekoračitve, 
število in deleže prekoračitev ter pridobimo 
še niz drugih informacij. Hkrati ima naprava 
tudi psihološki učinek na voznike, saj jih veči-
na ustrezno upočasni vožnjo.  Merilna napra-
va bo nekajkrat letno premeščena na različne 
cestne odseke v občini.  Tako bo postopoma 
izdelana realnejša slika o prometu in prome-
tnih tokovih na občinskih cestah. 
Toliko o našem delu. Za zaključek vam želim 
čim večjo varnost v prometu. In ne pozabite 
na kresničko.

Republiški svet za preventivo in vzgojo v 
cestnem prometu že vrsto let organizira raz-
lične oglaševalske akcije, ki spodbujajo pe-
šce kot udeležence v prometu, da sami čim 
bolj poskrbijo za svojo varnost in vidnost. V 
nekaterih krajih ta priporočila upoštevajo vsi 
pešci. V naši občini pa temu ni tako. Ko smo 
v Svetu za preventivo in vzgojo v cestnem 
prometu Občine Lukovica iskali vzroke za 
to, smo ugotovili, da kresničke ali odsevnika 
pravzaprav ne moremo kupiti v katerikoli tr-
govini. Odločili smo se, da za vzpodbudo vsaj 
eno kresničko pošljemo v vsako gospodinj-
stvo. Uporabljajte jo.
S to akcijo nekako tudi zaključujemo naš 
mandat. V štirih letih smo obravnavali vaše 
številne pobude za izboljšanje prometne 
varnosti in zahteve za ureditev cestne infra-

strukture ter jih posredovali pristojnim orga-
nom in institucijam v reševanje. Nekatere so 
rešene, druge so v reševanju, za določene pa 
bo treba še nekaj potrpežljivosti, saj se bodo 
reševale v okviru večjih ureditvenih projek-
tov. Svet za preventivo in vzgojo v cestnem 
prometu Občine Lukovica pa nima niti sred-
stev niti pristojnosti, da bi sam izvajal take 
aktivnosti.  
Kljub temu smo marsikaj izboljšali. Župan 
in zaposleni v občinski upravi z vodenjem 
postopkov ter Občinski svet s sprejemom 
ustreznih odločitev so poskrbeli za nakup 
novih, varnejših vozil za šolske prevoze, de-
lavci režijskega obrata so uredili in označili 
postajališča šolskih avtobusov in kombijev 
ter namestili številne opozorilne in prometne 
znake, ogledala in zaščitne ograje. Vsem, ki 

Bodimo previdni
Današnji številki rokovnjača smo priložili kresničko. Ne naključno. Priložili smo jo zato, da 
bomo tudi pešci z njo vidnejši udeleženci prometa. Seveda jo bomo morali imeti s seboj 
vedno, ko se bomo peš odpravili ob cesti, ne glede na to ali gremo na daljšo pot ali samo 
do najbližjega soseda. Pa ne v žepu ali torbi. Kresničko moramo obesiti na vidno mesto, 
tako da lahko prosto niha. V temi, mraku ali ob slabši vidljivosti, ki bo vse pogostejša v teh 
jesenskih in zimskih dneh, nas bodo vozniki opazili veliko prej, kot bi nas sicer. Meritve so 
pokazale, da vozniki ponoči ali ob slabši vidljivosti pešca s kresničko ali drugimi odsev-
nimi površinami  opazijo v razdalji do 135 m, pešce, ki nosijo temna oblačila, pa šele na 
razdalji 25 do 35m. Zato vedno poskrbimo, da bomo v prometu vidni. 
Mag. MarinKa Kušar štruKelj, predsednica sveta za preventivo in vzgojo v cestneM proMetu oBčine luKovica

Kot večletni predsednik sveta staršev in 
član sveta šole na OŠ Janka Kersnika, ki 
vključuje tudi Vrtec Medo, v zadnjih letih 
na področju šolstva in otroškega varstva 
v naši občini zelo pogrešam celostno sre-
dnjeročno in dolgoročno strategijo razvo-
ja teh dveh izjemno pomembnih področij. 
Tako svet staršev kot svet šole sta odgovor-
ne v občini (občinski svet, občinsko upravo 
in župana ter Svet za preventivo in vzgojo 
v cestnem prometu) velikokrat pozvala k 
sodelovanju pri oblikovanju take strategi-
je. Svet staršev je oblikoval tudi posebno 
delovno skupino, ki je sestavila dolg se-
znam odprtih problemov, za katere bi že-
leli skupaj poiskati rešitve in narediti načrt 
za njihovo realizacijo. Vendar se ni zgodilo 
nič, dokler ni nastal akutni problem več 
kot sto otrok, za katere v vrtcu ni prostora, 
hkrati pa se v bližnji prihodnosti nakazuje 
prav tako akuten problem pomanjkanja 
prostora ob uvedbi drugega tujega jezika 
v osnovni šoli. 
Žgoča problematika je stvari nekoliko pre-
maknila, mogoče je tudi volilno leto pripo-
moglo k temu, da je bila ustanovljena me-
šana delovna skupina, ki jo je svet staršev 

Kaj bo z našo šolo v prihodnjih letih?
 
Šola je zelo pomembna ustanova. Ne samo za osebni posameznikov, ki jim zapolni dobr-
šen del mladosti, ampak tudi za razvoj skupnosti in naroda, ki ga lahko uspešno vodijo 
osebnosti, ki so šle skozi dobro šolo. Kot oče petih otrok (študentke, dijaka, dveh osnov-
nošolk in dojenčice) sem spoznal, da naša šola ni tako dobra kot bi lahko bila, zato si na 
vseh ravneh od lokalne prek regionalne do državne, prizadevam za njeno izboljšanje. Ker 
so pred vrati lokalne volitve in ker je vloga občine pri zagotavljanju dobrih pogojev za 
kakovostno šolo velika, namenjam nekaj misli krajevni šolski problematiki.
tone Meden, predsedniK sveta staršev na oš janKa KersniKa

prej več let neuspešno predlagal. Delovna 
skupina se je na dosedanjih sestankih se-
znanila s projekti novega vrtca ob seda-
njem vrtcu Medo in nove šole na Brdu. Oba 
projekta smo člani skupine podprli zaradi 
dolgoročnosti in kvalitete vzgoje in izo-
braževanja, ki jo zagotavljata. Vsekakor pa 
pričakujem, da bo, ne glede na izid volitev, 
delovna skupina v prihodnje odprla in za-
čela reševati tudi seznam perečih proble-
mov šolske in prometne infrastrukture, ki 
smo ga oblikovali v svetu staršev. Pričaku-
jem tudi, da delo skupine ne bo omejeno 
le na ustno seznanjanje s tem, kaj je občin-
ska uprava pred tem že naredila. Namen 
delovne skupine, ki ga je imel v mislih svet 
staršev, ni bilo informativno spremljanje 
operativnega dela občinskih organov pri 
konkretni nalogi ampak medsebojno so-
delovanje različnih zainteresiranih skupin 
(staršev, učiteljev, občinskih svetnikov, ob-
činske uprave …) pri oblikovanju srednje-
ročne in dolgoročne vizije razvoja šolske 
infrastrukture v občini, vključno z varnimi 
šolskimi potmi in določitvijo prioritet po-
sameznih nalog.
Taka vizija oziroma strategija je nenaza-

dnje pogoj za pridobivanje nepovratnih 
evropskih sredstev. Zavedam se, da am-
biciozni načrti, kot je na primer nova šola, 
veliko stanejo, in da so po mnenju mnogih 
z omejenimi sredstvi občine neizvedljivi. 
V tem smislu lahko denar, ki bi ga črpali 
iz evropskega proračuna, pomeni rešitev 
problema, kar pa seveda zahteva znanje in 
skrbno pripravo, saj dostop do evropskih 
sredstev ni niti lahek niti enostaven, je pa 
mogoč, kot kažejo uspešni primeri tovr-
stnih investicij v Sloveniji.
Upam, da bodo v naslednjih letih naši 
otroci dobili kakovostne šolske prostore 
in varne poti, ki bodo vodile do njih. Ne-
dvomno si to zaslužijo in prepričan sem, 
da bi to morala biti ena od prioritet novih 
občinskih svetnikov in župana, ki jih bomo 
volili oktobra. Čeprav seveda ne vem, kdo 
bo izvoljen in večinoma tudi (še) ne vem, 
kako kandidati gledajo na problem šolske 
infrastrukture, se mi zdi vzpodbudno že to, 
da za mesto županje kandidira Mojca Sto-
schitzky, dolgoletna aktivna članica sveta 
staršev in tudi predstavnica naše šole v 
Aktivu svetov staršev osnovnih šol dom-
žalske regije. Šolsko problematiko zelo 
dobro pozna, saj jo je v letih dela v svetu 
staršev lahko spoznala »od znotraj« in bo 
celostni šolski problematiki v volilni kam-
panji dala primerno težo, ki ji bodo morali 
slediti tudi drugi kandidati. Verjamem pa, 
da je v primeru izvolitve gospa Stoschitzky 
s svojim znanjem, izobrazbo in izkušnjami 
sposobna zastavljene projekte tudi izpelja-
ti, saj sem jo v letih najinega sodelovanja v 
svetu staršev in Aktivu spoznal kot vestno, 
zanesljivo in učinkovito sodelavko.
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Pojasnilo glede izgradnje prizidka vrtcu Medo
ravnateljica OŠ Janka Kersnika Brdo, ga. 
Brigita Nojić, v svojem sestavku »Komu ver-
jeti?« navaja nepopolna dejstva in s tem 
ustvarja napačni vtis, da bi morala OŠ Jan-
ka Kersnika prevzeti obveznost plačevanja 
najemnine družbi Marles za prizidek vrtca 
Medo. resnica je nekoliko drugačna, zato na 
tem mestu navajamo še naslednji člen Po-
godbe o zagotavljanju stroškov najemnine, 
ki ga ga. Nojić ni navedla, kateri določa, kdo 
zagotavlja denar za plačevanje najemnine. 

Citiram: »Pogodbeni stranki se dogovorita, da 
bo Občina Lukovica kot ustanoviteljica porav-
navala Vzgojno-izobraževalnem zavodu me-
sečne najemnine za v najem vzeti novozgrajeni 
prizidek k vrtcu iz 1. točke te pogodbe v znesku 
11.866,80 EUR (z besedo: enajsttisočosemsto-
šestinšestdeset 80/100 evrov) in sicer za celo-
tno obdobje najema, ki prične teči z dnem pri-
dobitve uporabnega dovoljenja za objekt, ki je 
predmet najema, izteče pa dne 09.07.2021.» 
Znesek, naveden v tem členu je enak znesku 
v pogodbi o ustanovitvi stavbne pravice, ki je 
dostopna na spletni strani Občine Lukovica 
in enak, kot je naveden v pogodbi o najemu, 
ki naj bi bila sklenjena med OŠ in Marles, Hiše 
prihodnosti. Znesek, ki ga v svojem sestavku 

navaja ga. Nojić, je v enem odstavku pogod-
be o zagotavljanju stroškov najemnine ostal 
pomotoma, saj je bil kasneje v pogajanjih z iz-
vajalcem znižan. Ga. Nojić pa pozabi povedati, 
da je v istem členu v prvem odstavku zapisan 
pravilen znesek. Ni pa odveč tudi navesti, da 
gre pri tem za osnutek pogodbe, ne za konč-
ni tekst. Prav tako je izpuščeno dejstvo, da se 
Občina Lukovica v 5. členu pogodbe o najemu 
s poroštveno izjavo obvezuje kot solidarni po-
rok in jamči za izpolnitev vseh dogovorjenih, 
veljavnih in zapadlih, a morebiti neplačanih 
obveznosti šole. Z drugimi besedami: OŠ Janka 
Kersnika s podpisom te pogodbe ne prevzema 
nikakršnih lastnih finančnih obveznosti.
Celoten projekt izgradnje prizidka vrtca je za-
snovan na podpisu treh pogodb: Pogodbe o 
ustanovitvi stavbne pravice, ki sta jo podpisali 
Občina Lukovica in Marles; Pogodbe o zagota-
vljanju stroškov, ki jo podpišeta Občina Luko-
vica in OŠ Janka Kersnika in Pogodbe o naje-
mu objekta, ki jo podpišeta OŠ Janka Kersnika 
in Marles, Hiše prihodnosti. Bistvo celotnega 
postopka pa je, da Občina Lukovica OŠ Janka 
Kersnika za ves čas najema zagotavlja sred-
stva za plačevanje najemnine. OŠ Janka Ker-
snika v nobenem trenutku ni lastnik kakršne-
koli stavbe, kot to navaja ga. Nojić, prav tako 

ni posrednik za plačevanje najemnine, ampak 
najemnik objekta. Ob tem bi še omenili, da 
je bil takšen postopek s strani predstavnikov 
zainteresiranih ponudnikov pojasnjen na seji 
občinskega sveta dne 17.02.2010, na kateri je 
bila prisotna tudi ga. Nojić.
Očitno gre v sestavku za nepopolno in napač-
no interpretacijo pogodb, ob tem, da ga. No-
jić, kljub našim pozivom, do danes ni zaprosila 
za razlago zakaj se posel izvaja na takšen na-
čin. Ni odveč pripomniti, da so bili doslej na 
takšen način izgrajeni vrtci v več kot desetih 
slovenskih občinah, vključno z vrtcem v Dom-
žalah in nikjer se niso srečali s podobnimi za-
pleti kot se srečujemo pri nas. Ob tem pa se 
nam postavlja še naslednje vprašanje: če se že 
pri izgradnji prizidka vrtcu srečujemo s takšni-
mi zapleti, kako lahko pričakujemo, da bomo 
lahko izgradili novo šolo, ki bo občutno večji 
in dražji zalogaj kot pa vrtec.
Žal pa opažamo, da je ga. Nojić v svojem se-
stavku prevzela vlogo tožnice in sodnice in 
vnaprej določila, da je vodstvo občine nepo-
šteno. Zato jo pozivamo, da nam predloži do-
kaze za to svojo trditev.

direKtor oBčinsKe uprave

stojan Majdič

Zahvala in upanje
Dodobra smo zakorakali v novo šolsko leto 
2010/11. Prvošolčke smo sprejeli v šolsko 
skupnost na dvorišču šole, ki jim je je šolska 
skupnost pripravila program, šola pa jih je 
obdarila s kapicami. Upam, da se bodo dobro 
počutili v šolskih klopeh. Žal mi je samo, da jih 
nimam na matični šoli. Enako je bil sprejem s 
kulturnim programom tudi za ostale učence 
šole Brdo, PŠ Blagovice in PŠ Krašnje. Brigita 
nojič, prof. def., ravnateljica oš janKa KersniKa

Pa je prišel dan, ko sem dobila klic iz občine, da se 
polaga temeljni kamen za izgradnjo prepotreb-
nega prizidka vrtcu, saj je bilo veliko težav okrog 
zagotavljanja varstva. Bi rekel človek: »končno«. 
Bojim pa se, da s tem ne bo konec vseh težav. 
Zakaj? Preprosto zato, ker po novih prostorih kli-
če tudi šola. O tem sem že veliko pisala, a malo 
je tistih, ki na glas govorijo o tej problematiki. Če 
je kaj potrebno, je potrebno to, da se pristopi k 
reševanju šole in vrtca celostno, saj je statistič-
no gledano povečano število rojstev. Idejna za-
snova je bila narejena. Bojim pa se, da bo ostalo 
ponovno samo pri njej, kot že vsaj dvakrat tekom 
preteklih let. Besede niso dovolj. Potrebna so de-
janja!
Sedaj je predvolilni čas. Ne navijam za nikogar, 
ker se v politiko ne spuščam, rečem pa: kdorkoli 
bo prevzel krmilo občine, bo moral takoj pristo-
piti k reševanju problematike, saj se bodo pro-
blemi le kopičili. Upam, da bo od obljubljenega 
tudi kaj storjenega!
Desetega septembra 2010 sem bila prijetno pre-
senečena, ko sem dobila iz računovodstva klic 
– obvestilo, da smo dobili nakazanih na račun 
šolskega sklada donacijo 250 evrov. Presene-
čena predvsem zato, ker je bila donacija dana z 
obrazložitvijo: »Ne bomo denarja trošili za plaka-
tiranje, pač pa podarjamo denar v sklad otrokom 
in šoli!« To je naredila »LISTA ZA OBČINO LUKO-
VICA«. Če hočemo razmišljati tako, da je to po-
litika – dajmo, a dejanja kažejo, da je že tekom 

šolskega leta, ko ni bilo bojev za glasove, bil da-
rovan denar na račun šolskega sklada s strani g. 
Bedena – vse njegove sejnine.
Na tem mestu bi se rada zahvalila donatorjem v 
imenu otrok, učiteljev in osebnem  imenu za to 
gesto, ki nas navdihuje z upanjem, da bo proble-
matika šole in vrtca skupaj razrešena kaj kmalu!

Komu verjeti ?
Ne vem, kako naj sploh začnem! Ali sem razo-
čarana ali jezna? Verjela sem v poštenost, za-
upanje, pa ne vem, če je temu res lahko tako. 
Ljudje smo različni in sodbe delimo zelo hitro. 
Vsak izmed nas ima kakšno napako, tudi jaz! 
A k sreči se človek lahko iz napak, seveda, če 
si to dopusti in prizna, tudi veliko nauči!     Bri-
gita nojič, prof. def., ravnateljica oš janKa KersniKa

Ko sem sedela za računalnikom, sem se ubadala 
z vprašanjem, kako naj zadevo sploh zapišem. 
Če hočete, lahko vzamete to tudi kot predvolilno 
kampanjo, a ozadje tega zapisa to ni! Je resnica, 
ki mora priti na dan! Zakaj?
Lep je bil dogodek polaganje temeljnega kamna 
v vrtcu. A ta dogodek je bil lep le en vikend. Ko 
sem v petek sedela z županom, pravnico, di-
rektorjem Marlesa in ostalimi člani, mi je župan 
dejal, da bom podpisala pogodbo z direktorjem 
Marlesa o najemu stavbe vrtca. Temu nisem po-
lagala posebne pozornosti. Pravnica je dejala, da 
je vse preverjeno pri pravni službi, da ni nič spor-
nega, in da se lahko podpis izvrši v ponedeljek 
ali torek. Dejala sem, da ni težav, a bom javila, če 
imam termin prost. Ko sem med vikendom pre-
mišljevala, kaj in kako, mi vseeno ni dalo miru, pa 
sem prosila, če lahko dobim pogodbo v vpogled, 
da vem, kaj podpisujem. Ker sem bila v ponede-
ljek, 13. septembra, in v torek, 14. septembra, 
službeno zadržana, sem prosila za odlog ter-
mina, ki je bil že prej dogovorjen z direktorjem 
Marlesa in s pripisom, da se v primeru nejasnosti 
obrnem po razlago na občino.
Ker sem želela pridobiti še drugo mnenje, sem 

posredovala pogodbo pravniku in mi je podpis 
pogodbe odsvetoval. Zakaj? Ker v sami Pogodbi 
o zagotavljanju stroškov najemnine za prizidek 
k vrtcu piše, da – citiram: »Pogodbeni stranki 
ugotavljata, da je OŠ Janka Kersnika sklenila s 
Hišo prihodnosti, inženiring in gradnja d.o.o. 
Ljubljana, najemno pogodbo o najemu objek-
ta…« V nadaljevanju piše tudi višina anuitete za 
mesečno odplačevanje kredita, ki je veliko višji 
v znesku, kot je bilo predstavljeno v Pogodbi o 
stavbnem zemljišču na spletni strani Občine in 
sicer v tem trenutku 12.488,10 evra za obdobje 
do 09.07.2021.
Sporno pri vsem tem je to, da šola ne sme in ni 
lastnik nobene stavbe, še manj pa posrednik pri 
plačevanju anuitete za odplačevanje vrtca. Temu 
pač ne sme biti tako!
Ker so lahko mnenja različna in tudi sodbe, sem 
se bila dolžna obrniti tudi na Ministrstvo za šol-
stvo in šport, kamor sem posredovala podatke, 
da mi dajo še moji delodajalci mnenje o pravil-
nosti mojega delovanja.
Menim, da je skrajni čas, da se o resnici spregovori, 
pa četudi bo to vplivalo na moje delo. Nisem člo-
vek, ki bo deloval v korist ene ali druge strani, sem 
pa pošten človek in ne želim biti tarča političnega 
delovanja v občini. Moje poslanstvo je drugačno 
in sicer zagotavljanje kakovostnega poučevanja, 
dela z otroki v pogojih, ki so za delo ustrezni, in 
ne človek, ki bo dopustil, da se krešejo kopja na 
hrbtenici otrok. To ni moj stil.
Sami presodite, ali nam trenutno stanje v občini 
zagotavlja pravo smer razvoja in svetlo priho-
dnost, kajti opomnim naj še enkrat: »Otrokom 
smo zgled mi! Otroci bodo delovali tako, kot jih 
mi učimo! Otroci bodo nekoč krojili usodo! Poli-
tika mora sprejeti pravo smer in se odločiti, kaj v 
resnici želi! Trenutno stanje političnega duha in 
vodenja v občini to ne omogoča! Dejanja, ki sem 
jim priča trenutno jaz, poštenosti ne zagotavljajo, 
še manj pa varno in pošteno gradnjo in zagota-
vljanje prepotrebnih prostorov vrtca in šole!« Za 
temi besedami stojim. Če pa se izkaže po prav-
nem svetovanju institucij, ki so seznanjene, pa 
boste tudi obveščeni.

AKTUALNO
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V nedeljo, 19. septembra 2010 smo se na 
Jamarskem domu na Gorjuši zbrali kar 140 
od 208 še živečih potomcev Mahkotovih, 
Amalije in Antona Kos, z Vidma pri Lukovi-
ci. Nekateri smo z njima leta 1982 prazno-
vali njuno biserno poroko, od takrat pa se 
družina v tako velikem številu še ni srečala.     
organizator antonija Kos in vsi potoMci

Prvo srečanje potomcev Mahkotovih - Amalije in Antona Kosa

Desetega septembra je 83. rojstni dan 
praznoval Franc Belcijan iz Vrbe, sicer »po 
rodu« iz Klopc nad Dolskem. Tukaj živi že 
od leta 1959, z ženo Joži imata dva otroka; 
Marijo in Darka, tri vnuke in dva pravnuka
Katarina.

Franc  je bil 8 let zaposlen v vojski, pri mor-
narici, delal je tudi v Komunali Domžale, vr-
sto let v Lukoviškem kamnolomu. Bil je tudi 
zelo družbeno aktiven; dolgoletni predse-
dnik Krajevne organizacije Zveze borcev za 
vrednote NOB in praporščak, štirideset let je 
bil tudi gasilec v prevojskem gasilskem dru-

Praznovanje pri Belcijanovih
štvu. Da je bil uspešen v balinanju, govorijo 
številne medalje, obešene na steni, igra za 
ekipo Balinarskega kluba Škarja-veterani,  
žena Joži pa jih je pridno nabirala v keglja-
nju. 
Franc in Joži sta nas sprejela nadvse prija-
zno, trije člani Združenja borcev NOB Prevo-
je; Majda Gostič, Srečko Strehar in Franc Do-
linar ter moja malenkost, smo ga obiskali, da 
mu zaželimo veliko zdravja in zadovoljstva. 
Da mu nazdravimo, še na mnoga leta!
Na sliki: iz leve proti desni: Majda Gostič, 
Srečko Strehar, Franc Dolinar, Franc Belcijan, 
žena Joži im Katarina.

Sredi februarja, ko se je pisalo leto 1900, je v 
majhni vasici Češnjice pri Moravčah, na Kra-
marčkovi domačiji, otroški jok osrečil Johano 
in Janeza Kosa. Rodil se je njun najmlajši, de-
seti sin Anton. 
Leto in pol kasneje pa je na obrobju Črnega 
grabna, na Vidmu pri Lukovici, luč sveta ugle-
dala mala Amalija, edinka gostilničarja Ignaca 
in Frančiške Lipovšek. 
Samo Bog je takrat vedel, da se bodo njune 
poti čez slabi dve desetletji križale in osta-
le prepletene do konca njunih dni. Usoda je 

torej hotela, da se Amalija in Anton spoznata 
med pospravljanjem sena v Logu pri Morav-
čah. Njuna ljubezen je tisti trenutek pognala 
korenine, na katerih danes stoji naše močno 
in košato družinsko drevo. 
Začela sta le z ljubeznijo in željo po družini. 
Iz vajinih štirinajstih otrok pa se je do danes 
družina povečala na več kot dvesto. Ponosna 
bi bila na nas. Priredili smo srečanje vajinih 
potomcev, da okrepimo družinske vezi, saj 
navsezadnje »KRI NI VODA«.
Amalija in Anton, hvala Vama za življenje!
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Zapeli na Mali planini
Moški pevski zbor je v novo sezono startal s tradicionalnim nasto-
pom na Veliki oziroma Mali planini. V tednu pred zadnjim viken-
dom v avgustu smo se dobili na pevski vaji in pripravili oziroma 
spilili tri pesmi za program na planini.     roK avBelj, foto; viKtor jeMec

Planinsko društvo Domžale, ustanovljeno leta 1948, je pred Domžal-
skim domom pripravilo 18. zaporedno srečanje članov in članic PD s 
kulturnim programom. Poleg nastopa našega zbora je zbrane nagovo-
ril podpredsednik PD Domžale Jernej Južna, ki trenutno opravlja delo 
predsednika. Mnogi veste, da je 3. julija tragično preminul letos izvolje-
ni predsednik PD Domžale Klemen Miklič – Benko. 
Jernej Južna se je v nagovoru tako še posebej spomnil prav njega, pra-
vega ljubitelja gora, gorskega reševalca, dobrega moža in očeta ter 
mnogim pravega in iskrenega prijatelja. Po uradnem delu je sledilo 
druženje, ki so ga popestrili fantje ansambla Pr'jatli. 
MoPZ je na lep način vstopil v nov cikel vaj in nastopov. Vzdušje znotraj 
ekipe, ki se zadnja leta povečuje, je dobro, delovna vnema pa na pri-
merni ravni. Kaj ne bi bila, ko pa se 50-letnica nezadržno bliža.

Prekrasna narava v prekrasnem vremenu.

Pevski zbor med prepevanjem, uradni del.

srečanje Gradišč slovenije 2010
Člani Turističnega društva Gradišče smo se v soboto, 26. junija 
2010, udeležili sedaj že tradicionalnega 10. srečanja Gradišč Slo-
venije v Gradišču pri Podsredi.     td gradišče

Sama misel o srečanju in medsebojnem spoznavanju vaščanov vasi in 
zaselkov z imenom Gradišče se je v letu 2001 porodila prav v našem 
turističnem društvu. Do tega leta smo v naši vasi vedno pripravili turi-
stično srečanje v želji spoznavanja naše vasi v širši okolici. V letu 2001 
smo organizirali 1. srečanje Gradišč Slovenije, z neverjetnim odzivom 
osemnajstih vasi s tem imenom in kar več kot 400 vaščani teh vasi. 
Že kar na tem srečanju so se predstavniki odločili, da mora to srečanje 
postati tradicionalno in ga vsako leto organizirajo vaščani ene od vasi. 
Tako se v zadnjih desetih letih vsakič ob koncu junija odpravimo na sre-
čanje na različne strani naše domovine. Srečanja so se do sedaj odvijala 
v Gradišču pri Šentjerneju na Dolenjskem, Gradišču pri Slovenj Gradcu, 
Gradišču pri Tišini, Gradišču pri Divači, Gradišču nad Pijavo gorico, Gra-
dišču pri Materiji na Krasu, Gradišču pri Vojniku in letos v Gradišču pri 
Podsredi na Kozjanskem. Drugo leto nas že vabijo vaščani Gradišča na 
Kozjaku v občini Selnica ob Dravi.
Ta prireditev nam vsako leto prinese topel stisk rok, besedo domačno-
sti že znanih pa tudi novih prijateljev. Srečanja vedno popestrijo dru-
žabne igre, pester kulturni program, domača hrana in pijača ter veliko 
dobre glasbe.
Letošnji prireditelji so se ob veliki pomoči občine Podsreda in Kozjan-
skega parka še prav posebno potrudili. Že ob prihodu so nas domačin-
ke pogostile z domačimi dobrotami, ki so jih pridno pripravljale za to 
prireditev. Vse tja do poznega popoldneva smo lahko spremljali pester 
kulturni program, ki je bil letos obarvan s skupinami z izbora Slovenija 
ima talent. Nastopilo je kar enajst različnih glasbenih, folklornih, etno 
in akrobatskih skupin in posameznikov. Ko se je zvečerilo, smo se vsi 
lahko zavrteli ob zvokih ansambla Štajerski baroni. Ob tako pestrem 
programu smo si komaj lahko vzeli čas za ogled same vasi Gradišče in 
se povzpeli po strmi vzpetini s križevim potom. 
Na vsa srečanja organizatorji povabijo župane občin, iz katerih vasi pri-
hajajo, in se moramo ob tej priliki zahvaliti tudi našemu županu Mateju 
Kotniku, saj se nam na naših srečanjih vsako leto tudi pridruži, kajti te 
prireditve so tudi promocija naše občine. 
Vsi se že sedaj veselimo novega srečanja in prijetnega druženja na 11. 
srečanju Gradišč Slovenije.

slomškovo bralno priznanje
Ko se malce navadijo na ritem šolskih in obšolskih dejavnosti, svoja vrata, če lahko tako zapišem, odpre tudi 
Slomškovo bralno priznanje. Tudi letos bo tako in za osvojitev le-tega potrebujete le eno prebrano knjigo z 
seznama, ki je bogat z duhovnimi in poučnimi knjigami v enem bralnem obdobju.     djd 

Seveda je dobrodošlo in nič nam ne škodi, če preberemo kakšno knjigo več, ampak za tiste, ki jih je težko spraviti k 
branju. bo že ena knjiga mnogo preveč. Pa vendar, med knjigami so tudi takšne, ki kar same kličejo k prebiranju in 
nas dobesedno posrkajo vase, dokler ne pridemo do konca. Lahko bi dejal, da postanemo kar malce zasvojeni in 
ena izmed njih je tudi nova knjiga založbe Ognjišče Dragoceno darilo zgodb, ki jo je avtor Božo Rustja ob sklepu leta 
duhovništva posvetil vsem duhovnikom. Zbir posameznih zgodb nas tako popelje po svetu in v njih najdemo mnogo 
zanimivih zgodb, med njimi tudi tole, ko je kraljevič zavladal in postal kalif, je zaslovel po svoji modrosti in poštenosti. 
V kronike so napisali: »To je zato, ker se je mlad navdihoval pri zgodbah.«
Bi tudi ti rad zaslovel po modrosti, poštenosti in drugih dobrih lastnostih? Pridruži se nam vsako soboto zvečer po sveti 
maši v veroučni učilnici na Brdu .
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Obletnica posvetitve 
župnijske cerkve Marije 
Vnebovzete na Brdu
Le redko se ujame, da je slovesnost obletnice posvetitve cerkve 
ravno na isti dan in letos je bila, saj je bila cerkev posvečena na 
praznik sv. Marijinega imena, in to je letos prišlo na nedeljo, 12. 
septembra.      djd 

Letošnje leto nas je na farno žegnanje nagovoril msgr dr Franc Šuštar 
in nas z malce daljšim nagovorom najprej pohvalil skupaj z domačim 
župnikom, da skrbimo za lepoto župnijske in podružničnih cerkve in 
jih imamo za svoj dom. V času krize, ko je vse polno nepravičnosti, laži 
in podtikanj je prav, da se zatekamo k Njemu, da prihajamo na kraj, ki 
nas spremlja od rojstva do smrti, od krsta do pogreba. V njej ob molitvi 
najdemo tolažbo in v njo se vračamo v veselih in žalostnih trenutkih in 
besede »ta človek hodi v cerkev« pomenijo, da je veren in da najde svoj 
smisel življenja. Kako lahko je vernim, ki znajo svoja bremena odložiti in 
položiti pred Boga in svojo energijo podarjati tudi drugim. Ob tem smo 
se ozrli na evangelij, ki nam tokrat govori o izgubljeni ovci, drahmi in 
sinu, in ob tem nehote lahko pomislimo, ali se slednja ne nanaša ravno 
na nas, ki smo zapustili Očetovo hišo, vendar se lahko vanjo še vedno 
lahko zatečemo. Obenem pa nas je pozval, naj bomo moderni Mojzesi, 
ljudje, ki oznanjamo Evangelij na poti v šolo, na delovnem mestu, doma 

in v družbi, to pa je vloga te župnijske cerkve in vseh, ki hodijo vanjo. 
Na koncu slovesne svete maše je sledilo še uradno imenovanje novih 
članov župnijskega sveta, ki sicer deluje že dalj časa, le dekrete so dobili 
na slovesnosti iz rok msgr Franca Šuštarja. Slovesnost so skupaj s pevci, 
pritrkovalci, ministranti, ključarji in starimi člani ŽPS nadaljevali ob do-
brotah, kamor vsekakor za žegnanjsko spadata krof, flancat in potica, 
nadaljevali v župnišču. 

Udarništvo 
še živi!
Kar dva pregovora se 
združita v tokratnem za-
pisu in sicer prvi je, da 
kar storiš lahko danes, 
ne odlašaj na jutri , drugi 
pa je, da pravega prijate-
lja spoznaš v nesreči. 
djd

Njegove besede so bile: 
"Tale les bomo pa drugi 
teden nažagali in pripra-
vili za kurjavo." Žal se niso 
izpolnile in vendar so v 
ponedeljek prišli Pavle, 
Andrej, Tone, Matej, Luka, 
Marko, Peter in Matic, s se-
boj prinesli orodje in kot bi 
trenil, je bil les nažagan in 
pospravljen. S popolnoma 
enakim elanom so prisko-
čili na pomoč, ko je bilo 
potrebno pospraviti travo 
iz travnikov, kamor traktor 
ne zaide prav pogosto. In 
prijatelji so tisti, ki lepšajo 
dan in naredijo življenje 
še lepše. Hvala, dragi pri-
jatelji, člani ŠKD Bregar, za 
vaše minule in nove udar-
niške akcije. Na valovih ra-
dia Ognjišče je slišati: Skup 
stopimo in bo šlo in vam je 
to že uspelo. 

Obnovljena kapelica 
Matere božje v Vrhovljah
V nedeljo, 22. avgusta 2010, po maši na rafolško žegnanje, ob 
11.15 je bil blagoslov obnovljene kapelice v Vrhovljah, ki sta ga 
opravila brdski župnik Andrej Svete in vrhpoljski župnik Ivan Po-
všnar. Obnovitvena dela je vodil in koordiniral predsednik Krajev-
ne skupnosti rafolče Marjan Kveder, ki se mu je Mihela Breznik v 
imenu vaščanov na koncu obreda tudi zahvalila, kot tudi obema 
župnikoma.     viKtor jeMec

Obnovljena kapelica v Vrhovljah Obred blagoslova obnovljene kapelice

Stara vaška kapelica Matere bož-
je v vasi Vrhovlje je omenjena že 
v knjigi Staneta Stražarja: Črni 
graben kot Gostíčeva kapelica, ki 
stoji ob križišču pred hišo Anto-
na Breznika. Sezid-al jo je Anton 
Jakša v 19. stoletju. Imela je kva-
dratno osnovo s stranicami 1,9 m 
in je bila visoka skoraj 3 m. Ma-
sivni zidani obok sloni spredaj na 
dveh okroglih kamnitih stebrih 
iz moravškega peščenjaka. V ka-
pelici odprtega tipa je 140 cm 

visok kip Marije Kraljice z Jezu-
som. Po prvi svetovni vojni so ga 
dobili iz brdske cerkve. Kapelica 
je tudi na seznamu enot nepre-
mične kulturne dediščine občine 
Lukovica. 
Ker je bilo treba kapelico rešiti 
pred propadanjem, je projektant 
Franc Pezdirc napravil pred ob-
novo – projekt obnove. Vsi vitalni 
deli so ohranjeni (stebri, oboki), 
povišan je strop. Zavarovanje 
objekta je izvedeno z obzidjem, 

izdelani so novi temelji s pod-
stavkom. Zaradi zemeljskih del 
je bilo treba prestaviti javno luč 
in hidrant ter odstraniti Bolfčevo 
hruško. Kapelica stoji na Vidovi 
zemlji. Kip Marije z Jezusom je 
obnovil restavrator Pavlinc. Vsa 
zemeljska in gradbena dela je 
izvajal Boštjan Tekavc. Električna 
dela je izvedlo podjetje Elektro 
instalacije Skočaj, hidrant je pre-
stavilo podjetje Prodnik, slikople-
skarska dela pa je izvedel bodoči 
Rafolčan Darko Kos. Med gradnjo 
so skrbeli za delavce Gostíčevi. 
Zadnji dan so vaščani skupno 
uredili še okolico, okrasili kapeli-
co in postavili mlaje. Za prijetno 
druženje na dan blagoslova in še 
naslednji dan so bogato poskr-
beli vaščani in KS Rafolče.
Dela in material so financirali 
vaščani in KS Rafolče, večina pa 
je bilo brezplačnega dela, za kar 
gre zahvala vsem udeleženim. 
Ohranjajmo kulturno dediščino 
našim zanamcem še naprej. 

DOGODKI



september 2010 13

Člani RK Rafolče 
na izletu po Prekmurju
V soboto, 11. septembra 2010, se je 34 članov KO rdečega križa 
rafolče, večina rednih krvodajalcev (nekateri kri darujejo tudi več-
krat na leto in tako pomagajo ohranjati mnoga življenja), odpravi-
la na izlet v Prekmurje.      viKtor jeMec

Muzej je bil postavljen 1979 v čast 
vsem čevljarjem, ki so pomemb-
no vplivali na razvoj kraja. Na 
nastanek čevljarskega muzeja sta 
vplivala čevljarski ceh in industri-
ja obutve Planika. Muzej je posta-
vljen v pravi prekmurski hiši, po-
kriti s slamo. V prav takšnih hišah 
so imeli nekoč čevljarji svoje de-
lavnice, ki niso bile namenjene le 
opravljanju čevljarske dejavnosti, 
ampak so bile tudi prostor, v kate-
rem se je zadrževala vsa družina. 
V muzeju je razstavljeno veliko 
orodja in pripomočkov, s katerimi 
so čevljarji izdelovali čevlje.
Za konec pa je sledil še ogled 
Tropskega vrta, last podjetja 
Ocean Orchids, ki je bilo ustano-
vljeno leta 2003. Sedež podjetja 
je v kraju Dobrovnik, ki leži na 
tromeji Slovenija – Hrvaška – Ma-
džarska. To je edino podjetje take 
velikosti s komercialno proizvo-
dnjo orhidej falenopsis v srednji 
in jugovzhodni Evropi. V 3 hek-
tarje velikem rastlinjaku vzgojijo 
do 1.200.000 orhidej na leto. Naj-
pomembnejši trgi družbe Ocean 
Orchids so vse sosednje države 
– Madžarska, Slovenija, Italija in 
Hrvaška. 
V vrtu smo poleg številnih bota-
ničnih vrst orhidej občudovali za-

Udeleženci izleta RK Rafolče pred turistično kmetijo Benko v Spodnji Ščavnici

V udobnem avtobusu podjetja 
Gerčar prevozi smo zapustili našo 
krajevno skupnost. Najprej sta 
nas pozdravili predsednica RK 
Mili Zajc in vodička Saša ter nam 
zaželeli prijetno vožnjo kljub ne-
koliko oblačnemu vremenu.
Po vožnji skozi Črni graben, skozi 
našo lepo občino, smo zapeljali 
preko Trojan na že nekoliko ja-
snejšo Štajersko. Pot nas je peljala 
po novem avtocestnem odseku 
od Maribora proti Murski Soboti, 
seveda smo se ob avtocesti usta-
vili še na kavici ali čaju, da smo se 
predramili in odhiteli novim do-
godivščinam naproti.
Naš drugi postanek je bil v kraju 
Odranci, ki je največje gručasto 
naselje v Prekmurju in je središče 
občine Odranci. Leži med glavno 
cesto Lendava – Murska Sobota, 
njegov videz pa se je v zadnjem 
času zaradi urbanizacije zelo spre-
menil. V okolici prevladujejo nji-
ve, ob potoku so travniki in nekaj 
gozda. Razvita sta poljedelstvo in 
živinoreja. Pred cerkvijo Sv. Trojice 
nas je pričakala krajevna vodička, 
nam predstavila svoj kraj in nas 
povabila še na ogled notranjosti 
cerkve. Prvotna cerkev je bila le-
sena in so jo krajani postavili leta 
1949, za sedanjo zidano cerkev 
pa so dobili dovoljenje leta 1964. 
Cerkev je osmerokotna, pri zidavi 
cerkvene kupole se je le ta zruši-
la in pod seboj pokopala osem 
odranskih vernikov, ki so postali 
duhovni stebri odranske župnije. 
Leta 2004 so zgradili zvonike in 
obnovili zunanjost cerkve.

V letu 2010 obhaja Župnija Od-
ranci jubilejno Kozarjevo leto 
ob 100-letnici rojstva prvega 
odranskega župnika in pisatelja 
msgr. Lojzeta Kozarja. Geslo tega 
leta je Vsa moja ljubezen. Te be-
sede je msgr. Lojze Kozar zapisal 
ob svoji novi maši 26. julija 1936 
in povzemajo njegov življenjski 
program in uresničeno življenj-
sko pot. Tako kot msgr. Lojze Ko-
zar je tudi Župnija Odranci nekaj 
posebnega v slovenskem prosto-
ru. Je razmeroma mlada župnija, 
saj je zaživela po 2. svetovni vojni. 
Zaznamovalo jo je povojno ko-
munistično nasprotovanje veri in 
Cerkvi. Še bolj pa jo je zaznamo-
valo neuničljivo upanje odran-
skih vernikov, ki jih je desetletja 
po vojni vodil msgr. Lojze Kozar, 
kar je opisal tudi v knjigi Neuni-
čljivo upanje. V vitrinah smo videli 
razstavljena knjižna dela tega pi-
satelja in marsikdo se je spomnil, 
da ima tudi doma take knjige, ki 
so izhajale kot večernice pri Mo-
horjevi družbi. Pisec tega članka 
pa je opazil, da je imel pisatelj po-
dobne razvade, kot on sam, ker je 
v vitrini videl šah, orglice in note. 
Po ogledu cerkve nas je pot vodi-
la do Bukovniškega jezera, kjer 
smo se ustavili, malo okrepčali in 
posladkali z domačimi slaščicami, 
postanek pa nam je s harmoniko 
popestril perspektivni mladi go-
dec Lenart Gerčar. Na hitro smo si 
še ogledali energijske točke, si oči 
umili z zdravilno vodo in se od-
peljali do čevljarskega muzeja 
v Turnišče.

nimive tropske in subtropske ra-
stline iz celega sveta. V 6 metrov 
visokem objektu smo od blizu vi-
deli številne rastline, ki jih pozna-
mo iz našega vsakdana: banane, 
avokado, vanilija, papaja, mango, 
ananas, ingver, karambola in šte-
vilne druge. 
Naš izlet smo zaključili s poznim 
kosilom in prleško gibanico na 
turistični kmetiji Benko. Na 
kmetiji redijo 30 bikov, 20 krav in 
100 prašičev. Dve družini opravi-
ta vsa dela.
Ob zvokih harmonike smo se v 
večernih urah še malo zavrteli 
in s težkim srcem zapustili prija-
zno kmetijo in se odpravili proti 
domu.
Polni novih vtisov in s polnim 
želodcem smo se vrnili domov z 
mislijo, da drugo leto ponovimo 
podoben izlet. Velika zahvala gre 
predvsem predsednici Mili, prav 
tako pa članom odbora RK Rafol-
če Mici, Danici, Jožetu in Sreču, 
OZ RK Domžale za pomoč pri iz-
vedbi izleta, sadovnjaku Brdo za 
jabolka, Lenartu Gerčarju za glas-
beno spremljavo, šoferju podjetja 
Gerčar prevozi za varno vožnjo in 
vsakemu posamezniku, ki je na 
kakršen koli način prispeval, da 
smo se imeli lepo.

Planinski izlet ŠKD Bregar
Lepa avgustovska nedelja je skupino članov ŠKD Bregar pope-
ljala na izlet v gore. Za tokratno izhodiščno točko smo si izbra-
li Vogel in se od tam odpravili najprej s pomočjo sedežnice do 
znamenja na Orlove glave, kjer smo malce pocingljali, napravili 
skupinsko fotografijo, nato pa se odpravili na potep po bližnjih 
vrhovih.      djd

Pred nami so bili Šija, Rodica, 
Čez suho, Vogel Vrh Krnic in ob 
strani Zadnji Vogel. Do Šije, ki 
ima 1880 nadmorskih metrov 
višine in iz katere se lepo vidi 
na Primorsko, je dve uri hoje, 
ki sicer ni zahtevna, zahteva pa 
pravo obutev in še kako prav 

pridejo tudi palice. Pri vračanju 
smo se spustili do planšarije, 
vendar zaradi velikega obiska 
jim je sira, tistega »ta pravega 
bohinjskega s ta velikim lu-
knjam«, že zmanjkalo in smo 
tako morali malico vzeti kar iz 
nahrbtnikov. 

Če greš do planšarije od vrha, je 
pot zelo zahtevna, saj vseskozi 
hodiš po meliščih, tako da smo 
za pot nazaj do Vogla izbrali 
lažjo pot po cesti in v senci. Še 
malica v prijetnem gostišču 
Merjasec, ki ga upravlja Alpska 
vas, in že nas gondola popelje v 
dolino. In kaj se prileže po hoji 
v planinah, ja, skok v Bohinjsko 
jezero in tudi to smo storili, ter 
se dogovorili, da naš tokratni 
podvig še kdaj ponovimo in 
ovržemo tisto reklo, da ima v 
Bohinju dež ta mlade.
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Tabor 
mladih ribičev na 
Velenjskem jezeru
Tabor mladih ribičev na Velenjskem jezeru 
sta vodila mentorja Jure Križman in Henry 
Bartolj. Letos 21. avgusta 2010 smo prvič 
organizirali tabor mladih ribičev. Prvotna 
zamisel je bila, da bi mladi prenočili pod 
šotori ob jezeru. Žal se to ni uresničilo, 
saj veliko staršev otrok s tem ni soglaša-
lo. Zato smo program skrajšali na en dan.     
danilo Kastelic

Mladim so mentorji prikazali praktično, kako 
se vežejo trnki, pripravlja vaba za ribe in kako 
se ravna z ulovljeno ribo. Prejeli so tudi knjiži-
co Mlademu ribiču na pot, v kateri so vsa na-
vodila o ribištvu in ribah. Da pa niso mladi lo-
vili samo rib, je bilo med odmori poskrbljeno 
tudi za igre z žogo in seveda tudi velike pice 
ni manjkalo. Bil je prelep dan, ki se je prevesil 
že v noč, saj vsi ribiči vemo, da imajo ribe rade 
večerjo, zato je takrat običajno boljši prijem. 
Skupaj so se dogovorili, da še letos v jeseni na-
redijo tabor na Prevojah, kjer bodo ob tabor-
nem ognju pekli ribe in se šli igre. Ponoči pa 
bodo pod šotori prespali in v ranem jutru spet 
na lov. Dober prijem jim želimo vsi člani RD 
Črni graben, ki se jim bomo morda pridružili.

naj ribič 2010
Prevoje – V soboto, 11 septembra 2010, smo se zbrali na zadnjem letošnjem tekmovanju 
za pokal Naj ribič 2010 za člane in mladince rD Črni Graben. Na prvenstvenih tekmovanjih 
skozi vso sezono tekmovalci za prvih deset mest prejmejo točke, ki se seštevajo in na kon-
cu dajo zmagovalca med člani in mladinci. Za najboljše na vsakem tekmovanju prvi trije 
dobijo še medalje: zlato, srebrno in bronasto.     danilo Kastelic

Konec tekmovalne sezone se je končal v soboto. Vse do zadnjega tekmovanja se ni vedelo, kdo 
bo prvak med člani in mladinci RD Črni graben za Naj ribič 2010. Že na začetku tekme je Janez 
Križman ujel začasno najtežjo ribo, potem pa ga dolgo ni nihče nič ujel. V zadnji uri tekmovanja 
so ribe pričele prijemati, seveda ne vsem, in tako je bil Silvo z ulovom v prednosti. Pred koncem 
se je sreča nasmehnila še Juretu Križmanu, ki je ujel najtežjo ribo. Med mladinci se je boj vnel 
med Tanjo, Rokom, Benjaminom in Janom. Največ sreče je imel Rok in zmagal. V skupnem zbi-
ranju točk pa je bila 1. Tanja Smrkolj, 2. Rok Smrkolj 3. Jan Križman. Med člani pa je bil 3. Silvo 
Ribič, 2. Pivec Peter, 1. Danilo Kastelic. Konec dober, vse dobro. Podelili smo medalje in pokale za 
Naj ribič 2010, nato nas je naš priznani član in zelo dober kuhar razveselil s polno mizo pečenih 
mesnih dobrot, pečenih paprik, pečenih gob, in čudežnih solat. Vsi tekmovalci smo se družili še 
v sobotno popoldan.

Ribiško tekmovanje  
za veliki prehodni pokal občine 
Lukovica in RD Črni graben

Prevoje – ribiško društvo Črni graben že vse od ustanovitve društva prireja vsako leto 
zapored že tradicionalno ribiško tekmovanje s plovcem veliki prehodni pokal občine Lu-
kovica in rD Črni graben. Letos je bilo tekmovanje prav na praznik Občine Lukovica 4. 
septembra 2010. Na ta dan pred 158 leti se je na Brdu rodil naš rojak Janko Kersnik očetu 
Jožetu in materi Berti. Bil je notar, deželni poslanec, lukovški župan in pisatelj. Kot pisatelj 
sodi med največje slovenske pripovednike.     danilo Kastelic

V soboto zjutraj smo se zbrali ribiči in pričeli s 
tekmovanjem. Že med samim hranjenjem rib 
so se med tekmovalci pričele pripovedovati 
šale, seveda na račun tekmovalcev. Ker med 
ribiči ne velja zamera, temveč dobra volja, 
vsak tekmovalec sprejema šalo. Vedno se med 
tekmovanjem kaj nerodnega pripeti in takoj 
je tekmovalec na prangerju. Ko je vodja tek-
movalne komisije oznanil konec tekmovanja, 
smo se vsi zbrali na proglasitvi rezultatov pod 

zastavami Občine Lukovica in prapora RD Črni 
Graben. 
Prejemniki pokalov so: 3. Bojan Lončar, 2. 
Roman 1. Danilo Kastelic. Prehodni pokal je 
tako osvojil Danilo Kastelic, ki mu ga je pre-
dal lanskoletni zmagovalec Roman Zupan. Že 
vse od začetka tega pokala ni še nihče osvojil 
trikrat, zato vsako leto dobi novega varuha. 
Slovesnost se je nadaljevala s pogostitvijo in 
druženjem pozno v popoldan.
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* Nacionalna raziskava branosti (NRB) – Valicon, julij 2010. w
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Iznad jutranjih meglic, ki so se razprostrirale ob avtocesti, je pripeljal 
avtobus veselo razpoloženih seniorjev iz Sovodnja. Precednica društva 
upokojencev Zinka Slabe me je prijazno sprejela na avtobus, od koder 
je bilo iz ozadja že slišati narodnozabavne melodije harmonike. V spro-
ščenem vzdušju smo nadaljevali pot v odkrivanju nekaterih naravnih in 
kulturnih lepot, ki jih imamo v Črnem grabnu. 
Najprej smo si v Čebelarskem centru na Brdu ogledali film, prek kate-
rega nam je g. Šivic prikazal, kako pomembno je čebelarstvo v Slove-
niji. Seznanil nas je z osnovami čebelarjenja in nam predstavil nekaj 
čebeljih izdelkov. Zatem smo si ogledali baročno Cerkev Marije Vne-
bovzete, grob pisatelja Janka Kersnika in Grad Brdo z grajskim parkom. 
Sovodčani so se najbolj nasmejali legendi ob Brdskem ribniku. Se je še 
spomnite? Nekdaj sta ob ribniku, na severni strani stali dve vrbi, med 
katerima je bila gugalnica kjer so se gugale grajske gospodične. Stara 
legenda pravi, da se je tista gospodična, ki je v novem letu prva padla v 
ribnik, tudi prva poročila. 
Sprehod po Brdu smo zaključili s spustom v Lukovico. Pred tem nas je 
v Rokovnjaškem gozdičku pričakala skupina Rokovnjačev z okusnim 
golažem. Turistično društvo Lukovica nam je predstavilo življenje Ro-

DU sovodenj odkrivalo čare Črnega grabna

kovnjačev, ki so se na tem območju naseljevali  v 18. stoletju. Seveda je 
potrebno dobro jedačo »poplakniti« tudi z dobro pijačo, za kar je po-
skrbel Vinko Pirnat, ki je skupini predstavil, kako se pripravlja pivo. Nad 
Rokovnjačem so bili gostje, še posebno moški del skupine, navdušeni. 
Opoldansko sonce nas je spremljalo na Starem trgu v Lukovici, kjer smo 
si ogledali mogočne furmanske domove. Pot smo nadaljevali proti Gra-
diškemu jezeru. Sprehodili smo se do zelene jase, kjer so nas pričakali 
člani Turističnega društva Preserje pri Lukovici. Nad pogostitvijo smo 
bili več kot navdušeni, saj so nas bogato pogostili z domačim pecivom, 
kmečkim kruhom in zaseko. Kot da to ni bilo dovolj, smo za »repete« 
dobili še pladenj domačih dobrot za seboj. 
V popoldanskih urah smo se odpravili na kosilo k Čebelici, zatem pa 
še na Domačijo Rus. Tam sta nam Tanja Šubelj in Meta Jarc gostoljub-
no odprli vrata domačije in nas še dodatno presenetili s predstavitvijo 
zdravilnih zelišč pod vodstvom znane zeliščarke Mete Maček. 
Sovodjčani so mi ob odhodu namenili vzpodbudne besede, naj ohra-
njamo in razvijamo kulturno dediščino naših krajev še naprej, saj ima-
mo čudovite kulturne in naravne znamenitosti, ki jih moramo pokazati 
širši množici domačim in tujim gostom.

Čebelarski center na Brdu

Sovodjčani pred Gradom Brdo Na poti smo srečali prave Rokovnjače.

DOGODKI

Lukovica – V soboto 31. julija 2010 so člani Društva upokojencev 
Sovodenj iz občine Gorenja Vas – Poljane obiskali Brdo, Lukovico 
in Gradiško jezero. Prijeten sobotni izlet so popestrili tudi člani tu-
rističnih društev, ki so s svojo ponudbo prikazali delček zgodovin-
skega orisa naših krajev.  senta avBelj
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Letošnje strokovno predavanje 
Boštjana Godca na temo: sorte ja-
blan naših dedov in babic, so obi-
skovalci toplo sprejeli. Predavanja 
se je udeležilo veliko število ljubi-
teljev domačega sadnega drev-
ja, sadjarsko vrtnarskih društev, 
vrtičkarji in poklicni vrtnarji. Na 
koncu je kot vedno sledil ogled 
sadovnjaka, kjer so obiskovalci 

postavljali vprašanja. In kot veste, 
vsakemu vprašanju sledi deset 
podvprašanj, tako da je ogled za-
res zanimiv in predvsem poučen. 
Za vse tiste, ki pa se niste mogli 
udeležiti te zanimive prireditve, 
pa mi je gospod Roman Mavec, 
vodja sadovnjaka, nanizal nekaj 
podatkov o vrsti, količini in razno-
likosti sortimenta v sadovnjaku.

Punce so ponujale okusne sadne napitke

Darovi zlate jeseni v sadovnjaku Brdo pri Lukovici
V soboto četrtega septembra , je bilo tako kot sedaj že desetič zapored Dan odprtih vrat sadovnjaka 
Kmetijskega inštituta Slovenije na Brdu pri Lukovici. Organizirana in strokovno vodena prireditev in 
ogled sadovnjaka tako tudi vsako leto sovpada z dnevom občinskega praznika Lukovica. Tudi leto-
šnjo prireditev so popestrili otroci iz OŠ Janka Kersnika Brdo s kulturnim programom. Preko petsto 
obiskovalcev si je tako ogledalo stojnice kjer so se predstavila okoliška društva s svojimi izdelki in 
proizvodi.      Milena Bradač, foto: Katarina

Glavna in osnovna dejavnost KIS-a 
so poskusi pridelave v sadjarstvu. 
V sadovnjaku je preko petsto sa-
dnih dreves, samo jablan je 340 
različnih sort. Zatem je še 45 sort 
hrušk, 14 sort nashija – to je vrsta 
japonske hruške (za nepoznaval-
ce). Ste vedeli, da imajo 40 sort 
sliv in češpelj, da imajo 35 sort 
češenj? Na leto jih pridelajo okrog 

tone in pol, letos pa jih ni bilo, kaj-
ti zopet se je zgodilo, da je prišel 
dolgotrajen dež in so vse popoka-
le in zgnile v enem dnevu. Veste 
da imajo 4 sorte leske, 8 sort po-
zno odganjajočih orehov, 3 sorte 
debelo plodnega kostanja? Tole 
je sedaj res tako kot tisto ali veste, 
ampak ne gre drugače, da izveste 
vse. Imajo še 25 sort breskev, 4 
sorte marelic in zatem še parcelo 
z jagodičjem. Na njej pridelujejo 
jagode, robide, tajberi, 3 sorte ri-
beza, aronijo, josto, kosmuljo, in 
ameriške borovnice, ki potrebuje-
jo posebno zemljo, torej kislo PH 
4, ki jo sadjarji na Brdu zakisajo 
sami z nastiljanjem žagovine.
Introdukcija – uvajanje novih sort 
v slovensko pridelavo, tudi za to 
je zadolžen KIS na Brdu. Zdaj na 
jesen, zdaj, ko narava radodarno 
vrača kar so pridne roke vložile 
vanjo, zdaj je vrt najlepši. Čudovi-
te barve jablan, hrušk, tako sadov 
kot listja je balzam za dušo, je po-
plačilo vsega truda vloženega v 
razvoj in nego ter skrb, da so le-ta 
obrodila. 
Že sedmo leto pridelujejo sadje 
na ekološki način, v letošnjem 
letu pa so vstopili v uradno kon-
trolo. Tako integrirana kot ekolo-
ška pridelava je strogo nadzoro-
vana. Obe sta intenzivni pridelavi, 
ker se pridelujeta za trg. Vsi sadovi 
z Brda so zdravi, kar potrjuje tudi 
nešteto vrst ptičev, ki domujejo 
v sadovnjaku, neštete male živali 
od rac, gosi, zajcev in še kaj bi se 
prikazalo izza kakega drevesa.

Sporočilo za javnost

Pričetek gradnje 
prizidka vrtcu 
Medo na Prevojah
Prevoje, 10. 9. 2010 - Družba Marles je sku-
paj z Občino Lukovica in OŠ Janka Kersnika 
Brdo naznanila pričetek gradnje prizidka s 
šestimi oddelki vrtcu Medo na Prevojah. S 
simbolično položitvijo temeljnega kamna 
so pričeli z reševanjem prostorske stiske 
varstva otrok v omenjeni občini, saj je bilo 
v šolskem letu 2009/2010 odklonjenih kar 
100 otrok. Pomemben del prireditve so bili 
tudi otroci sami, ki so material za temeljni 
kamen nabrali na izletu v Triglavskem naro-
dnem parku. Program so napolnili z otroško 
igrivostjo, plesom in petjem.

Na dvorišču vrtca Medo na Prevojah so v petek, 
10. septembra 2010, položili temeljni kamen, ki 
oznanja pričetek gradnje šestoddelčnega pri-
zidka. Za najbolj optimalno rešitev prostorske 
stiske je bila izbrana rekonstrukcija in nadgra-
dnja že obstoječega objekta. Prostorska pro-
blematika otroškega varstva predstavlja pereč 
problem, ki ga družba Marles skupaj z Občino 

Lukovica rešuje na Prevojah. V šolskem letu 
2009/2010 je bilo v vrtcu Medo oddanih 134 
vlog. Skupaj je v vrtec bilo sprejetih le 34 otrok, 
kar pomeni, da so odklonili 100 otrok.
Celoten vrtec in njegov prizidek bo tako usmer-
jen k uporabnikom in njihovim vzgojiteljicam, 
kar je osnovno vodilo družbe Marles hiše, ki z 
ravnateljicami sodeluje že od samega začetka 
zasnove vrtca. Program v novem vrtcu bo imel 
štiri igralnice s pripadajočimi sanitarijami 
in talnim ogrevanjem, garderobe ter skupni 
prostor za vzgojiteljice in garderobe za za-
poslene. Brigita Nojič, ravnateljica OŠ Janka 
Kersnika Brdo, je ob tej priložnosti poveda-
la: »Najpomembnejše je, da so se pri snovanju 
prizidka upoštevale predvsem potrebe naših 
najmlajših uporabnikov in potrebe, ki so po-
membne za uspešno izvajanje našega dela. 
Naši prostori bodo tako postali večji, prostor-
nejši in toplejši. Brezskrbna igra bo potekala 
tako v igralnicah kot tudi v skupnem večna-
menskem prostoru. Administrativno delo pa 
bomo lahko opravljali v pisarnah.«
Družba Marles hiše prihodnosti d. o. o. je vodil-
na na področju gradnje vrtcev, ki so usmerjeni 
h končnemu uporabniku. Njihov način mon-
tažne gradnje predstavlja predvsem skrajšan 
čas gradnje in s tem hiter rok vselitve. Takšen 
objekt je namreč povsem suh, zato omogoča 
vselitev takoj po dograditvi. Slavko Cimerman, 
direktor družbe Marles hiše prihodnosti d. 
o. o., je povedal: »Smo vodilni na področju 

gradnje vrtcev in s pristopom javno zasebne-
ga financiranja rešujemo problematiko varstva 
najmlajših. Z gradnjo montažnih objektov, ki 
so zasnovani v skladu s smernicami trajnostne 
gradnje, omogočamo in zagotavljamo varno 
ter kakovostno bivanje in preživljanje časa.«
Prireditev so popestrili tudi otroci, ki so bili 
vezni del celotne naznanitve gradnje prizidka. 
Temeljni kamen, ki so ga položili, je bil narejen 
iz materiala, ki so ga nabrali na izletu v Trigla-
vskem narodnem parku. Presenetili so tudi s 
pevskimi in plesnimi točkami.

DOGODKI

Roman Mavec, vodja sadovnjaka
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Varno na cesti
Ob pričetku novega šolskega leta se mnogi vključujejo v različne 
programe, obiskujejo seminarje in druge poučno-izobraževalne 
ure.     tone HaBjanič

Tako je tudi tokrat športno društvo Zlato polje organiziralo nedeljsko 
popoldne z naslovom MLADI NA CESTI IN V CESTNEM PROMETU. Po-
vabilu sta se ponovno odzvala Policijska postaja Domžale in Jumicar-
Zmago Berlec iz Prevoj pri Lukovici. Preko petdeset navzočih je v uvodni 
besedah pozdravil Marko Kladnik, vodja policijskega okoliša Moravče – 
Črni graben. S policijsko Natašo Jančar sta predstavila zahtevne naloge 
in delo, katerega že vrsto let vsakodnevno opravljata. Mlade je pritegnil 
prikaz opreme, ki jo uporabljata pri svojem delu. Nekateri so preizku-
sili težo neprebojnega jopiča, drugi so si nadeli zaščitne čelade in si 
ogledovali lisice. Seveda ni šlo brez alkotesta, ki je bil za vse prav tako 
zanimiv. 
V nadaljevanju je svoj učni program predstavil Zmago Berlec JUMICAR 
iz Prevoj. Kakor vsako leto, je tudi tokrat pričel s teoretičnim delom svo-
jega programa, v katerem je nanizal vrsto poučnih in koristnih nasve-
tov; kako in kje hoditi, kako se obnašati na cesti in v cestnem prometu. 
Za najmlajše pa je bilo največje doživetje vožnja z avtomobilčki. Neka-
teri so prvič sedli za volan in bili še ne sigurni, drugi pa so z več poguma 
pritiskali na plinsko pedalo. Za vse pa so bila pravila vožnje enaka; stro-
go upoštevanje prometnih znakov STOP, prednostno cesto, obvezna 
smer ter strogi  STOP pred rdečo lučjo na semaforju. Po končani vožnji 
so vsi prijeli priznanja.
Športno društvo Zlato Polje se zahvaljuje Policijski postaji Domžale za 
sodelovanje, prisotnemu policistu Marku Kladniku in policistki Nataši 
Jančar za izčrpno predstavitev njihovega dela, zahvala pa tudi Zmagu 
Berlecu z Prevoj za poučne ure ter uspešen praktični del programa.

Mnogi so sedli prvič za volan.

Najbolj je bila zanimiva oprema policista.

Poštar Miško
V uvodniku prejšnje številke sem vam pri-
povedovala o poštarju Mišku, se spomni-
te? Poštar Miško je »požel»veliko zanima-
nja, njegovo pripovedovanja nam je vsem 
dalo misliti. Sicer Miškota vsi zagotovo 
poznate, za tiste, ki ga žal ne, pa tale fo-
tografija. Miško (v rdeči srajci), njegovi pri-
jatelji in jaz, slika je nastala pred gostilno 
Bevc v Lukovici, v ospredju je Miškov čisto 
novi službeni motor, obil ga je dva dni po 
tistem, ko je bil v naši reviji. Moč medijev? 
Morda, ali pa zgolj naključje. 
Katarina
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KLANE d.o.o.

KLANE d.o.o.
Kajuhova 15

1235 Radomlje

051/313-098

www.klane.si

Notranja in vhodna vrata
Strešna in vertikalna okna

Parketi, kljuke, police
Klimatske naprave

»strokovna montaža«
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Rokovnjaška noč – ha, ha, ha …
Prav tako se odzivajo tisti, ki so v prejšnjem desetletju organizirali 
prireditev s tem naslovom. Vsi, ki so živeli v tem prostoru se dobro 
spominjajo, kako je izgledala rokovnjaška noč nekoč. Le nostal-
gični spomini niso dovolj, da bi jo ponovno oživili, čeprav nemo-
goče tudi ni. Morda bomo v TOD BrDO LUKOVICA to tudi storili 
na začetku sicer prej skromneje, pozneje pa v vse boljši podobi, 
morda celo prav tako kakšne se spominjajo prejšnji organizatorji, 
v kolikor ne bomo vedno znova deležni ovir, ki se našemu društvu 
besedno, pa tudi pisno, postavljajo. viljeM goloB

Mnenja sem, da moram vendar malo razjasniti sliko, ki jo je ustvaril 
pisec članka s podobnim naslovom v 7. številki Rokovnjača. Gospod 
Milankovič je navedel kar nekaj zelo neresničnih trditev, ki se normal-
no razmišljujočemu bralcu pač ne morejo podtakniti. Tradicionalni čas 
Rokovnjaške noči z vsem, kar sodi zraven, ni bil nikoli zadnjo nedeljo v 
avgustu, pač pa je bil to datum njegove prireditve, ki pa ni imela no-
bene rokovnjaške obeležbe. Nikoli nas ni prosil za obleke v katerih naj 
bi izvedli rokovnjaški napad, saj tega tudi ni bilo na nobeni prireditvi. 
Za vsako prireditev je društvu plačal le najemnino prostora, za kar pa 
je odštel le 700 do 800 evrov. Res pa je, da je imel tudi izdatke s po-
spravljanjem smeti, ki pa smo jih prvo leto poravnali kar iz društvene 
blagajne, kar ob nadaljnjih prireditvah nismo več hoteli in je bil tako to 
njegov strošek. Seveda pa bi moral poravnati tudi škodo, ki je bila pov-
zročena na sosednjih parcelah, kar pa do danes še ni storil, zato smo v 
društvu sklenili, da mu damo prostor v najem, ko bo ob ureditvi zadev 
s sosedi prinesel njihovo soglasje k prireditvi. Stroški, ki jih navaja, bi 
ne bili večji niti na Studencu, torej bi za tak denar lahko najel Poletno 
gledališče, v kolikor bi bila njegova prireditev v skladu s programsko 
politiko lastnika tega prostora. 
Toliko za sedaj! Upam, da bodo v uredništvu Rokovnjača v bodoče 
upoštevali tudi moje mnenje in ne bodo objavljali člankov, ki nimajo 
nobene trdne osnove, ampak so le sanjske fantazije nekega tako ime-
novanega managerja.

Lukov sejem v Lukovici
Kakor vsako leto, bo tudi letos LUKOV SEJEM v oktobru, in si-
cer dva dni pred svetim Lukom, to je 16. oktobra. Nekaj kra-
janov nasprotuje tej prireditvi, zato bo tokrat potekala brez 
zapore ceste, kar bo od udeležencev, tako sejmarjev kot tudi 
kupcev, zahtevalo večjo previdnost pri uporabi ceste, saj nam 
je dovoljeno sejmariti le izven prometnih površin.
tod Brdo luKovica

Vsi sejmarji bodo morali svoja vozila parkirati v Rokovnjaškem goz-
dičku, saj je to edina površina, s  katero razpolaga turistično dru-
štvo. S tem upam, da bomo zadovoljili tiste krajane, ki nam očitajo, 
da imajo zaradi sejme velike izgube. Društvo seveda nima denarja 
za pokrivanje takih ogromnih izgub, zato bomo samo tokrat še 
organizirali sejem v Lukovici, v bodoče pa bomo Lukov in Peregri-
nov sejem morali preseliti na lokacijo, kjer s prireditvijo ne bomo 
moteči do prebivalcev. Zato prosimo vse Lukovčane, da tokrat še 
potrpijo in nam omogočijo, da sejem izvedemo vsaj podobno kot 
vsa leta do sedaj.
Prosimo vse, da svoja vozila parkirajo izven prostora, ki ga bomo 
tokrat še uporabili za sejemsko dejavnost. Zahvaljujemo se vsem, 
ki jim ta prireditev ni v nadlego in upam, da nas bodo našli tudi na 
drugem prostoru, katerega nam bo odobrila naša občinska upra-
va. Brez dovoljenja občine pa bo naša sejma potrebno preseliti v 
eno sosednjih občin, kar po dosedanjih poizvedovanjih ne bo niti 
malo problematično.

Sejem bo potekal od osme do petnajste ure.
Vabljeni!

Čebelarsko društvo Lukovica in Turistično društvo Lukovica 
vabita na skupno druženje na prenovljeni prireditveni pro-
stor v rokovnjaškem gozdičku na Brdu pri Lukovici.

V času od 28.9.2010 do 2.10.2010 bo v Sloveniji potekal mednaro-
dni kongres Apimedica & Apiquality 2010
V sredo 29.9. bo praznik čebelarstva in slovenski dan za vse čebe-
larje in udeležence kongresa iz dežel celotnega sveta na Brdu.
Od 10. ure dalje bo druženje z mladimi iz vrtcev in šol, spoznavali 
bomo čebele, čebelarjenje, med in medene izdelke. Tudi tekmova-
li bomo, da bo bolj veselo in zanimivo. Očki in mamice, predvsem 
pa dedki in babice, pridite navijat, lepo se bomo imeli.
Od 16. ure dalje bo odprta medena tržnica in tržnica z izdelki bla-
govne znamke Zakladi Črnega grabna. Vabljeni na degustacije in 
nakupe.
Od 19. ure dalje bo SLOVENSKI VEČER, veselo, sproščeno druženje 
z udeleženci kongresa ob zanimivem kulturnem programu, hrani 
in pijači. Tudi zavrteli se bomo ob poskočni domači glasbi. 
Sodeljujejo : GODBA LUKOVICA, MOŠKI PEVSKI ZBOR LUKOVICA, 
LJUDSKI PEVCI IZ BLAGOVICE, FOLKLORNA SKUPINA KAMNIK, NA-
RODNE NOŠE IZ DOMŽAL, CITRAR TOMAŽ PLAHUTNIK, ANSAM-
BEL LETEČI MUZIKANTI.
Vljudno vabljeni in dobrodošli vsi prijatelji čebel in čebelarjev.

Foto utrinek

Sandi in Matej ter goba velikanka
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ODDELEK ZA KMETIJSKO 
SVETOVANJE,  
Enota Lukovica  
Lukovica, Stari trg 19 
Telefon:  01/72-35-116 
E-naslov: pavla.pirnat@lj.kgzs.si 

URADNE URE: 
ponedeljek, sreda, petek: 8h–10h  
sreda: 14h–15h 
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PREDAVANJA IN PRIKAZI 
 

V okviru tehnične pomoči za ohranjanje in 
razvoj kmetijstva in podeželja v občini 
Lukovica bosta v oktobru organizirani še 
dve izobraževanji: 
 

• V nedeljo, 3. oktobra s pričetkom ob 
9.30 uri bo v Blagovici na zemljišču 
Lojzeta Cerar (cca. 100 m od parkirišča 
'Avtoprevozništvo Cerar'; po magistralni 
cesti LJ-MB, prvi odcep levo za tablo, ki 
označuje konec Blagovice) »Prikaz 
čiščenja zarasti«, ki ga bo izvedel Janez 
Dolšina s samohodnim in daljinsko 
vodenim strojem, ki čisti do 7 cm 
debele veje in je primeren tudi za 
nagnjene terene. Poleg prikaza in 
informacij o stroju bo terenski kmetijski 
svetovalec iz Loškega potoka Janko 
Debeljak spregovoril tudi o pomenu in 
prednostih odpravljanja zaraščanja na 
kmetijskih površinah. Vabljeni vsi, ki 
vam ni vseeno, da se kmetijske površine 
zaraščajo in želite kmetovati kot dobri 
gospodarji. 

 

• V četrtek, 7. oktobra s pričetkom ob 
10. uri bodo v Gostilni pri čebelici, 
Brdo pri Lukovici 8, izvedena 
predavanja in  delavnica na temo 
»Promocija mesa sonaravno rejenih 
živali«. Vsebina izobraževanja je 
predstavitev tehnologije sonaravnega 
načina vzreje goveda, ustrezno 
ravnanje po zakolu, načini zorenja in 
priprave mesa, registracija predelave 
mesa kot dopolnilne dejavnosti, trženje. 
Poleg teoretičnega dela pri katerem 
bodo sodelovali Jasmina Slatnar, Janez 
Koprivnikar in Barbara Lapuh (vsi KGZS-
Zavod LJ), bo tudi prikaz pravilne 
priprave rdečega mesa, ki ga bo imel 
kuhar Tomaž Vozelj. Pravilno zorjeno in 
pripravljeno meso boste udeleženci 
lahko tudi poskusili. Poleg rejcev govedi 
so na izobraževanje vabljeni tudi 
gostinci in ostali, ki jih ta tematika 
zanima! 

 
 

IZOBRAŽEVANJE KOP 
 

Izobraževanje »Dan krompirja«, ki se bo 
upoštevalo za izvajanje in vlaganje 

zahtevkov KOP za leto 2011 bo potekalo v 
petek, 1. oktobra s pričetkom ob 9.30 uri 
v Komendi, Dom kulture, Zajčeva 23. 
Udeleženci boste dobili potrdila o 
udeležbi. Vabljeni vsi, ki vas zanima 
pridelovanje krompirja. 
 
 

TEČAJ PREDELAVE SADJA 
 

Potekal bo 28. in 29. oktobra 2010, s 
pričetkom ob 9. uri, na Turistični kmetiji 
Tome v Ljubljana - Podutik. Izobraževanje 
obsega 15 ur  (2 dneva) in je razdeljeno na 
teoretični in praktični del. Za dodatne 
informacije in prijavo me pokličite 
najkasneje do 8. oktobra. 
 
 

TEČAJ VARSTVA RASTLIN 
 

Osnovni 15-urni tečaji varstva rastlin (FFS) 
bo potekal od torka, 26. do četrtka, 28. 
oktobra, v Dobrunjah pri Ljubljani, od 
13. do 18. ure. 
Ostale informacije in prijavni obrazec 
dobite pri meni. Prijava je obvezna. 
Prijave sprejemam do zapolnitve mest. 
 

Vsi, ki vam bo veljavnost izkaznice potekla, 
boste v oktobru po pošti prejeli vabila na 
obnovitveni tečaj. V primeru, da se vabilu 
ne boste odzvali, podaljšanje veljavnosti 
izkaznice ne bo možna. 
 
 

VLAGANJE ZAHTEVKOV ZA 
PREMIJE ZA GOVEDO – 2. obdobje 
 

Od 1. do 31. oktobra boste lahko vsi, ki 
ste oddali zbirno vlogo za leto 2010 in 
izpolnjujete pogoje, vlagali še naslednja 
zahtevka: 
 

• »Zahtevek za dodatno plačilo za 
ekstenzivno rejo ženskih govedi« na 
osnovi katerega boste dobili premijo za 
krave oz. telice, ki so telile od 1. aprila 
do 31. julija 2010 in sta bili živali na 
kmetiji najmanj dva meseca po telitvi 
ter izpolnjujete še ostale pogoje o 
katerih ste bili seznanjeni ob oddaji 
zbirne vloge. Zahtevek za kravo lahko 
vložite tudi v primeru mrtvorojenega 
teleta ali pogina teleta v obdobju 
obvezne reje.  

• Zahtevek za posebno premijo za bike in 
vole«, za živali, ki so bile zaklane od 1. 
junija do 31. septembra 2010 in so bile 
pred tem najmanj dva meseca na 
kmetiji ter so ob zakolu tehtale najmanj 
185 kg hladne oz. 188,8 kg tople klavne 
mase. Če ste živali oddali preko KZ v 
Lukovici, potem ste jih pooblastili, da 
bodo zahtevek v vašem imenu poslali 
oni. V nasprotnem primeru, pa morate 
zahtevek vložiti sami.  

 

Pomemben pogoj za oba zahtevka je 
pravočasno sporočanje premikov (7 dni) v 
času obvezne reje ter pravočasna 
označitev telet (20 dni od rojstva). Za oba 
zahtevka je obvezen elektronski vnos. 
Če bo vlagal zahtevek drug član 
gospodinjstva, mora imeti s seboj 
navadno pooblastilo nosilca kmetije v 
dveh originalno podpisanih izvodih 
(obrazec dobite v KSS). Prosim, da se za 
vnos naročite čim prej od srede, 29. 
septembra naprej, osebno ali po telefonu 
v času uradnih ur. 
 
 

SETEV PŠENICE - PRIPOROČILO 
 

Kmetje, ki želijo imeti zagotovljen odkup 
pšenice v letu 2011, naj sejejo eno od 
naslednjih sort iz priporočenega 
seznama: Alixan, Antonius, Augustus, 
Bastide, Bc Nina, Bc Sana, Bc Zdenka, 
Bologna, Ficko, Ineisif, Ingenio, Isengrain, 
Ludwig, Mihelca, Orvantis, Pegassos, 
Pobeda, Profit, Renan, Renesansa, 
Soissana, Soissons, Srpanjka, Super žitarka, 
Xenos, Zlatka in Žitarka. Več informacij o 
lastnostih posamezne sorte dobite pri 
meni. Seznam je nastal na osnovi 
dogovarjanj različnih institucij.  
 
 

ANALIZA ZEMLJE 
 

Jeseni, po spravilu pridelkov je primeren 
čas za odvzem vzorcev zemlje.  Navodila o 
vzorčenju dobite pri meni. Tudi letos mi 
lahko prinesete vzorce, jaz pa jih bom 
dostavila ustreznemu laboratoriju. 
 
 
 

PAVLA PIRNAT, 
terenska kmetijska svetovalka 
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V KDK smo ponosni 
na našo Manco
V italijanski Novari je od 30. avgusta do 4. 
septembra potekalo evropsko prvenstvo v 
umetnostnem kotalkanju za mladinske ka-
tegorije.      KdK, Mojca

V kategoriji kadetinj je tekmovala tudi Lu-
kovčanka Manca Capuder. Vsi, ki smo s kotal-
kanjem tesneje povezani, smo njen nastop 
nestrpno pričakovali, predvsem zato, ker smo 
si prvenstvo prvič lahko v živo ogledali prek 
interneta.
Manca je imela letos le malo počitnic. Po 
odličnem 2. mestu na državnem prvenstvu 
10. julija, so jo že zadnji vikend v juliju čakale 
skupne reprezentančne priprave na Rogli. Z 
mamo in Maxi Cerar, nekdanjo odlično kotal-
karico in prav tako udeleženko evropskega in 
svetovnega prvenstva, je v Italijo odpotovala 
30. avgusta. Od tega dne dalje smo vsi nestr-
pno pričakovali vsak SMS s svežimi novicami 
iz Italije.
V četrtek zvečer smo bili vsi KDK-jevci že prav 
pošteno živčni. Da je bilo vse še bolj napeto, ni 
bilo internetne povezave. Ko smo na ekranu 
končno zagledali dvorano, nismo vedeli, ali 
smo Manco že zamudili. Pa je na srečo nismo. 
Ravno se je začelo ogrevanje za njeno skupi-
no. Na ploščo je šla kot zadnja, tako da smo 
morali še malo potrpeti in narediti še kak krog 
več po stanovanju. Moje punce so stiskale pe-
sti za Manco, jaz pa za njeno mami. Ni lahko 
gledati otroka ob spoznanju, da mu z ničemer 
ne moreš pomagati, razen s pozitivno ener-
gijo. Vse je odvisno od njega samega, zanesti 
se mora na svoje občutke, znanje in na svojo 
odločnost, da zna in zmore. In Manca je znala 
in zmogla. Kratki program ji je odlično uspel. 
Toliko bolj smo bili veseli zanjo, ko smo jo s 
plošče videli odhajati nasmejano. Preden smo 
se odpravili spat, smo poklicali še Mančinega 
očija, ki je tekmo spremljal  doma. Tudi on je 
bil zelo vesel in je že težko čakal njen petkov 
nastop. 

V petek so vsi športni, predvsem pa nogo-
metni navdušenci čakali večerno tekmo naše 
reprezentance, mi pa smo čakali nastop naše 
Mance. Medtem se ji je pridružil tudi trener 
Matej Drašček, ki je z Manco treniral med po-
čitnicami. Spremljali smo vse tekmovalke in 
ugibali, kaj od tega Manca naredi bolje. Man-
ca se je na ploščo pripeljala samozavestno 
in močno smo stisnili pesti, ko smo zaslišali 
njeno glasbo. Vsako sekundo njenega progra-
ma smo dihali z njo. Veselili smo se vsakega 
uspelega elementa in ostali brez sape, če ji ni 
uspelo. Vendar pa napak ni bilo veliko in bili 
smo prepričani, da ji je nastop odlično uspel. 
Kmalu po nastopu je zazvonil telefon. Ko sem 
zaslišala Mančin vesel in zadovoljen glas, sem 
se spomnila na Ksenijo in Marka, kako sta si 
mogla oddahniti, ker se je vse tako lepo izte-
klo. Bili smo že v postelji, ko smo prejeli Ma-
tejevo sporočilo, da je Manca dosegla odlično 
10. mesto. 
Deževno soboto so nam še vedno lepšali 
spomini na lepe nastope, s katerimi je Manca 
dokazala, da se je v teh letih razvila v pravo 
tekmovalko in je sposobna prenesti tudi težje 
preizkušnje. Bolj ko se je bližal večer, bolj nam 
je po glavi rojila misel, da bi Manci pripravili 
presenečenje ob prihodu domov. Nekaj tele-
fonov in sporočil in vse je bilo odločeno. Niti 
pozna ura napovedanega prihoda ni bila ovira 
za tiste, ki smo se odločili, da Manco in njene 
spremljevalce pričakamo na njenem domu. 
Za vse v KDK-ju velja, če stopimo skupaj, ni nič 
ne mogoče. Dobre volje pa nam tako ali tako 
ne zmanjka z lepa. Predsednica kluba je bila 
vez med nami in trenerjem, tako da smo vede-
li, kdaj približno se bodo vrnili domov. Manci 
in njeni mami se ni niti sanjalo, kaj jim pri-
pravljamo. Malo do dveh je zazvonil telefon, 
znak, da je čas za vožnjo proti Lukovici. Novica 
se je med družinami prenesla hitro, kot požar. 
Na Capudrovem dvorišču smo imeli ravno to-
liko časa, da smo naredili improviziran scena-
rij sprejema. Na dvorišču je bila popolna tišina 
in tema. Ko je Manca stopila iz avta, ni mogla 
verjeti, ko je zaslišala in zagledala prijateljice iz 
kluba. Sledili so objemi, čestitke, tudi kakšna 
solzica ni manjkala. Vsevprek smo si izmenja-
vali vtise. Manca je razrezala torto, ki so ji jo 

prinesle prijateljice in urica druženja v zgo-
dnjih jutranjih urah je minila, kot bi trenil. 
Polni lepih vtisov smo se vračali domov, z 
mislijo, da je to tudi lep uspeh za naš klub. V 
primerjavi z ostalimi, predvsem primorskimi 
klubi, imamo v KDK-ju precej slabše pogoje za 
trening. Tu mislim predvsem na manjše števi-
lo ur treningov, čeprav dekleta še vedno treni-
rajo petkrat na teden vsaj eno uro in pol. Zato 
je treba delo trenerjev Violete in Mateja, ter 
trud tekmovalk in našega Blaža še posebno 
pohvaliti. Naš klub ni številčen, imamo pa kar 
šest deklet, ki so se v letošnji sezoni uvrstila v 
reprezentanco. Poleg Mance Capuder, ki nas 
je odlično zastopala na evropskem prvenstvu, 
se je Ajda Tič in Chiari Mordej Filippini uspelo 
uvrstiti na Pokal Evrope, ki bo letos v začetku 
oktobra na Siciliji. Prav tako pa v oktobru na 
Interland v Belgijo odhajajo Manca Hribar, 
Chiara Mordej Filippini, Tjaša Kovačič in Neža 
Pezdirc.
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Zbiranje starega 
papirja v Rafolčah
Z zbiranjem starega papirja prihranimo 
precej živih dreves, ki nam dajejo kisik 
za dihanje in nekaj primaknemo v dru-
štveno blagajno.     za štd viKtor jeMec

Športno turistično društvo (ŠTD) Rafolče 
vsako leto organizira zbiranje starega pa-
pirja dvakrat na leto. Kontejner velikosti 
30 m3 sprejme naenkrat največ 6 ton tega 
materiala, kar je tudi naš rekord. Papir vseh 
vrst zbira in prinaša mlado in staro. Izogi-
bati pa se je treba dodatkov plastike in 
tudi registratorjev, kjer je prisotna kovina. 
Kontejner za jesensko zbiranje starega pa-
pirja bo na parkirišču pred igriščem od če-
trtka 30. 9. do srede 6. 10. 2010 dopoldan.
Vabljeni!

Urnik Knjižnice 
Šentvid

ponedeljek 14.00-19.00
torek zaprto
sreda 14.00-19.00
četrtek zaprto
petek 09.00-14.00
sobota zaprto

V čudoviti svet pravljic vabimo otroke od 
4. leta dalje, vsak petek ob 17. uri in trajajo 
eno uro. Pravljice se bodo pričele prvi teden 
v oktobru in bodo potekale do maja. Skupi-
na bo stalna in številčno omejena: vpis po-
teka ves september in bo trajal do zasedbe 
prostih mest. Pravljične urice so brezplač-
ne, vpišete se lahko v knjižnici Šentvid.  

Pravljične urice so oblika knjižne vzgoje, ki 
otroka postopno in sistematično pripravlja in 
uvaja v pravljični svet, na vzgojo s knjigo. Zelo 
pomembno je, da otroka že v predbralnem 
obdobju navajamo na pravljice. Sprva, ko je 
še majhen, mu beremo pravljice v slikanicah, 
kasneje pa debelejše knjige v nadaljevanjih. 
Otrok si s tem širi literarno obzorje, bogati be-
sedni zaklad in literarni okus.

Povabilo na 
jutranjo telovadbo
Sem Maj Moglen, učitelj na osnovni šoli 
Brdo. Tukaj sem zaposlen že tretje leto. 
V lanskem letu sem pričel z izvajanjem 
jutranje vadbe za zaposlene in ostale 
občane in občanke občine Lukovica. Ker 
marsikdo popoldan nima časa oziroma 
ga porabi kako drugače ali pa zjutraj ne 
more spati, letos spet organiziram jutra-
njo telesno vadbo. Vadba bo potekala od 
septembra do junija v mali telovadnici 
na OŠ Brdo ob sredah in petkih od 6.00 
do 6.50. K njej ste vabljeni vsi, ki bi vas to 
zanimalo. Rezultat je seštevek 5% nadar-
jenosti in 95% truda. Lepo bod'te.

Maj Moglen

Veljavnost osebnih izkaznic
Po podatkih Ministrstva za notranje zadeve republike Slovenije do konca leta 2010 
poteče veljavnost osebnih izkaznic več kot 6.000 občanom z območja Upravne enote 
Domžale. Ker večini osebnih izkaznic poteče veljavnost ravno v mesecu novembru in 
decembru, vam v želji, da bi se izognili daljšim čakalnim vrstam predlagamo, da že 
sedaj preverite veljavnost osebne izkaznice in vložite vlogo za pridobitev nove. 

Otroci varno na pot  
v spremstvu gasilcev
Prvi september je pomemben dan. Ne 
samo zaradi novega šolskega leta in konca 
počitnic, ampak za vse tiste, ki skrbimo za 
varnost v naši občini, predvsem zaradi na-
ših najmlajših, ki se večinoma prvič soočajo 
s prometom. To je pomemben del vzgoje in 
od teh prvih dni je velikokrat odvisno, kako 
bodo malčki v prihodnosti spoštovali pro-
metne predpise.    jure čoKl, foto: roK avBelj

Seveda v prvi vrsti največ pomeni zgled, ki jim 
ga lahko dajo starši ali pač tisti, ki jih vodijo v 
šolo. A žal je na naših cestah prevečkrat tako, 
da je slabih zgledov več kot dobrih. Zato tudi 

Vozni red potujoče knjižnice
Bibliobus po spodnjem urniku vozi vsak 2. 
teden - voziti pa je začel s prvim tednom v 
septembru!

torek prihod/odhod
Krajno Brdo 15:00 ~ 15:30
Vošce 15:40 ~ 16:20
Mali Jelnik 16:30 ~ 17:00
Zlatenek 17:10 ~ 17:40
Blagovica 17:45 ~ 18:15
Sp. Loke 18:25 ~ 18:55
Krašnja 19:00 ~ 19:30

sreda prihod/odhod
Koreno 15:00 ~ 15:30
Vrhovlje 15:45 ~ 16:10
Dupeljne 16:15 ~ 16:40
Dolenje 16:45 ~ 17:10
Rova 17:20 ~ 18:00
Žiče 18:15 ~ 19:00
Turnše 19:15 ~ 19:40
Češenik 19:45 ~ 20:15

četrtek prihod/odhod
Vrh 15:20 ~ 15:40
Češnjice 16:00 ~ 16:30
Šentožbolt 16:45 ~ 17:15
Trojane 17:25 ~ 18:15
Sp. Petelinjek 18:30 ~ 19:00
Zg. Loke 19:15 ~ 20:15

Osebna izkaznica je javna listina s katero dr-
žavljan Republike Slovenije dokazuje svojo 
istovetnost in državljanstvo, prav tako pa 
jo lahko uporablja za prehod državne meje. 
Osebna izkaznica se lahko uporablja za 
prehod državne meje le v primerih in pod 
pogoji, kot je to določeno z meddržavnim 
sporazumom.
Slovenski državljani lahko z veljavno osebno 
izkaznico potujejo v države članice Evropske 
unije in nekatere druge države. Več informa-
cij o pogojih vstopa v posamezne države 

najdete na spletnih straneh Ministrstva za 
zunanje zadeve www.mzz.gov.si
Vlogo za izdajo nove osebne izkaznice lah-
ko vložite pri katerikoli upravni enoti v Re-
publiki Sloveniji, ne glede na kraj stalnega 
prebivališča.

Uradne ure Upravne enote Domžale so:
ponedeljek in torek od 8. do 15. ure
sreda od 8. do 12. in od 13. do 18. ure in v
petek od 8. do 13. ure.

upravna enota doMŽale

gasilci v Lukovici vsako leto poskrbimo, da 
prvi teden prav vsi vozniki upočasnijo svojo 
vožnjo skozi naselje in se tako privadijo na 
nove udeležence v prometu. Na vsakem križ-
išču v Lukovici ste v prvem tednu novega šol-
skega leta tako lahko videli gasilca, ki je v za-
ščitni obleki skrbel za varnost na prehodu za 
pešce in umirjal promet. Malčki so na prehodu 
za pešce počakali na primeren trenutek in v 
spremstvu gasilca varno nadaljevali svojo pot 
čez cesto. Tako so lahko na najbolj primeren 
način spoznali osnove varnosti v prometu, vo-
zniki pa so prav zaradi oznak in prisotnosti ga-
silcev upočasnili svojo vožnjo in verjamemo, 
da bo tako tudi v prihodnje. Odgovornost do 
otrok je stvar slehernega udeleženca prometa 
in prav je, da se tega zavedamo skozi vse leto.  
Lukovški gasilci želimo prav vsem otrokom 
srečno in varno pot v šolo in uspešno šol-

sko leto. Hkrati tudi vsem mladim sporoča-
mo, da nas lahko kadarkoli obiščejo – po-
trebne podatke najdete na spletni strani 
gasilcev iz Lukovice – www.gasilci-lukovica.si.  
P.S.: Vodstvo in člani operativne gasilske enote 
Lukovica se javno zahvaljujemo Miru Lavriču 
in drugim krajanom za nesebično pomoč ob 
odstranjevanju posledic prometne nesreče v 
Trnjavi 9. avgusta letos. V pripravljenosti dan 
in noč – v službi ljudstva – na pomoč!

Člani PGD Lukovica skrbijo za varnost otrok na poti v in iz šole. 

OBVESTILA
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Pri kandidaturi za županjo
me podpira tudi 

LISTA ZA 
OBČINO LUKOVICA
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Program za odgovorno politiko blizu ljudem:

Več o delu odbora preberite na:
www.nsi.si/lukovica

Kandidati N.Si za Občinski svet
podpiramo Mojco Stoschitzky
za županjo občine Lukovica

~ Zagotovitev ustreznih prostorov za nemoteno delovanje   
   šole in vrtca;
  

~ Razvoj sodobne komunalne infrastrukture: optični kabel,    
   brezžični internet, kanalizacijsko omrežje, lokalne ceste; 
  

~ Prednostno rešiti vloge sprememb občinskega ~ Prednostno rešiti vloge sprememb občinskega 
   prostorskega načrta naših občanov pred kapitalskimi lobiji; 
 

~ Podpiramo izgradnjo športnega parka in krepitev domačih   
   kulturnih in drugih društev;
 

~ Zavzemali se bomo za čim prejšnjo izgradnjo
   doma ostarelih;    doma ostarelih; 
 

~ Pospešitev izgradnje obrtno poslovne cone; 
 

~ Razvoj režijskega obrata v malo komunalno podjetje
   in s tem zmanjšanje komunalnih stroškov; 
 

~ Zagotovitev prostorskih pogojev za druženje mladih    ~ Zagotovitev prostorskih pogojev za druženje mladih    
   (mladinski center)

V času hitrih sprememb potrebujemo
trdne temelje, spoštovanje

trajnih vrednot in
skupnih ciljev!

Zaupajmo kandidatkom in kadnidatom
Nove Slovenije, ki so blizu ljudem!

1. Vinko Pirnat
 

2. Franci Avbelj
3. Sonja Stražar Flogie
4. Anton Praznik
5. Janez Bernot
6. Marija Juteršek6. Marija Juteršek
7. Rok Avbelj
8. Anastazij Živko 

9. Terezija Meden
10. Franc Pezdirc
11.Vinko Dolinšek
12. Nataša Vidergar
13. Marko Juteršek
14. Miha Dolinšek
15. Gabrijela Zupan15. Gabrijela Zupan
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Lado Gorièan in skupina volivcev Vam predstavljajo nestrankarsko listo kandidatk in kandidatov
za èlanice in èlane obèinskega sveta v mandatnem obdobju 2010 – 2014.

5
mag. ALENKA KLEMEN
mag. organiziranja inform.sistemov

TOMAŽ ANDREJKA
univ.dipl. ekonomist

MATJAŽ MARKOVŠEK
inženir elektronike

IRMA KOVAÈIÈ
poslovna sekretarka

MIRAN STREHAR
inženir elektrotehnike

MILENA BRADAÈ
komercialna tehnica – upokojenka

VIKTOR MATJAN
Kmetovalec

URŠKA HRIBAR
ekonomsko komercialna tehnica

ANDREJ KOŠAK
kovinostrugar - upokojenec

DARKO UDOVIÈ
monter TK naprav

KATARINA ÈEBULJ
študentka ekonomije

NEJC ANDREJKA
študent gradbeništva

JANEZ PER
avtoklepar

MARIJA ŠTRUKELJ
prodajalka – upokojenka

DANICA KOS
prodajalka - upokojenka

Lukovica

Rafolèe

Spodnje
Loke

Koreno

Šentvid
pri Lukovici

Spodnji
Petelinjek

Podmilj

Rafolèe

Spodnje
Prapreèe

V Zideh

Lukovica

Rafolèe

Vošce

Prevoje
pri Šentvidu

Spodnje
Prapreèe

enakomerni razvoj vseh delov naše obèine, 
upoštevan pri oblikovanju in izvajanju programov 
razvoja naše obèine (sprejem celovitega
dolgoroènega programa);
uèinkovita poraba sredstev davkoplaèevalcev;
korišèenje evropskih sredstev pri financiranju 
obèinskih investicij;
nova obdavèitev nepremiènin v naši obèini naj bo 
med najnižjimi v državi;
nove prostorsko razvojne potrebe (sprejem 
obèinskega prostorskega naèrta s hitrejšim
odzivanjem na potrebe obèanov, stanovanjska 
gradnja v obsegu in okolju, ki jo omogoèa
infrastruktura – šole, vrtci in podobno);
spodbujanje kmetij v dopolnilno dejavnost kot 
zaokroženih ekonomskih enot (lastna pridelava in predelava
ter prodaja pridelkov, širjenje blagovne 
znamke »Zakladi Èrni graben«);
varovanje okolja, gradnja kanalizacije tudi na 
drugih obmoèjih obèine, spodbujanje koristne 
uporabe meteorne vode;
rešitev prostorskih težav na osnovni šoli na Brdu;
organizirana skrb za starejše obèane (gradnja 
doma, dnevno varstvo, pomoè na domu);
boljša zdravstvena oskrba obèanov;
mladim omogoèiti organizirano izrabo prostega èasa 
(športne, kulturne in druge dejavnosti);
javno in transparentno delovanje organov obèine
(objave gradiv na internetu, spremljanje sej preko
lokalne TV);
spoštovanje razliènih pogledov pri reševanju odprtih 
vprašanj in oblikovanju za obèane ugodnih rešitev.

KANDIDATKE IN KANDIDATI:    NAŠI CILJI:   

»ZA ÈRNI GRABEN« :   znak odliènosti  -  ðtevilka 5 

, neodvisna lista

POLITIČNI OGLASI
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spoštovane občanke in občani Lukovice!
Številka našega časopisa, ki je pred vami je tudi volilna.10. oktobra se bomo podali na volišča, da izberemo najboljše kandidate za krajevne skupnosti, 
občinski svet in župana. Samo enkrat v štirih letih imamo to možnost, da odločamo, kdo bo župan in kdo nas bo zastopal na občini. Izkoristimo jo!

Dobili bomo občutek, da bomo v nebeški občini. Veliko obljub se bo zvrstilo od vseh strank in neodvisnih list. DESUS ne obljublja ničesar. Od vas 
volilcev je odvisno, kaj bo lahko storil. Z vašo številno podporo in s tem več predstavnikov v občini bomo lažje uresničevali svoje zastavljene cilje. 
Zavzemali se bomo za tisto, kar smo v zadnjih dvajsetih letih zanemarili. Skrb za človeka, ne glede na njegove poglede. Ne smemo dopustiti, da bi 
tudi v naši občini prišli do točke, ko bi Karitas in RK morala deliti hrano itd ...

Desus Lukovica se bo v svoji občini zavzemal za:
1. Strpnost, medsebojno spoštovanje in poštenje
2. Enakomernejšo porazdelitev občinskega proračuna za vse občane v vseh KS po vsej občini. To bo zelo pomembno, saj bo prav občina 

sama odmerjala odstotek davka na nepremičnine svojim občanom!
3. Skupno aktivno iskanje novih razvojnih gospodarskih možnosti. Potrebno je pričeti izkoriščati Evropska denarna sredstva, povezave 

z ministri Desus-a; za okolje in prostor, pokrajine in za delo, družino in socialo.
4. Podpiramo javno zdravstvo, za pet tisoč občanov v primeru koncesije je potrebno zagotoviti dežurstva  v občini, ne pa vsepovsod!
5. Aktivni pričetek gradnje doma za starejše in varovanih stanovanj v Šentvidu. Istočasno z domom naj se zagotovijo tudi negovalni 

oddelki, dnevno varstvo za starejše, prehrana za izven, prostor za druženje, delovanje društev in medgeneracijskega prostovoljstva 
…..

6. To pa je istočasno tudi velika možnost za zaposlitev prav naših ljudi (60-70) in obenem tržna možnost razvoja pridelave hrane za Dom 
in  zaposlovanja pri organiziranju pomoči na domu, saj bo tu tudi stroka. 

7. Izboljšati je potrebno kakovost življenja v občini, skrb za varovanje okolja (ne asfaltne baze) in izgradnja športnih parkov in objek-
tov za vse generacije in s tem nujna izdelava Prostorskega plana, kjer za razvoj in nova delovna mesta ne sme manjkati industrijska 
cona!

8. Prav Občina Lukovica ima veliko možnosti za razvoj kmetijstva in turističnih dejavnosti: izletništva, kolesarstva …
9. Občinski svet z novimi ljudmi prinaša nove odnose, nove ideje. Politika mora reševati probleme, ne pa z nenehnimi prepiri in aferami 

ustvarjati nove!

Desus se bo trudil za to! Zaupajte nam glas!

OO DESUS LUKOVICA

POLITIČNI OGLASI
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VSI ZA OBČINO LUKOVICA
OBČINA LUKOVICA ZA VSE

KLJUČNI RAZVOJNI CILJI 
 

- nova osnovna šola na Brdu  
- podpora javno zasebnemu partnerstvu in izgradnjo doma starejših občanov v Šentvidu 
- podjetništvu in gospodarstvu zagotoviti podporno okolje ( obrtno - poslovna  cona )  
- poskrbeti da občina ne postane državni koridor za javno infrastrukturo 
- sanirati črne točke ob izgradnji avtoceste 
- poskrbeti za pravno varstvo občanov glede gradnje predvidenega plinovoda 

Socialni demokrati občine Lukovica se zavedamo, 
da je temeljno poslanstvo občine zagotavljati 
ustrezne pogoje za  kakovostno življenje občanov v 
najširšem smislu. Sodoben razvoj občine lahko 
temelji le na kvalitetnih kadrih, ki ga usmerjajo in 
vodijo z upoštevanje mnenja in neposrednih pobud 
prebivalstva, prek krajevnih skupnosti in 
organizacij in društev v občini in usklajevanjem v 
ožji in širši regiji.  
V ta namen smo pripravili cilje razvoja in delovanja 
Občine Lukovica.. Cilje smo dopolnili z načrtom 
razvojnih projektov za njihovo uresničevanje, ki 
podpirajo tako dolgoročne kot kratkoročne razvojne 
cilje.  
Socialni demokrati smo pripravljeni z inovativnimi 
pristopi, izkušnjami in znanjem zagotavljati 
uresničevanje opredeljenih ciljev in s tem 
zagotoviti naši občini novo prihodnost.  

 
 Skupen in učinkovit nadzor in usmerjanje 

ključnih razvojnih projektov v občini 
Lukovica, 

 Podporno okolje za podjeništvo in malo 
obrt, 

 Pomoč pri izkoriščanju potencialov v 
kmetijstvu in celovit pristop k 
organiziranju ekološkega kmetovanja in 
turističnih kmetij. 

       Prostorski razvoj 

 Sprejeti nov občinski prostorski načrt .
 Zagotoviti enakomeren razvoj vseh krajev.  

Posodobitev   
 

prometne
 

infrastrukture
 

 Poskrbeti za kvalitetne in varne poti za 
pešce: pločnike, pešpoti z kvalitetnimi 
počivališči, ki vodijo do javnih zavodov in 
drugih objektov. 

           Uvedba subvencioniranega javnega 
avtobusnega potniškega prevoza med 
večjimi kraji v občini in sosednjimi 
občinami, brezplačni lokalni avtobus, 
razširitev voznega reda na nočne ure . 

 iIzgradnja novih javnih parkirišč in 
organiziranje javne službe za 
zagotavljanje splošne in prometne 
varnosti na javnih površinah.

 
 

 
 v sodelovanju s sosednjimi občinami 

pripraviti projekt zagotovitve novih vodnih 
virov in poskrbeti za zaščito pitne vode. 

 na podlagi evropske direktive do leta 2017 
Izgradnja kanalizacije za 100% pokritost 
naselji  z več kot 50 enotami, vključno z 
malimi lokalnimi čistilnimi napravami. 

 Pristopiti k projektu za nadgradnjo 
terciarnega kanalizacijskega sistema za 
ohranitev nivoja podtalnice in gospodarno  
izrabo meteorne vode. 

Razvoj telekomunikacij 
Z oddajo občinske infrastrukture v 
dolgoročni najem zagotoviti razvoj hitrega 
širokopasovnega telekomunikacijskega 
omrežja do večine občanov in vseh 
podjetij. 
 

          Stanovanjska izgradnja 
Spodbujanje in strokovna pomoč pri 
celoviti prenovi starih stanovanjskih 
sosesk individualne in blokovne gradnje.  

Osnovne šole 
Izgradnja nove osnovne šole na Brdu. 
Zagotoviti sredstva za energetsko sanacijo 
vseh osnovnih šol in vrtcev. 
Pristopiti k prožnejšemu načinu določanja 
šolskih okolišev, prilagojenih poseljevanju 
prebivalstva in v okviru tega omogočiti 
varne šolske poti. 

Otroško varstvo 
Gradnja večnamenskih objektov za 
potrebe otroškega varstva, ki bodo 
uporabni tudi  za druge 
generacije, podpora vrtcu na Prevojah. 
 
Do popolne pokritosti potreb za predšolsko 
varstvo, zagotoviti začasno delno 
nadomestilo staršem za otroke, ki niso 
sprejeti v otroške vrtce. 

Ž ivljenje 
   

starostnikov
 

  
Podpora domu starejših občanov v 
Šentvidu. 
Poskrbeti za pomoč in nego na domu. 
Poskrbeti za oskrbovana stanovanja. 
Poskrbeti za zadostno število in pestrost 
mest v domovih starejših občanov.  
Poskrbeti za negovalna mesta v domovih.  
Varnost občanov 
Poskrbeti za varnost občanov doma in v 
prometu z učinkovitim delovanjem 
obstoječih institucij  

Socialni demokrati za župana občine Lukovica predlagamo in podpiramo
g. Mateja Kotnika

SOCIALNI DEMOKRATI ZA USPEŠNO IN PRIJAZNO OBČINO

ZA SD
Vabljene vse občanke in občani na volitve, praznik demokracije

Gospodarsto
Izbolšanje komunalne 
infrastrukture

8
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RAZGLAs
seznama kandidatov za volitve župana Občine 
Lukovica na volitvah 10. oktobra 2010
Na podlagi 4. člena in drugega odstavka 74. člena Zakona o lokal-
nih volitvah (Uradni list rS, št. 94/07 – ZLV- UPB3 in 45/08 - ZLV 
- H) v zvezi z določbami 60. člena Zakona o volitvah v Državni zbor 
(Uradni list rS, št. 109/06 – ZVDZ – UPB1, 54/07 – odločba US) je 
občinska volilna komisija Občine Lukovica sestavila naslednji se-
znam kandidatov za volitve župana Občine Lukovica 

1. MATEJ KOTNIK, roj. 19. 08. 1970, stan. Imovica 8, Lukovica pri Dom-
žalah

 GRADBENI TEHNIK; ŽUPAN
 PREDLAGATELJ: ANTON POGAČAR IN SKUPINA VOLIVCEV
2.  STANISLAV SMRKOL, roj. 22. 10. 1961, stan. Stari trg 19, Lukovica pri 

Domžalah
 GOSTINEC; DIREKTOR
 PREDLAGATELJ: SLS – SLOVENSKA LJUDSKA STRANKA  
3.  MOJCA STOSCHITZKY, roj. 18. 08. 1963, stan. Maklenovec 16, Luko-

vica pri Domžalah
 UNIV. DIPL. PRAVNIK; PRAVNICA
 PREDLAGATELJ: N.Si NOVA SLOVENIJA – KRŠČANSKA LJUDSKA 

STRANKA

VOLI SE 1 (EN) KANDIDAT.

oBčina luKovica oBčinsKa volilna KoMisija

številKa: 52/10 – ovK predsedniK oBčinsKe volilne KoMisije

datuM: 24. 09. 2010 aleKsander uranKar, univ. dipl. prav., l. r.

RAZGLAs
seznama list kandidatov za volitve članov Občinskega 
sveta Občine Lukovica v volilni enoti  št. 1 na volitvah 
10. Oktobra 2010 
Na podlagi 4. člena in drugega odstavka 74. člena Zakona o lokal-
nih volitvah (Uradni list rS, št. 94/07 – ZLV- UPB3 in 45/08 - ZLV 
- H) v zvezi z določbami 60. člena Zakona o volitvah v Državni zbor 
(Uradni list rS, št. 109/06 – ZVDZ – UPB1, 54/07 – odločba US) je 
občinska volilna komisija Občine Lukovica sestavila naslednji se-
znam kandidatov za volitve članov občinskega sveta Občine Lu-
kovica

I. NSI- NOVA SLOVENIJA – KrŠČANSKA LJUDSKA STrANKA

1. VINKO PIRNAT, roj. 08. 07. 1961, stan. Koreno 5, Lukovica pri Domža-
lah, INŽENIR KEMIJSKE TEHNOLOGIJE; PODJETNIK

2. FRANC AVBELJ, roj. 14. 10. 1955, stan. Spodnje Prapreče 24, Lukovica 
pri Domžalah, PEČARSKI MOJSTER; SAMOSTOJNI PODJETNIK

3. SONJA STRAŽAR FLOGIE, roj. 07. 10. 1963, stan. Čeplje 1, Lukovica pri 
Domžalah, STROJNI TEHNIČNI RISAR ; GOSPODINJA

4. ANTON PRAZNIK, roj. 21. 04. 1960, stan. Prevoje pri Šentvidu, Dunaj-
ska cesta 63, Lukovica pri Domžalah, GRADBENI TEHNIČNI RISAR; RE-
CEPTOR

5. JANEZ BERNOT, roj. 19. 12. 1947, stan. Rafolče 34, Lukovica pri Dom-
žalah, GRADBENI DELOVODJA ; UPOKOJENEC

POLITIČNI OGLASI
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15. FRANC PESTOTNIK, roj. 10. 01. 1963, stan. Jelša 5, Blagovica, VOZ-
NIK; VOZNIK

16. FRANC BIZJAK, roj. 01. 02. 1966, stan. Vošce 2, Blagovica, TAPETNIK; 
DELAVEC

III. SLS – SLOVENSKA LJUDSKA STrANKA

1. STANISLAV SMRKOL, roj. 22. 10. 1961, stan. Stari trg 19, Lukovica pri 
Domžalah , GOSTINEC; DIREKTOR

2. TOMAŽ MOČNIK, roj. 05. 03. 1964, stan. Koreno 14, Lukovica pri Dom-
žalah, UNIV. DIPL. ING. ZOOT.; VODJA KMETIJSKO SVETOVALNE SLUŽBE

3. METKA PRVINŠEK, roj. 01. 03. 1975, stan. Zavrh pri Trojanah 1, Trojane, 
MAG. INFORMATIKE IN MANAGEMENTA; ANALITIK

4. JANEZ HROVAT, roj. 13. 05. 1939, stan. Gradišče 35, Lukovica pri Dom-
žalah, KOLAR; UPOKOJENEC

5. CIRIL SMRKOLJ, roj. 22. 09. 1949, stan. Šentožbolt 2, Trojane, STROJNI 
TEHNIK; PREDSEDNIK KGZS

6. SLAVKA URBANIJA, roj. 28. 05. 1965, stan. Žirovše 11, Lukovica pri 
Domžalah, EKONOMSKI TEHNIK; PODJETNICA

7. TOMAŽ URBANIJA, roj. 07. 03. 1961, stan. Žirovše 11, Lukovica pri 
Domžalah, STROJNI TEHNIK; SAMOSTOJNI PODJETNIK

8. MATIJA KVEDER, roj. 26. 12. 1964, stan. Prevoje pri Šentvidu 10, Luko-
vica pri Domžalah, MESAR; PODJETNIK

9. ZDRAVKO PRAŠNIKAR, roj. 21. 02. 1953, stan. Mali Jelnik 4, Blagovica, 
KMETOVALEC; KMETOVALEC

10. MATJAŽ CERAR, roj. 15. 09. 1958, stan. Spodnje Koseze 5, Lukovica 
pri Domžalah, KMETIJSKI TEHNIK; KONTROLOR

11. JANEZ CERAR, roj. 16. 06. 1952, stan. Šentvid pri Lukovici, Štajerska 
cesta 23, Lukovica pri Domžalah, UNIV. DIPL. ING. ELEKTROTEHNIKE;  
VZDRŽEVANJE AVTOMATIKE

12. ZVONE AVBELJ, roj. 26. 01. 1985, stan. Zavrh pri Trojanah 6, Trojane, 
INŽENIR ŽIVILSKE TEHNOLOGIJE; KONTROLOR

13. JOŽE AVBELJ, roj. 05. 02. 1959, stan. Videm 5, Lukovica pri Domža-
lah, KMET; PODJETNIK

14. NADA SMRKOLJ, roj. 05. 09. 1958, stan. Šentožbolt 3, Trojane, MEDI-
CINSKA SESTRA; MEDICINSKA SESTRA

15. VANJA RESNIK, roj. 20. 03. 1991, stan. Mali Jelnik 7, Blagovica, VETE-
RINARSKI TEHNIK; NATAKARICA

16. TADEJA PEČOVNIK, roj. 07. 08. 1984, stan. Trnjava 43, Lukovica pri 
Domžalah, ŠTUDENT; ŠTUDENT

IV. LISTA  ZA OBČINO LUKOVICA

1. TOMAŽ BEDEN, roj. 12. 03. 1956, stan.  Videm pri Lukovici 1, Lukovica 
pri Domžalah, PODJETNIK; DIREKTOR

2. JANEZ KOTNIK, roj. 16. 07. 1944, stan. Prevoje pri Šentvidu, Dobrava 
3, Lukovica pri Domžalah, PODJETNIK; TEHNIČNI DIREKTOR

3. MALČI ORAŽEM, roj. 30. 08. 1961, stan. Krašnja 15, Lukovica pri Dom-
žalah, EKONOMIST; ORGANIZATOR - INFORMATIK

4. ŠTEFAN PAVLIČ, roj.  31. 12. 1966, stan. Trnovče 19, Lukovica pri Dom-
žalah, ELEKTROINŽENIR; DISPEČAR

5. HENRIK OMAHNA, roj. 07. 08. 1952, stan. Frana Milčinskega 13, Luko-
vica pri Domžalah, STROJNI TEHNIK; TEHNIČNI SVETOVALEC

6. MARIJA JUTERŠEK, roj. 20. 12. 1959, stan. Trnjava 34, Lukovica pri 
Domžalah, VZGOJITELJICA ; BANČNA KOMERCIALISTKA

7. ROK AVBELJ, roj. 12. 02. 1986, stan. Spodnje Prapreče 24, Lukovica pri 
Domžalah, ŠTUDENT; ŠTUDENT

8. ANASTAZIJ ŽIVKO BURJA, roj. 11. 02. 1931, stan. Krašnja 39, Lukovica 
pri Domžalah, STROJNI TEHNIK; UPOKOJENEC

9. TEREZIJA MEDEN, roj. 23. 09. 1963, stan. Šolska pot 5, Lukovica pri 
Domžalah, VIŠJA MEDICINSKA SESTRA; GOSPODINJA

10. FRANC PEZDIRC, roj. 03. 07. 1964, stan. 
Trnjava 60, Lukovica pri Domžalah, GRADBENI TEHNIK; SAMOSTOJNI 
PODJETNIK

11. VINKO DOLINŠEK, roj. 29. 07. 1958, stan. Vrhovlje 18, Lukovica pri 
Domžalah, STROJNI KLJUČAVNIČAR; OPTIK

12. NATAŠA VIDERGAR, roj. 05. 05. 1971, stan. Čeplje 7, Lukovica pri 
Domžalah, PRODAJALKA; DELO V LOGISTIKI

13. MARKO JUTERŠEK, roj. 18. 08. 1990, stan. Trnjava 34, Lukovica pri 
Domžalah, ŠTUDENT; ŠTUDENT

14. MIHA DOLINŠEK, roj. 07. 01. 1985, stan. Vrhovlje 18, Lukovica pri 
Domžalah, 
ŠTUDENT; ŠTUDENT

15. GABRIJELA ZUPAN, roj. 31. 03. 1936, stan. Krašnja 8A, Lukovica pri 
Domžalah
PREDMETNA UČITELJICA; UPOKOJENKA

II. NEODVISNA LISTA ZA BLAGOVICO, TrOJANE IN ČEŠNJICE

1. ANTON POGAČAR, roj. 12. 01. 1961, stan. Mali Jelnik 14, Blagovica, 
VOZNIK; VOZNIK

2. ANI ČERIN, roj. 01. 07. 1967, stan. Zlatenek 5b, Blagovica, PAPIRNI 
TEHNIK; KOMERCIALNI REFERENT

3. ALEŠ BABIČ, roj. 12. 01. 1965, stan. Trojane 20, Trojane, GOSTINEC; 
VOZNIK

4. STANKO ŽORDANI, roj. 25. 02. 1962, stan. Poljane 2, Blagovica, DELA-
VEC; DELAVEC

5. DARINKA VAJDE, roj. 10. 02. 1950, stan. Blagovica 23, Blagovica, TR-
GOVKA; GOSPODINJA

6. MIROSLAV KONJAR, roj. 24. 01. 1956, stan. Suša 4 , Blagovica, VETERI-
NARSKI TEHNIK; VETERINAR

7. UROŠ MEDIČ, roj. 20. 12. 1983, stan. Zgornje Loke 21 , Blagovica, DI-
PLOMIRANI INŽENIR STROJNIŠTVA; VODJA PROJEKTOV

8. METKA ZAJC, roj. 26. 03. 1968, stan. Učak 4, Trojane, ŠIVILJA; ŠIVILJA

9. ALEŠ PODBELŠEK, roj. 24. 12. 1978, stan. Blagovica 6a , Blagovica, PTT 
TEHNIK; PTT MANIPULANT

10. PETER ZUPAN, roj. 24. 06. 1950, stan. Spodnji Petelinjek 1A , Blago-
vica, VOZNIK; UPOKOJENEC

11. LJUDMILA KERŠIČ, roj. 13. 09. 1964, stan. Podmilj 1, Blagovica, KU-
HARICA; KUHARICA

12. FRANC URANKAR, roj. 23. 09 .1952, stan. Selce 1 , Blagovica, VOZNIK; 
UPOKOJENEC

13. PETER URANKAR, roj. 16. 06. 1963, stan. Zgornje Loke 22, Blagovica, 
DELAVEC; GALANTERIST

14. MATEJKA PER, roj. 19. 06. 1975, stan. Spodnji Petelinjek 4, Blagovica, 
UNIVERZITETNI DIPLOMIRANI AGRONOM; VODJA PRODAJE
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6. KARMEN ŠTIFTAR, roj. 19. 05. 1963, stan. Trnovče 12, Lukovica pri 
Domžalah, OBLIKOVALEC; SAMOSTOJNA PODJETNICA

7. JANEZ BURKELJCA, roj. 15. 04. 1950, stan. Prilesje 3, Blagovica, LESNI 
TEHNIK; UPOKOJENEC

8. ANDREJ TORKAR, roj. 18. 04. 1969, stan. Mlaka 3, Lukovica pri Domža-
lah, STROJNI KLJUČAVNIČAR; KEMIČNI PROCESNIČAR

9. MARIJA VODUŠEK, roj. 02. 02. 1942, stan. Sp. Prapreče 8, Lukovica pri 
Domžalah, KOMERCIALNI TEHNIK; RAČUNOVODJA

10. JANEZ IGLIČ, roj. 28. 11. 1963, stan. Vrhovlje 20, Lukovica pri Domža-
lah, MOJSTER AVTOLIČAR; DELOVODJA

11. TATJANA KOTNIK, roj. 13. 01. 1979, stan. Prevoje pri Šentvidu, Do-
brava 7, Lukovica pri Domžalah, DIPL. ORG. TURIZMA; SVETOVALKA ZA 
PRODAJO

12. ROBERT GORIŠEK, roj. 18. 09. 1978, stan. Trojane 31,  Trojane, ELEK-
TROTEHNIK; MONTER

13. MARJAN KOTNIK, roj. 19.  08. 1941, stan. Sp. Prapreče 27, Lukovica 
pri Domžalah, ELEKTROTEHNIK; UPOKOJENEC

V. „ZA ČrNI GrABEN”, neodvisna lista

1. ALENKA KLEMEN, roj. 09. 11. 1972, stan. Frana Milčinskega 7, Lukovi-
ca pri Domžalah, MAGISTRA ZNANOSTI; SVETOVALKA

2. TOMAŽ ANDREJKA, roj. 22. 11. 1957, stan. Rafolče 51, Lukovica pri 
Domžalah, UNIV. DIPL. EKONOMIST; VODJA ODDELKA

3. MATJAŽ MARKOVŠEK, roj. 14. 09. 1966, stan. Sp. Loke 33, Lukovica pri 
Domžalah, INŽENIR ELEKTRONIKE; VZDRŽEVALEC
AVTOMATIKE

4. IRMA KOVAČIČ, roj. 19. 06. 1967, stan. Koreno 4, Lukovica pri Domža-
lah, POSLOVNI SEKRETAR; POSLOVODJA

5. MIRAN STREHAR, roj. 10. 01. 1967, stan. Šentvid pri Lukovici, Selo 29, 
Lukovica pri Domžalah, INŽENIR ELEKTROTEHNIKE; ODGOVORNI ; VOD-
JA DEL NA GRADBIŠČIH

6. MILENA BRADAČ, roj. 03. 02. 1955, stan. Sp. Petelinjek 3, Blagovica, 
KOMERCIALNI TEHNIK; UPOKOJENKA

7. VIKTOR MATJAN, roj. 29. 10. 1966, stan. Podmilj 12,  Blagovica, MON-
TER OGREVALNIH NAPRAV; KMETOVALEC

8. URŠKA HRIBAR, roj. 01. 09. 1975, stan. Rafolče 37, Lukovica pri Dom-
žalah, EKONOMSKO KOMERCIALNI TEHNIK; ASISTENT V NABAVI

9. ANDREJ KOŠAK, roj. 12. 01. 1951, stan. Sp. Prapreče 41, Lukovica pri 
Domžalah, KOVINOSTRUGAR; UPOKOJENEC

10. DARKO UDOVIČ, roj. 15. 07. 1967, stan. V Zideh 17, Trojane, MONTER 
TK NAPRAV; MONTER TK NAPRAV

11. KATARINA ČEBULJ, roj. 06. 06. 1990, stan., Gradiška cesta 2, Lukovica 
pri Domžalah, ŠTUDENT; ŠTUDENT

12. NEJC ANDREJKA, roj. 08. 12. 1989, stan. Rafolče 51, Lukovica pri 
Domžalah, ŠTUDENT; ŠTUDENT

13. JANEZ PER, roj. 17. 03. 1971, stan. Vošce 8, Lukovica pri Domžalah, 
AVTOKLEPAR; AVTOKLEPAR

14. MARIJA ŠTRUKELJ, roj. 25. 06. 1950, stan. Prevoje pri Šentvidu, Ro-
žna ulica 8, Lukovica pri Domžalah, PRODAJALKA; UPOKOJENKA

15. DANICA KOS, roj. 28. 06. 1953, stan. Sp. Prapreče 32, Lukovica pri 
Domžalah, PRODAJALKA; UPOKOJENKA

VI. LISTA ZA KS PrEVOJE IN KS rAFOLČE

1. BOJAN ANDREJKA, roj. 11. 05. 1972, stan. Prevoje pri Šentvidu, Zupa-
nova ulica 9, Lukovica pri Domžalah, STROJNI TEHNIK; OPERATER CNC 
STROJA

2. MARTINA IGLIČ, roj. 10. 11. 1980, stan. Rafolče 22, Lukovica pri Dom-
žalah, EKONOMSKI TEHNIK; NABAVNI REFERENT

3. ERIH SKOČIR, roj. 12. 11. 1950, stan. Prevoje pri Šentvidu, Sončna uli-
ca 5, Lukovica pri Domžalah, MAGISTER INFORMATIKE; DIREKTOR

4. PETER GOSTIČ, roj. 02. 01. 1954, stan. Prevoje pri Šentvidu, Zaboršt 
24, Lukovica pri Domžalah, AVOKLEPAR; VODJA DELAVNICE

5. LJUDMILA ZAJC, roj. 16. 06. 1960, stan. Dupeljne 6, Lukovica pri Dom-
žalah, DELAVKA; KARTOGRAF

6. DAMJAN KLOPČIČ, roj. 09. 04. 1982, stan. Vrba 14, Lukovica pri Dom-
žalah, ELEKTRO INŽENIR; PROJEKTANT

7. ANDREJ PAVLIČ, roj. 07. 04. 1970, stan. Šentvid pri Lukovici, Štajer-
ska cesta 37, Lukovica pri Domžalah, DELAVEC; IZDELOVALEC LESENE 
EMBALAŽE

8. TAMARA KOSMATIN, roj. 03. 04. 1972, stan. Šentvid pri Lukovici, Aloj-
za Škofica 5, Lukovica pri Domžalah, GRADBENI TEHNIK; SAMOSTOJNI 
PROJEKTANT

9. JANEZ BREZNIK, roj. 28. 05. 1982, stan. Rafolče 12, Lukovica pri Dom-
žalah, RAČUNALNIŠKI TEHNIK; SISTEMSKI INŽENIR

10. ALEŠ AVBELJ, roj. 30. 07. 1978, stan. Imovica 5, Lukovica pri Domža-
lah, EKONOMSKI TEHNIK; SKLADIŠČNIK

11. URŠKA ROŽIČ, roj. 07. 05. 1977, stan. Prevoje pri Šentvidu, Rožna 
ulica 3, Lukovica pri Domžalah, GRADBENI TEHNIK; PROKURIST

12. SEBASTJAN KOSMATIN, roj. 21. 01. 1972, stan. Rafolče 42, Lukovica 
pri Domžalah, GRADBENI TEHNIK; VOZNIK

13. BOGDAN BARLE, roj. 18. 03. 1963, stan. Prevoje pri Šentvidu, Trdino-
va pot 3, Lukovica pri Domžalah, KV KUHAR; KUHAR

14. VALERIJA OMAHNA, roj. 10. 12. 1974, stan. Prevoje pri Šentvidu, Pod 
Hribom 45, Lukovica pri Domžalah, ŠIVILJA; ASISTENT LOGISTIKE

15. KRISTJAN KVEDER, roj. 09. 01. 1980, stan. Prevoje pri Šentvidu, Mala 
ulica 5, Lukovica pri Domžalah, RAČUNALNIŠKI TEHNIK; PROGRAMER

16. STANISLAV HRIBAR, roj. 03. 12. 1964, stan. Straža 31, Lukovica pri 
Domžalah, PAPIRNI TEHNOLOG; LABORANT

VII. DESUS – DEMOKrATIČNA STrANKA UPOKOJENCEV SLOVENIJE

1. JANEZ JARC, roj. 26. 05. 1940, stan. Prevoje pri Šentvidu, Rožna ulica 
7, Lukovica pri Domžalah, UČITELJ; UPOKOJENEC

2. KATARINA CERAR, roj. 18. 03. 1952, stan. Gradišče 45, Lukovica pri 
Domžalah, TEHNOLOG KEMIK; UPOKOJENKA

3. FRANC DOLINAR, roj. 22. 04. 1939, stan. Šentvid pri Lukovici , Mirna 
ulica 2, Lukovica pri Domžalah, VOZNIK; UPOKOJENEC

4. GABRIJELA MASELJ, roj. 07. 02. 1942, stan. Ulica Jelke Komotarjeve 8, 
Lukovica pri Domžalah, EKONOMSKI TEHNIK; UPOKOJENKA

5. MARIJA ŠLIBAR, roj. 06. 09. 1949, stan. Sp. Koseze 18, Lukovica pri 
Domžalah, DELAVKA; UPOKOJENKA

6. FRANC PERNE, roj. 19. 04. 1941, stan. Na Mlaki 15, Lukovica pri Dom-
žalah, ELEKTRIČAR; UPOKOJENEC

7. ANTON KOTNIK, roj. 10. 05. 1935, stan. Prevoje pri Šentvidu, Dunajska 
ulica 63, Lukovica pri Domžalah, MIZAR; UPOKOJENEC
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8. FLORIJAN MASELJ, roj. 22. 04. 1939, stan. Ulica Jelke Komotarjeve 8, 
Lukovica pri Domžalah, ELEKTROTEHNIK; UPOKOJENEC

9. MIRO HRIBAR, roj. 15. 12. 1947, stan. Trnjava 11, Lukovica pri Domža-
lah, ELEKTRIČAR; UPOKOJENEC

10. MARIJA DOLINAR, roj. 07. 12. 1941, stan. Šentvid pri Lukovici, Mirna 
ulica 2, Lukovica pri Domžalah, DELAVKA; UPOKOJENKA

11. IVAN BIZILJ, roj. 24. 04. 1942, stan. Šentvid pri Lukovici, Kvedrova 11, 
Lukovica pri Domžalah, MIZAR; UPOKOJENEC

12. PAVLA CAPUDER, roj. 25. 01. 1947, stan. Koseze 12, Lukovica pri 
Domžalah, DELAVKA; UPOKOJENKA

13. ALOJZIJA JARC, roj. 12. 04. 1942, stan. Prevoje pri Šentvidu, Rožna 
ulica 7, Lukovica, DELAVKA; UPOKOJENKA

14. VILMA PERNE, roj. 16. 06. 1946, stan. Na mlaki 15, Lukovica pri Dom-
žalah, DELAVKA; UPOKOJENKA

VIII. SD –  SOCIALNI DEMOKrATI

1. GREGOR BAJDE, roj. 26. 03. 1978, stan. Gradišče pri Lukovici 17, Luko-
vica pri Domžalah, EKONOMSKI TEHNIK; EKONOMSKI TEHNIK

2. ROK KOTNIK, roj. 30. 11. 1980, stan. Krašnja 16, Lukovica pri Domža-
lah, GASILEC; POKLICNI GASILEC

3. VALERIJA GRILJ, roj. 29. 07. 1989, stan. Krašnja 89, Lukovica pri Dom-
žalah, GIMNAZIJSKI MATURANT; ŠTUDENT

4. VINCENC JERAS, roj. 24. 10. 1946, stan. Obrše 5, Lukovica pri Domža-
lah, PAPIRNIŠKI TEHNIK; UPOKOJENEC

5. BOGDAN CAPUDER, roj. 12. 05. 1975, stan. Spodnje Prapreče 4D, Lukovi-
ca pri Domžalah, UNIV. DIPL. ORGANIZATOR DELA; VODJA PROJEKTOV

6. JOŽEFA KRIŽMAN, roj. 15. 10. 1951, stan. Spodnje Prapreče 25, Luko-
vica pri Domžalah, DELAVKA; UPOKOJENKA

7. EMIL WEIN, roj. 05. 11. 1973, stan. Gradišče 32, Lukovica pri Domža-
lah, MAGISTER EKONOMIJE; VODJA PROJEKTOV

8. MOJCA VESEL, roj. 03. 03. 1972, stan. Spodnje Koseze 11, Lukovica pri 
Domžalah, UPRAVNI TEHNIK; TAJNICA

9. BRANKO DOVJAK, roj. 24. 11. 1949, stan. Trojanska 1, Lukovica pri 
Domžalah, AVTOMEHANIK; AVTOMEHANIK

10. JURE DINIČ, roj. 19. 03. 1946, stan. Vrba 23, Lukovica pri Domžalah, 
SAMOSTOJNI PODJETNIK; VODENJE OBRTI

11. BERNARDA POVIRK, roj. 16. 07. 1970, stan. Krašnja 22A, Lukovica pri 
Domžalah, ŠIVILJA; ŠIVILJA

12. JOŽE KOS, roj. 29. 02. 1940, stan. Spodnje Prapreče 15, Lukovica pri 
Domžalah, ZIDAR; UPOKOJENEC

13. JANEZ ŠINKOVEC, roj. 05. 03. 1975, stan. Češnjice 6, Blagovica, KLE-
PAR; KLEPAR

14. VLADIMIR LAZAR, roj. 23. 05. 1967, stan. Mlaka 17, Lukovica pri 
Domžalah, STROJNI TEHNIK, STROJNIK

15. JOSIP VUK, roj. 22. 01. 1956, stan. Koreno 28, Lukovica pri Domžalah, 
STROJNI TEHNIK; STROJNIK

16. KARMEN KRIŽMAN, roj. 27. 05. 1991, stan. Prevoje pri Šentvidu, Ro-
žna ulica 2, Lukovica pri Domžalah, DIJAK; DIJAK

IX. SDS – SLOVENSKA DEMOKrATSKA STrANKA

1. DANILO KASTELIC, roj. 01. 05. 1956, stan. Prevoje pri Šentvidu, Dobra-
va 6, Lukovica pri Domžalah, MIZAR; MIZAR

2. MATEVŽ KINK, roj. 14. 03. 1973, stan. Vrba 3, Lukovica pri Domžalah, 
UNIV. DIPL. UMET. ZGOD.; PEVEC V KONCERTNEM ZBORU

3. IVANKA VIDMAR LEDERER, roj. 26. 12. 1953, stan. Zlatenek 12, Blago-
vica, UPOKOJENKA; UPOKOJENKA

4. FRANCI OSTROŽNIK, roj. 18. 03. 1957, stan. Trojane 7, Trojane, MOJ-
STER AVTOMEHANIČNE STROKE; VODJA DELAVNICE

5. JAKA KERSNIK, roj. 04. 10. 1974, stan. Kersnikova 8, Lukovica pri Dom-
žalah, STROJNI TEHNIK; DIREKTOR

6. MARTA HRIBAR, roj. 21. 12. 1959, stan. Prevoje pri Šentvidu, Sončna  
ulica 2, Lukovica pri Domžalah, KOMERCIALNI TEHNIK; VODJA ODDELKA

7. VIKTOR JEMEC, roj. 09. 03. 1951, stan. Rafolče 6a, Lukovica pri Domža-
lah, MAGISTER STROJNIŠTVA; PROFESOR

8. TEREZIJA OVEN, roj. 22. 09. 1957, stan. Prevoje pri Šentvidu, Zaboršt 
30, Lukovica pri Domžalah, ZDRAVNICA SPLOŠNE MEDICINE; DIREKTO-
RICA ZDRAVSTVENEGA DOMA

9. NIKOLAJ KOKALJ, roj. 15. 11. 1949, stan. Gradišče pri Lukovici 11, Lu-
kovica pri Domžalah, PRODAJALEC; UPOKOJENEC

10. BORIS VEHOVEC, roj. 27. 06. 1960, stan. Prevoje pri Šentvidu, Zupa-
nova 22, Lukovica pri Domžalah, INŽENIR STROJNIŠTVA; DIREKTOR

11. PETRA LEBENIČNIK, roj. 21. 05. 1979, stan. Javorje 1, Blagovica
KMETIJSKO GOSPODINJSKI TEHNIK;
NADZORNIK

12. MATIJA ŠIMENC, roj. 11. 08. 1975, stan. Rafolče 46, Lukovica pri 
Domžalah, UNIVERZITETNI DIPLOMIRANI EKONOMIST; UPRAVLJALEC 
PREMOŽENJA

13. CIRIL URANKAR, roj. 24. 05. 1967, stan. Gabrje pod Špilkom 5, Blago-
vica, DELAVEC; VILIČARIST

14. DRAGICA OMAHNA, roj. 06. 04. 1959, stan. Prevalje 10, Lukovica pri 
Domžalah, PRODAJALKA; PRODAJALKA

15. JANEZ KARNER, roj. 02. 03. 1971, stan. Jelša 9a, Blagovica, VOZNIK 
–AVTOMEHANIK; VOZNIK - STROJNIK

16. GRIŠA KERSNIK, roj. 29. 04. 1946, stan. Kersnikova 8, Lukovica pri 
Domžalah, STROJNI TEHNIK; UPOKOJENEC

X. LISTA ZA ŠPOrT IN rAZVOJ OBČINE

1. VINKO DRAGAR, roj. 26. 03. 1974, stan. Prevoje pri Šentvidu, Rožna ulica 
4 , Lukovica pri Domžalah, EKONOMSKI TEHNIK; BANČNI USLUŽBENEC

2. TONE HABJANIČ, roj. 08. 11. 1951, stan. Pod Hribom 22, Lukovica pri 
Domžalah, AVTOLIČAR; SKLADIŠČNIK

3. NATAŠA HRIBAR, roj. 13. 07. 1973, stan. Prevoje pri Šentvidu, Mala 
ulica 7, Lukovica pri Domžalah, EKONOMSKI TEHNIK; VODJA GLAVNE 
KNJIGE

4. SANDI CEGLAR, roj. 28. 08. 1976, stan. Rafolče 11, Lukovica pri Dom-
žalah, GOSTINSKI TEHNIK; KUHAR

5. BERNARD URBANIJA, roj. 20. 12. 1962, stan. Podpeč 7, Lukovica pri 
Domžalah, OBUTVENI TEHNIK, DIREKTOR

6. KSENIJA CAPUDER, roj. 22. 04. 1972, stan. Mlaka 9, Lukovica pri Dom-
žalah, VZGOJITELJICA; VZGOJITELJICA

7. JURE CERAR, roj. 20. 05. 1987, stan. Gradišče pri Lukovici 31,  Lukovica 
pri Domžalah, ŠTUDENT; ŠTUDENT

8. UROŠ CERAR, roj. 13. 09. 1978, stan. Krašnja 37, Lukovica pri Domža-
lah, NATAKAR, NATAKAR
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9. STANISLAVA DIMIC, roj. 26. 10. 1969, stan. Selce 2, Blagovica, KON-
FEKCIJSKI TEHNIK; RAČUNOVODJA

10. ZLATKO UDOVIČ, roj. 19. 12. 1981, stan. V Zideh 17, Trojane, GOSTIN-
SKI TEHNIK; PRODAJALEC

11. BLAŽ KERŽAN, roj. 21. 10. 1983, stan. Prevoje pri Šentvidu, Trdinova 
pot 7, Lukovica pri Domžalah, LESARSKI TEHNIK; LESAR

12. TINA CERAR, roj. 27. 02. 1989, stan. Gradišče pri Lukovici 30, Lukovi-
ca pri Domžalah, VZGOJITELJICA; POMOČNICA VZGOJITELJICE

13. MARTIN VESEL, roj. 17. 10. 1980, stan. Spodnje Koseze 17, Lukovica 
pri Domžalah, DIPLOMIRANI GRADBENIK; GRADBENIK

14. TOMAŽ GABROVEC, roj. 11. 06. 1975, stan. Ulica Frana Milčinskega 
11, Lukovica pri Domžalah, ELEKTRONIK; VODJA ODDELKA

15. BLAŽ CERAR, roj. 25. 12. 1974, stan. Zgornje Prapreče 6, Lukovica pri 
Domžalah, KOVINAR; LABORANT

16. NEJA DRAGAR, roj. 30. 12. 1977, stan. Prevoje Pri Šentvidu, Rožna 
ulica 4, Lukovica pri Domžalah, DIPLOMIRANI ORGANIZATOR DELA; 
POMOČNICA VZGOJITELJICE

XI. LISTA ZA KrAŠNJO

1. BRANE MOČNIK, roj. 23. 01. 1943, stan. Krašnja 10, Lukovica pri Dom-
žalah, TAPETNIK; UPOKOJENEC

2. FRANC NOVAK, roj. 18. 02. 1955, stan. Krajno Brdo 11, Lukovica pri 
Domžalah, DELAVEC; VODJA PROIZVODNJE

3. MOJCA BEGUŠ TIČ, roj. 02. 12. 1971, stan. Krašnja 57, Lukovica pri 
Domžalah, TURISTIČNI TEHNIK; ADMINISTRATORKA

4. DANIJEL BUDNAR, roj. 23. 10. 1962, stan. Spodnje Loke 5A, Lukovica 
pri Domžalah, STROJNI TEHNIK; VODJA OBRATA

5. FRANC ŽAVBI, roj. 27. 11. 1972, stan. Krašnja 62, Lukovica pri Domža-
lah, EKONOMSKO KOMERCIALNI TEHNIK; BLAGAJNIK

6. DRAGA GRILJ, roj. 27. 03. 1956, stan. Krašnja 81, Lukovica pri Domža-
lah, ŠIVILJA; RAZDELJEVALKA HRANE

7. ANTON PERVINŠEK, roj. 30. 11. 1966, stan. Krašnja 79, Lukovica pri 
Domžalah, KUHAR; VOZNIK

8. JOŠKO ŠTRUKELJ, roj. 02. 06. 1964, stan. Vrh nad Krašnjo 13, Lukovica 
pri Domžalah, EKONOMSKI TEHNIK; INFORMATIK

9. METKA PERVINŠEK, roj. 04. 05. 1967, stan. Krašnja 79, Lukovica pri 
Domžalah, USNJARSKI TEHNOLOG; VODJA PROIZVODNJE

10. JERNEJ TIČ, roj. 02. 02. 1976, stan. Krašnja 51, Lukovica pri Domža-
lah, LESARSKI TEHNIK; MIZAR

11. ALBIN PEVEC, roj. 28. 02. 1953, stan. Spodnje Loke 29, Lukovica pri 
Domžalah, STRUGAR; HIŠNIK

12. MOJCA ŽAVBI TIČ, roj. 08. 11. 1974, stan. Krašnja 51, Lukovica pri 
Domžalah, DIPLOMIRANA EKONOMISTKA; VODJA ODDELKA

13. DARKO GALES, roj. 02. 09. 1962, stan. Krašnja 26, Lukovica pri Dom-
žalah, PEK; PEK

14. NIVES TOM, roj. 02. 09. 1985, stan. Kompolje 6, Lukovica pri Domža-
lah, SREDNJA MEDICINSKA SESTRA; MEDICINSKA SESTRA

15. STANKO ŽAVBI, roj. 12. 11. 1961, stan. Koreno 9, Lukovica pri Dom-
žalah, AVTOKLEPAR; AVTOKLEPAR

16. JANEZ RODE, roj. 14. 11. 1961, stan. Krašnja 14, Lukovica pri Domža-
lah, ELEKTRIČAR; ELEKTRIČAR

V volilni enoti se voli 16 članov občinskega sveta.

Glasuje se za eno (1) listo kandidatov. Volivec lahko da en preferenčni 
glas kandidatu, ki mu daje pri izvolitvi prednost pred ostalimi kandidati 
na listi, za katero bo glasoval.

oBčina luKovica oBčinsKa volilna KoMisija

številKa: 53/10 – ovK predsedniK oBčinsKe volilne KoMisije

datuM: 24. 09. 2010 aleKsander uranKar, univ. dipl. prav., l. r.

RAZGLAs
seznama kandidatov za volitve članov sveta Krajevne 
skupnosti Blagovica na volitvah 10. oktobra 2010
Na podlagi 4. člena in drugega odstavka 74. člena Zakona o lokal-
nih volitvah (Uradni list rS, št. 94/07 – ZLV- UPB3 in 45/08 - ZLV 
- H) v zvezi z določbami 60. člena Zakona o volitvah v Državni zbor 
(Uradni list rS, št. 109/06 – ZVDZ – UPB1, 54/07 – odločba US) je 
občinska volilna komisija Občine Lukovica sestavila naslednji se-
znam kandidatov za volitve v Svet krajevne skupnosti Blagovica

1. DARINKA VAJDE, roj. 10. 02. 1950, stan. Blagovica 23, Blagovica, TR-
GOVKA; GOSPODINJA
PREDLAGATELJ: ANTON POGAČAR IN SKUPINA VOLIVCEV

2. ALEŠ PODBELŠEK, roj. 24. 12. 1978, stan. Blagovica 6 A, Blagovica, PTT 
TEHNIK; POŠTNI MANIPULANT
PREDLAGATELJ: ANTON POGAČAR IN SKUPINA VOLIVCEV

3.  DARKO MONETA, roj. 27. 01. 1975, stan. Zlatenek 3, Blagovica, VOZ-
NIK; VOZNIK
PREDLAGATELJ: ANTON POGAČAR IN SKUPINA VOLIVCEV

4. ANI ČERIN, roj. 01. 07. 1967, stan. Zlatenek 5 b, Blagovica, PAPIRNI 
TEHNIK; KOMERCIALNI REFERENT
PREDLAGATELJ: ANTON POGAČAR IN SKUPINA VOLIVCEV

5. ANTON POGAČAR, roj. 12. 01. 1961, stan. Mali Jelnik 14, Blagovica, 
VOZNIK; VOZNIK
PREDLAGATELJ: ANTON POGAČAR IN SKUPINA VOLIVCEV

6. JANEZ KARNER, roj. 02. 03. 1971, stan. Jelša 9 A, Blagovica, VOZNIK; 
VOZNIK STROJNIK
PREDLAGATELJ: SDS - SLOVENSKA DEMOKRATSKA  STRANKA

7. UROŠ MEDIČ, roj. 20. 12. 1983, stan. Zgornje Loke 21, Blagovica, DIPL. 
ING. STROJNIŠTVA; VODJA PROJEKTOV
PREDLAGATELJ: ANTON POGAČAR IN SKUPINA VOLIVCEV

8. IVANKA VIDMAR LEDERER, roj. 26. 12. 1953, stan. Zlatenek 12, Blago-
vica, UPOKOJENKA; UPOKOJENKA
PREDLAGATELJ: SDS - SLOVENSKA DEMOKRATSKA STRANKA

9. SABINA RESNIK, roj. 16. 04. 1992, stan. Jelša 7, Blagovica, DIJAKINJA; 
DIJAKINJA
PREDLAGATELJ: SDS - SLOVENSKA DEMOKRATSKA STRANKA

10. MATEJKA PER, roj. 19. 06. 1975, stan. Spodnji Petelinjek 4, Blagovica, 
UNIV. DIPL. AGRONOM; VODJA PRODAJE
PREDLAGATELJ: ANTON POGAČAR IN SKUPINA VOLIVCEV

11. CIRIL URANKAR, roj. 24. 05. 1967, stan. Gabrje pod Špilkom 5, Blago-
vica, VOZNIK VILIČARJA; VOZNIK VILIČARJA
PREDLAGATELJ: SDS - SLOVENSKA DEMOKRATSKA STRANKA

12. ROBERT GABROVEC, roj. 20. 09. 1977, stan. Zlatenek 14, Blagovica
AVTOMEHANIK; VOZNIK
PREDLAGATELJ: SDS - SLOVENSKA DEMOKRATSKA STRANKA
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VOLI SE 7 (SEDEM) KANDIDATOV.

oBčina luKovica oBčinsKa volilna KoMisija

številKa: 54/10 – ovK predsedniK oBčinsKe volilne KoMisije

datuM: 24. 09. 2010 aleKsander uranKar, univ. dipl. prav., l. r.

RAZGLAs
seznama kandidatov za volitve članov sveta Krajevne 
skupnosti Češnjice na volitvah 10. oktobra 2010
Na podlagi 4. člena in drugega odstavka 74. člena Zakona o lokal-
nih volitvah (Uradni list rS, št. 94/07 – ZLV- UPB3 in 45/08 - ZLV 
- H) v zvezi z določbami 60. člena Zakona o volitvah v Državni zbor 
(Uradni list rS, št. 109/06 – ZVDZ – UPB1, 54/07 – odločba US) je 
občinska volilna komisija Občine Lukovica sestavila naslednji se-
znam kandidatov za volitve v Svet krajevne skupnosti Češnjice

1. URŠKA ŽORDANI, roj. 26. 12. 1986, stan. Poljane nad Blagovico 2, Bla-
govica, TEHNIK ZDRAVSTVENE NEGE; TEHNIK ZDRAVSTVENE NEGE
PREDLAGATELJ: STANISLAVA DIMIC IN SKUPINA VOLIVCEV

2. STANKO ŽORDANI, roj. 25. 02. 1962, stan. Poljane nad Blagovico 2, 
Blagovica, DELAVEC; DELAVEC
PREDLAGATELJ: STANISLAVA DIMIC IN SKUPINA VOLIVCEV

3. ALEŠ ŠKOFIC, roj. 13. 03. 1970, stan. Poljane nad Blagovico 3, Blagovi-
ca, PROGRAMER; PROGRAMER
PREDLAGATELJ: STANISLAVA DIMIC IN SKUPINA VOLIVCEV

4. JANEZ ŠINKOVEC, roj. 05. 03. 1975, stan. Češnjice 6, Blagovica, AVTO-
KLEPAR; AVTOKLEPAR
PREDLAGATELJ: PAVLINA ŠINKOVEC IN SKUPINA VOLIVCEV

5. FRANC URANKAR, roj. 23. 09.1952, stan. Selce 1, Blagovica, UPOKO-
JENEC; UPOKOJENEC
PREDLAGATELJ: STANISLAVA DIMIC IN SKUPINA VOLIVCEV

6. STANISLAVA DIMIC, roj. 26. 10. 1969, stan. Selce 2, Blagovica, KON-
FEKCIJSKI TEHNIK; ADMINISTRATOR
PREDLAGATELJ: PAVLINA ŠINKOVEC IN SKUPINA VOLIVCEV

7. DOROTEJA MATJAN, roj. 12. 10. 1965, stan. Selce 3, Blagovica, DELAV-
KA; DELAVKA
PREDLAGATELJ: PAVLINA ŠINKOVEC IN SKUPINA VOLIVCEV

8. PAVLINA ŠINKOVEC, roj. 25. 01. 1951, stan. Češnjice 6, Blagovica, UPO-
KOJENKA; UPOKOJENKA
PREDLAGATELJ: STANISLAVA DIMIC IN SKUPINA VOLIVCEV

9. JANEZ DIMIC, roj. 24. 02. 1965, stan. Selce 2, Blagovica , EKONOMSKI 
TEHNIK; BANČNIK
PREDLAGATELJ: PAVLINA ŠINKOVEC IN SKUPINA VOLIVCEV

VOLI SE 5 (PET) KANDIDATOV.

oBčina luKovica oBčinsKa volilna KoMisija

številKa: 55/10 – ovK predsedniK oBčinsKe volilne KoMisije

datuM: 24. 09. 2010 aleKsander uranKar, univ. dipl. prav., l. r.

RAZGLAs
seznama kandidatov za volitve članov sveta Krajevne 
skupnosti Krašnja na volitvah 10. oktobra 2010

Na podlagi 4. člena in drugega odstavka 74. člena Zakona o lokal-
nih volitvah (Uradni list rS, št. 94/07 – ZLV- UPB3 in 45/08 - ZLV 
- H) v zvezi z določbami 60. člena Zakona o volitvah v Državni zbor 
(Uradni list rS, št. 109/06 – ZVDZ – UPB1, 54/07 – odločba US) je 
občinska volilna komisija Občine Lukovica sestavila naslednji se-
znam kandidatov za volitve v Svet krajevne skupnosti Krašnja

I. VOLILNA ENOTA
obsega območje naselij: Krajno Brdo, Vrh nad Krašnjo

1. VINCENC URBANIJA, roj. 22. 04. 1958, stan. Krajno Brdo 3/a, Lukovica 
pri Domžalah, DELAVEC; VILIČARIST
PREDLAGATELJ: FRANC NOVAK IN SKUPINA VOLIVCEV

2. MAKS URANKAR, roj. 11. 01. 1962, stan. Vrh nad Krašnjo 4, Lukovica 
pri Domžalah, DELAVEC; VILIČARIST
PREDLAGATELJ: BRANE MOČNIK IN SKUPINA VOLIVCEV

3. FRANC NOVAK, roj. 18. 02. 1955, stan. Krajno Brdo 11, Lukovica pri 
Domžalah, DELAVEC; VODJA PROIZVODNJE
PREDLAGATELJ: BRANE MOČNIK IN SKUPINA VOLIVCEV

VOLI SE 3 (TrI) KANDIDATE.

II. VOLILNA ENOTA
obsega območje naselij: Krašnja

1. VINKO CERAR, roj. 26. 08. 1964, stan. Krašnja 52, Lukovica pri Domža-
lah, ZIDAR; DELAVEC V PROIZVODNJI
PREDLAGATELJ: FRANC NOVAK IN SKUPINA VOLIVCEV

2. MOJCA ŽAVBI TIČ, roj. 08. 11. 1974, stan. Krašnja 51, Lukovica pri 
Domžalah, DIPLOMIRANI EKONOMIST; VODJA ODDELKA
PREDLAGATELJ: FRANC NOVAK IN SKUPINA VOLIVCEV

3. BRANE MOČNIK, roj. 23. 01. 1943, stan. Krašnja 10, Lukovica pri Dom-
žalah, UPOKOJENEC; UPOKOJENEC
PREDLAGATELJ: FRANC NOVAK IN SKUPINA VOLIVCEV

VOLI SE 3 (TrI) KANDIDATE.

III. VOLILNA ENOTA
obsega območje naselij: Spodnje Loke, Žirovše

1. TOMAŽ URBANIJA, roj. 07. 03.1961, stan. Žirovše 11, Lukovica pri 
Domžalah, STROJNI TEHNIK; PODJETNIK
PREDLAGATELJ: BRANE MOČNIK IN SKUPINA VOLIVCEV

2. NATALIJA PEVEC, roj. 06. 01. 1978, stan. Spodnje Loke 29, Lukovica pri 
Domžalah, ŠIVILJA; ŠIVILJA
PREDLAGATELJ: BRANE MOČNIK IN SKUPINA VOLIVCEV

3. DRAGOSLAV ZLOJUTRO, roj. 22. 11. 1972, stan. Sp. Loke 3, Lukovica 
pri Domžalah, PROMETNI TEHNIK; VOZNIK
PREDLAGATELJ: BRANE MOČNIK IN SKUPINA VOLIVCEV

VOLI SE 3 (TrI) KANDIDATE.

IV. VOLILNA ENOTA
obsega območje naselij: Kompolje, Koreno

1. BOJAN URANKAR, roj. 18. 10. 1977, stan. Koreno 6, Lukovica pri Dom-
žalah, STROJNIK; STROJNIK
PREDLAGATELJ: FRANC NOVAK IN SKUPINA VOLIVCEV

2. VLADIMIR LAVRIČ, roj. 21. 06. 1975, stan. Kompolje 3, Lukovica pri 
Domžalah, STROJNIK; PODJETNIK
PREDLAGATELJ: FRANC NOVAK IN SKUPINA VOLIVCEV

VOLI SE 2 (DVA) KANDIDATA.

oBčina luKovica oBčinsKa volilna KoMisija

številKa: 56/10 – ovK predsedniK oBčinsKe volilne KoMisije

datuM: 24. 09. 2010 aleKsander uranKar, univ. dipl. prav., l. r.
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RAZGLAs
seznama kandidatov za volitve članov sveta Krajevne 
skupnosti Lukovica na volitvah 10. oktobra 2010
Na podlagi 4. člena in drugega odstavka 74. člena Zakona o lokal-
nih volitvah (Uradni list rS, št. 94/07 – ZLV- UPB3 in 45/08 - ZLV 
- H) v zvezi z določbami 60. člena Zakona o volitvah v Državni zbor 
(Uradni list rS, št. 109/06 – ZVDZ – UPB1, 54/07 – odločba US) je 
občinska volilna komisija Občine Lukovica sestavila naslednji se-
znam kandidatov za volitve v Svet krajevne skupnosti Lukovica

I. VOLILNA ENOTA
obsega območje naselij: Lukovica pri Domžalah, Brdo pri Lukovici

1. STANISLAV SMRKOL, roj. 22. 10. 1961, stan. Stari trg 19, Lukovica pri 
Domžalah, GOSTINEC; DIREKTOR
PREDLAGATELJ: BRANKO KOSEC IN SKUPINA VOLIVCEV

2. FRANC PERNE, roj. 19. 04. 1941, stan. Na Mlaki 15, Lukovica pri Dom-
žalah, KOVINAR; UPOKOJENEC
PREDLAGATELJ: OO DESUS LUKOVICA

3. DANICA AVBELJ, roj. 01. 03. 1966, stan. Ul. Jelke Komotarjeve 10, Lu-
kovica pri Domžalah, EKONOMSKI  TEHNIK; TAJNICA
PREDLAGATELJ: BRANKO KOSEC IN SKUPINA VOLIVCEV

4. SEBASTIJAN ČEMAŽAR, roj. 10. 06. 1980, stan. Mlakarjeva ulica 5, Lu-
kovica pri Domžalah, ŽIVILSKI TEHNIK; DIREKTOR
PREDLAGATELJ: BRANKO KOSEC IN SKUPINA VOLIVCEV

VOLI SE 3 (TrI) KANDIDATE.

II. VOLILNA ENOTA
obsega območje naselij: Zg. Prapreče, Gradišče pri Lukovici, Pre-
serje pri Lukovici

1. TOMAŽ JEMEC, roj. 02. 08. 1978, stan. Preserje  pri Lukovici 1, Lukovi-
ca pri Domžalah, KERAMIK; KOMUNALNI DELAVEC
PREDLAGATELJ: KATARINA JEMEC IN SKUPINA VOLIVCEV

2. KATARINA JEMEC, roj. 19. 08. 1956, stan. Preserje pri Lukovici 1, Luko-
vica pri Domžalah, UPOKOJENKA; UPOKOJENKA
PREDLAGATELJ: KATARINA JEMEC IN SKUPINA VOLIVCEV

3. ANTON CERAR, roj. 25. 07. 1963, stan. Gradišče pri Lukovici 30, Luko-
vica pri Domžalah, VOZNIK; AVTOMEHANIK
PREDLAGATELJ: BRANKO KOSEC IN SKUPINA VOLIVCEV

4. RUPERT KURNIK, roj. 06. 09. 1947, stan. Preserje 1C, Lukovica pri 
Domžalah, KLEPAR; UPOKOJENEC
PREDLAGATELJ: BRANKO KOSEC IN SKUPINA VOLIVCEV

5. ROMAN CERAR, roj. 13. 07. 1972, stan. Gradišče pri Lukovici, Lukovica 
pri Domžalah, ELEKTROTEHNIK; ELEKTROTEHNIK
PREDLAGATELJ: KATARINA JEMEC IN SKUPINA VOLIVCEV

6. SILVA BURJA, roj. 23. 12. 1968, stan. Gradišče pri Lukovici 48, Lukovica 
pri Domžalah, DIPL. ING. AGRONOMIJE; TEHNOLOG
PREDLAGATELJ: BRANKO KOSEC IN SKUPINA VOLIVCEV

VOLI SE 3 (TrI) KANDIDATE.

III. VOLILNA ENOTA
obsega območje naselij: Sp. Koseze, Videm pri Lukovici, Sp. Pra-
preče

1. BOGDAN KOBE, roj. 29. 03. 1973, stan. Sp. Prapreče 17, Lukovica pri 
Domžalah, ZDRAVSTVENI TEHNIK; ZDRAVSTVENI TEHNIK PREDLAGA-
TELJ: BRANKO KOSEC IN SKUPINA VOLIVCEV

2. MARJAN KRIŽMAN, roj. 27. 02. 1947, stan. Sp. Prapreče 25, Lukovica 
pri Domžalah, UPOKOJENEC; UPOKOJENEC

PREDLAGATELJ: OO SD LUKOVICA

3. MARJETA PESTOTNIK, roj. 24. 07. 1973, stan. Sp. Koseze 14, Lukovica 
pri Domžalah ,EKONOMSKI TEHNIK; GOSPODINJA
PREDLAGATELJ: BRANKO KOSEC IN SKUPINA VOLIVCEV

4. ŠTEFAN KVEDER, roj. 17. 12. 1966, stan. Sp. Koseze 2, Lukovica  pri 
Domžalah , STRUGAR; KMETOVALEC
PREDLAGATELJ: BRANKO KOSEC IN SKUPINA VOLIVCEV

VOLI SE 3 (TrI) KANDIDATE.

IV. VOLILNA ENOTA
obsega območje naselja Čeplje

1. SIMON KRALJ SERŠA, roj. 16. 02. 1963, stan. Čeplje 4, Lukovica pri 
Domžalah, STROJNI KLJUČAR; HIŠNIK
PREDLAGATELJ: BRANKO KOSEC IN SKUPINA VOLIVCEV

VOLI SE 1 (EN) KANDIDAT.

V. VOLILNA ENOTA
obsega območje naselja Trnjava

1. DANIJELA CEROVAK, roj. 12. 07. 1977, stan. Trnjava 49, Lukovica pri 
Domžalah, KOZMETIČNI TEHNIK; KOZMETIČAR
PREDLAGATELJ: BRANKO KOSEC IN SKUPINA VOLIVCEV

VOLI SE 1 (EN) KANDIDAT.

oBčina luKovica oBčinsKa volilna KoMisija

številKa: 57/10 – ovK predsedniK oBčinsKe volilne KoMisije

datuM: 24. 09. 2010 aleKsander uranKar, univ. dipl. prav., l. r.

RAZGLAs
seznama kandidatov za volitve članov sveta Krajevne 
skupnosti Prevoje na volitvah 10. oktobra 2010
Na podlagi 4. člena in drugega odstavka 74. člena Zakona o lokal-
nih volitvah (Uradni list rS, št. 94/07 – ZLV- UPB3 in 45/08 - ZLV 
- H) v zvezi z določbami 60. člena Zakona o volitvah v Državni zbor 
(Uradni list rS, št. 109/06 – ZVDZ – UPB1, 54/07 – odločba US) je 
občinska volilna komisija Občine Lukovica sestavila naslednji se-
znam kandidatov za volitve v Svet krajevne skupnosti Prevoje

1. MARCELA KOPITAR, roj. 24. 01. 1952, stan. Prevoje pri Šentvidu, Stara 
cesta 48, Lukovica pri Domžalah, GOSPODINJA; UPOKOJENKA 
PREDLAGATELJ: ALENKA RAK IN SKUPINA VOLIVCEV

2. MATEVŽ KOTNIK, roj. 04. 09. 1972, stan. Imovica 11, Lukovica pri 
Domžalah, INŽENIR STROJNIŠTVA; TEHNOLOG
PREDLAGATELJ: ALENKA RAK IN SKUPINA VOLIVCEV

3. MARTINA ORAŽEM, roj. 26. 12. 1967, stan. Šentvid pri Lukovici, Mirna uli-
ca 17, Lukovica pri Domžalah, DIPL. ING. ŽIVILSKE TEHNOLOGIJE; TRŽENJE
PREDLAGATELJ: ALENKA RAK IN SKUPINA VOLIVCEV

4. MARJAN KOTNIK, roj. 24. 05. 1943, stan. Prevoje pri Šentvidu, Dunaj-
ska cesta 68, Lukovica pri Domžalah, ELEKTRIČAR; UPOKOJENEC
PREDLAGATELJ: ALENKA RAK IN SKUPINA VOLIVCEV

5. MATEJA OREHEK, roj. 09. 05. 1970, stan. Imovica 19, Lukovica pri 
Domžalah, VZGOJITELJICA; UČITELJICA
PREDLAGATELJ: ALENKA RAK IN SKUPINA VOLIVCEV

6. FRANC DOLINAR, roj. 22. 04. 1939, stan. Šentvid pri Lukovici,  Mirna 
ulica 2, Lukovica pri Domžalah, VOZNIK; UPOKOJENEC
PREDLAGATELJ: DESUS – DEMOKRATIČNA STRANKA UPOKOJENCEV 
SLOVENIJE
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7. BOJAN ANDREJKA, roj. 11. 05. 1972, stan. Šentvid pri Lukovici,  Zu-
panova ulica 9, Lukovica pri Domžalah, STROJNI TEHNIK; DELAVEC NA 
CNC STROJU
PREDLAGATELJ: ALENKA RAK  IN SKUPINA VOLIVCEV

VOLI SE 7 (SEDEM) KANDIDATOV.

oBčina luKovica oBčinsKa volilna KoMisija

številKa: 58/10 – ovK predsedniK oBčinsKe volilne KoMisije

datuM: 24. 09. 2010 aleKsander uranKar, univ. dipl. prav., l. r.

RAZGLAs
seznama kandidatov za volitve članov sveta Krajevne 
skupnosti Rafolče na volitvah 10. oktobra 2010
Na podlagi 4. člena in drugega odstavka 74. člena Zakona o lokal-
nih volitvah (Uradni list rS, št. 94/07 – ZLV- UPB3 in 45/08 - ZLV 
- H) v zvezi z določbami 60. člena Zakona o volitvah v Državni zbor 
(Uradni list rS, št. 109/06 – ZVDZ – UPB1, 54/07 – odločba US) je 
občinska volilna komisija Občine Lukovica sestavila naslednji se-
znam kandidatov za volitve v Svet krajevne skupnosti rafolče

1. JANEZ BERNOT, roj. 19. 12. 1947, stan. Rafolče 34, Lukovica pri Dom-
žalah, DELOVODJA; UPOKOJENEC
PREDLAGATELJ: STANISLAV BREZNIK IN SKUPINA VOLIVCEV

2. KLAVDIJA DERMOTA, roj. 27. 06. 1973, stan. Straža 5,  Lukovica pri 
Domžalah, DELAVKA; DELAVKA
PREDLAGATELJ: STANISLAV BREZNIK IN SKUPINA VOLIVCEV

3. VINKO DOLINŠEK, roj. 29. 07. 1958, stan. Vrhovlje 18, Lukovica pri 
Domžalah, STROJNI KLJUČAVNIČAR; OPTIK
PREDLAGATELJ: STANISLAV BREZNIK IN SKUPINA VOLIVCEV

4.  MOJCA JERETINA, roj. 25. 10. 1969, stan. Vrhovlje 5, Lukovica pri 
Domžalah, GOSPODINJA; GOSPODINJA
PREDLAGATELJ: STANISLAV BREZNIK IN SKUPINA VOLIVCEV

5. SREČKO GERČAR, roj. 09. 06. 1958, stan. Dupeljne 3, Lukovica pri 
Domžalah, KMETOVALEC; KMETOVALEC
PREDLAGATELJ: STANISLAV BREZNIK IN SKUPINA VOLIVCEV

6.  MARJAN KVEDER, roj. 22. 06. 1962, stan. Rafolče 11, Lukovica pri 
Domžalah, AVTOMEHANIK;SAMOSTOJNI   PODJETNIK
PREDLAGATELJ: STANISLAV BREZNIK IN SKUPINA VOLIVCEV

7. URŠKA IGLIČ, roj. 03. 08. 1964, stan. Vrhovlje 20, Lukovica pri Domža-
lah, UČITELJICA; UČITELJICA
PREDLAGATELJ: STANISLAV BREZNIK IN SKUPINA VOLIVCEV

VOLI SE 7 (SEDEM) KANDIDATOV.

oBčina luKovica oBčinsKa volilna KoMisija

številKa: 59/10 – ovK predsedniK oBčinsKe volilne KoMisije

datuM: 24. 09. 2010 aleKsander uranKar, univ. dipl. prav., l. r.

RAZGLAs
seznama kandidatov za volitve članov sveta Krajevne 
skupnosti Trojane na volitvah 10. oktobra 2010
Na podlagi 4. člena in drugega odstavka 74. člena Zakona o lokal-
nih volitvah (Uradni list rS, št. 94/07 – ZLV- UPB3 in 45/08 - ZLV 
- H) v zvezi z določbami 60. člena Zakona o volitvah v Državni zbor 

(Uradni list rS, št. 109/06 – ZVDZ – UPB1, 54/07 – odločba US) je 
občinska volilna komisija Občine Lukovica sestavila naslednji se-
znam kandidatov za volitve v Svet krajevne skupnosti Trojane

I. VOLILNA ENOTA
obsega območje naselij: Hribi, Trojane, V Zideh, Zavrh pri Troja-
nah

1. MAGDA BRVAR, roj. 15. 09. 1953, stan. Trojane 10, Trojane, ŠIVILJA; 
UPOKOJENKA
PREDLAGATELJ: MARKO IRENA IN SKUPINA VOLIVCEV

2. ZDENKA GORIČAN, roj. 12. 11. 1953, stan. Trojane 33, Trojane, KO-
MERCIALNI TEHNIK; UPOKOJENKA
PREDLAGATELJ: MARKO IRENA IN SKUPINA VOLIVCEV

3. ANTON JEREB, roj. 13. 06. 1961, stan. Hribi 4, Trojane, KMETOVALEC; 
KMETOVALEC
PREDLAGATELJ: MARKO IRENA IN SKUPINA VOLIVCEV

VOLI SE 3 (TrI) KANDIDATE.

II. VOLILNA ENOTA
obsega območje naselij: Bršlenovica, Podmilj, Prvine, Šentožbolt, 
Učak

1. VIKTOR MATJAN, roj. 29. 10. 1966, stan. Podmilj 12, Blagovica, MON-
TER OGREVALNIH NAPRAV; KMETOVALEC
PREDLAGATELJ: MARKO IRENA IN SKUPINA VOLIVCEV

2. MOJCA SMRKOLJ, roj. 14. 10. 1980, stan. Šentožbolt 3, Trojane, GIM-
NAZIJSKI MATURANT; VODJA PROJEKTOV
PREDLAGATELJ: MARKO IRENA IN SKUPINA VOLIVCEV

VOLI SE  2 (DVA) KANDIDATA.

III. VOLILNA ENOTA
obsega območje naselij: Gorenje, Javorje pri Blagovici, Log, Suša

1. BRANKO PUSTOTNIK, roj. 18. 09. 1976, stan. Javorje pri Blagovici 4, 
Blagovica, ZIDAR; KMETOVALEC
PREDLAGATELJ: MARKO IRENA IN SKUPINA VOLIVCEV

VOLI SE 1 (EN) KANDIDAT.

oBčina luKovica oBčinsKa volilna KoMisija

številKa: 60/10 – ovK predsedniK oBčinsKe volilne KoMisije

datuM: 24. 09. 2010 aleKsander uranKar, univ. dipl. prav., l. r.

RAZGLAs
seznama kandidatov za volitve članov sveta Krajevne 
skupnosti Zlato polje na volitvah 10. oktobra 2010
Na podlagi 4. člena in drugega odstavka 74. člena Zakona o lokal-
nih volitvah (Uradni list rS, št. 94/07 – ZLV- UPB3 in 45/08 - ZLV 
- H) v zvezi z določbami 60. člena Zakona o volitvah v Državni zbor 
(Uradni list rS, št. 109/06 – ZVDZ – UPB1, 54/07 – odločba US) je 
občinska volilna komisija Občine Lukovica sestavila naslednji se-
znam kandidatov za volitve v Svet krajevne skupnosti Zlato Polje

1. JANEZ POGAČAR, roj. 18. 09. 1958, stan. Trnovče 8, Lukovica pri Dom-
žalah, KLJUČAVNIČAR; KLJUČAVNIČAR
PREDLAGATELJ: TATJANA P. KUHAR IN SKUPINA VOLIVCEV

2. TEREZIJA BERGANT, roj. 22. 09. 1953, stan. Trnovče 20, Lukovica pri 
Domžalah, KOMERCIALIST; KOMERCIALIST
PREDLAGATELJ: TATJANA P. KUHAR IN SKUPINA VOLIVCEV

POLITIČNI OGLASI
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Letošnji že deveti Evropski teden mobilnosti je potekal v času 
16. – 22. septembra. Občina Lukovica se je odločila za sodelova-
nje zaradi zanimive osrednje teme »Potuj pametneje, živi bolje«, 
s svojim sloganom »Lepo vas je videti, ko hodite peš«. Naš namen 
je bil predvsem osveščanje občanov o pomembnosti zdravega na-
čina življenja, ki je danes za mnoge bolj izjema kot pravilo. Tema 
povezuje zdravje in mobilnost, saj raziskave kažejo, da je redna 
telesna dejavnost ključ do zdravja in zmanjšanja stresa. Kljub 
temu je nedejavnost v Evropi vse bolj razširjena in naša odvisnost 
od avtomobila je eden ključnih razlogov zanjo. Tako se veča šte-
vilo pretežkih in predebelih ljudi, posledica pa je porast številnih 
resnih bolezni. Projekt se je izvajal v partnerstvu med Konzorci-
jem evropskega tedna mobilnosti (sestavljajo ga mreža evrop-
skih mest, združenje evropskih lokalnih skupnosti za promocijo 
trajnostne energetske politike na lokalni ravni in evropska zveza 
za zaščito podnebja) in nacionalnimi koordinatorji (predstavni-
ki nacionalnih ministrstev in agencij, evropskih in mednarodnih 
združenj ter organizacij) ter s podporo generalnega direktorata 
za okolje pri Evropski komisiji. V Sloveniji je projekt koordiniralo 
Ministrstvo rS za okolje in prostor.
tatjana suHadolc, oBčinsKa uprava

Preveč Evropejcev se za daljša kot za krajša potovanja zanaša na svoje 
avtomobile. To je razlog za skrb, ker več voženj pomeni več prometnih 
nesreč in večjo onesnaženost zraka, tudi manj gibanja in posledično 
naraščanje števila pretežkih ljudi po vsej Evropi. V Sloveniji je kar 20 
odstotkov ljudi nezadostno dejavnih. Pogost izgovor je, da za rekrea-
cijo nimajo časa, ob tem pa vsak dan velik del svojega časa preživijo v 
avtu. Za vzdrževanje telesne teže in zmanjšanje možnosti za nastanek 
bolezni srca in ožilja, ki je pri nas glavni razlog za umrljivosti, je dovolj 
že pol ure zmernega gibanja dnevno. Gibanje pomaga zmanjševati 
tudi možnosti za nastanek številnih drugih bolezni (kap, povišan krvni 
tlak, sladkorna bolezen tipa 2, rak in osteoporoza). Dejaven življenjski 
slog izboljša tudi naše duševno zdravje, zmanjšuje stres in lajša depre-
sijo, pomaga nam izboljšati samopodobo in povečati samospoštova-
nje. Pozitivne učinke telesne dejavnosti zlasti čutimo v starejših letih, 
saj nam gibanje pomaga vzdrževati mišično moč, gibljivost sklepov, 
vzdržljivost in gostoto kosti, s tem pa se zmanjša možnost padcev pri 
starejših, ki so tako manj odvisni od tuje pomoči. Iz navedenega razlo-
ga je Evropski komisar za okolje, g. Janez Potočnik, pozval vse lokalne 
skupnosti, da upoštevajo vpliv prometne politike na urbano okolje in 
kakovost življenja v njem ter pomagajo ljudem izbirati pametnejše, 
bolj zdrave oblike mobilnosti. V duhu tega poziva smo se odločili, da 
med 29 slovenskimi občinami sodeluje tudi naša občina na svoj način. 
Naš osnovni namen je bil promocija in spodbujanje sprememb naših 
navad, načinov razmišljanja in prometne prakse v bolj trajnostno na-
ravnave in človeku prijazne pristope. 

POLITIČNI OGLASI

3. JANKO PAVLIČ, roj. 23. 01. 1948, stan. Obrše 8, Lukovica pri Domžalah, 
STROJNI KLJUČAR; UPOKOJENEC
PREDLAGATELJ: JANKO KUHAR IN SKUPINA VOLIVCEV

4. ANDREJA PAVLIČ, roj. 03. 11. 1977, stan. Mala Lašna 3, Lukovica pri 
Domžalah, PRODAJALEC; PRODAJALEC
PREDLAGATELJ: JANKO KUHAR IN SKUPINA VOLIVCEV

5. MARIJA RESNIK, roj. 11. 07. 1968, stan. Preserje pri Zlatem Polju 6 , 
Lukovica pri Domžalah, REJNICA; REJNICA
PREDLAGATELJ: JANKO KUHAR IN SKUPINA VOLIVCEV

6. SAŠO ŠTIFTAR, roj. 17. 04. 1964, stan. Trnovče 12, Lukovica pri Dom-
žalah, OBLIKOVALEC; OBLIKOVALEC
PREDLAGATELJ: TATJANA P. KUHAR IN SKUPINA VOLIVCEV

SVET ZDRAVJA – FIZIOTERAPIJA ZRNEC 
Ljubljanska 106a, Domžale. 

Vabi na: TELOVADBO ZA VSAKOGAR
VRTEC MEDO, Zaboršt 2, Prevoje pri Lukovici. 

sreda  ob 19.30 zdravo in intenzivno 
četrtek ob 19.00 preprečujmo osteoporozo in bolečino  

 ob 20.00 zdravo in zmerno 
cena:   70€ (1x na teden za 4 mesece)
Telovadba bo potekala od 6. oktobra do konca maja. 

Tečaj MASAŽA ZA DOMAČO RABO 19 - 21. novembra

Informacije na tel.: 56 26 736 I 040 209 299 I 040 323 393 
www.svetzdravja.si

7. JANKO ZUPANČIČ, roj. 07. 06. 1956, stan. Zlato Polje 11, Lukovica pri 
Domžalah, DELAVEC; DELAVEC
PREDLAGATELJ: JANKO KUHAR IN SKUPINA VOLIVCEV

8. LJUBOMIR SAMOTORČAN, roj. 29. 04. 1949, stan. Obrše 43,  Lukovica 
pri Domžalah, INŽENIR STROJNIŠTVA; UPOKOJENEC
PREDLAGATELJ: JANKO KUHAR IN SKUPINA VOLIVCEV

VOLI SE 7 (SEDEM) KANDIDATOV.

oBčina luKovica oBčinsKa volilna KoMisija

številKa: 61/10 – ovK predsedniK oBčinsKe volilne KoMisije

datuM: 24. 09. 2010 aleKsander uranKar, univ. dipl. prav., l. r.

Občina Lukovica je v okviru svojega programa k sodelovanju povabila 
vsa gospodinjstva z obvestilom na dom, Osnovno šolo Janka Kersnika 
na Brdu pri Lukovici ter vrtec Medo na Prevojah pri Šentvidu. Otrokom 
je bil razdeljen propagandni material, saj so pomembni nosilci infor-
macij tudi med starejšo generacijo. Občina je občanom tudi omogo-
čila, da lahko na njenem sedežu za določen čas brezplačno najamejo 
kolo za osebno uporabo. K aktivnemu sodelovanju so bila povabljena 
še vsa športna in druga društva, ki delujejo na območju občine, da 
osveščajo ljudi o pomembnosti akcije ali organizirajo pohode, izlete, 
športna tekmovanja in srečanja. Pozabili nismo tudi na Svet za preven-
tivo in vzgojo v cestnem prometu, kateremu je bilo predlagano, da v 
okviru svojih pristojnosti začne z aktivnostmi in pobudami za načrto-
vanje novih hodnikov za pešce in kolesarskih poti na območju občine, 
za nujno potrebno zvišanje omejitev hitrosti vožnje po lokalnih cestah 
ter za omejevanje oz. preprečevanje vožnje z motornimi vozili in štiri-
kolesniki v naravnem okolju. Na občinski spletni strani je objavljena 
Uredba o prepovedi vožnje z vozili v naravnem okolju z namenom, da 
se občane, društva in druge organizacije seznani o predpisani prepo-
vedi vožnje z motornimi vozili zunaj ureditvenih območij naselij in na 
nekategoriziranih cestah. Takšen promet je namreč v naravi izjemno 
moteč za živalstvo in rastlinstvo, pa tudi za ljudi.
Vse občane vabimo, da si več o projektu preberejo na spletni strani 
občine Lukovica: www.lukovica.si ter da se v svojem vsakdanjem ži-
vljenju poskušajo čim bolj približati namenu letošnje teme:
- potuj na lasten pogon vsaj 30 minut na dan,
- hoja in kolesarjenje – prijetno s koristnim,
- peš v vrtec in šolo za zdravo otroštvo,
- bodimo živahni člani lokalne skupnosti (pobude za ureditev zele-

nic, pešpoti, kolesarskih stez idr.).

EVROPSKI TEDEN MOBILNOSTI 2010

»POTUJ PAMeTneJe, ŽIVI BOLJe«
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Podaljšano bivanje na PŠ Blagovica
Tudi v tem novem šolskem letu 2010/2011 poteka na šoli podaljšano bivanje, kjer se po 
pouku družijo učenci vse od 1. do 5. razreda. Z raznimi utrinki bomo poskušali tudi letos 
zapolniti kakšen kotiček v rokovnjaču. Za enkrat pa vam vsem skupaj – tako uredništvu 
kot bralcem – pošiljamo le lepe pozdrave z Blagovškega konca.     sergeja Kosec

spet v šolo
Počitnice so prehitro minile in 1. septem-
bra smo se zopet zbrali v šoli, kjer smo lah-
ko srečali stare in nove prijatelje. Tudi to-
krat smo se s podružnic odpravili na Brdo, 
kjer nas je pozdravila ravnateljica, nas na-
govorila gospod župan in župnik, šolska 
skupnost pa nam je pripravila prijeten pro-
gram.     sergeja Kosec

Kako pa so naši učenci doživeli prve šolske 
dni?
»Dobro je bilo prvi šolski dan. Z avtobusom 
smo se peljali na Brdo in poslušali ravnateljico. 
Potem smo šli na avtobus in šli v šolo in poje-
dli malico. V šoli smo se igrali in potem smo šli 
domov.« (Vesna Škofic, 2.d)
»Zelo sem se veselila šole, ker se kaj novega 
naučim. Ko sem prišla v šolo, sem se takoj kaj 
novega naučila in videla sem nove sošolce ali 
prijatelje.« (Katja Ravnikar, 3.d)
»Veselil sem se počitnic, ampak so hitro mini-
le. Tudi šole sem se veselil. Spet se igram s pri-

jatelji, veliko novega se učimo. Veliko novega 
sem se naučil in zelo se zabavam spet v šoli. 
Ampak včasih se skregamo, vendar se takoj 
pobotamo.« (Jakob Kropivšek, 3.d)
»Ko sem prišel v šolo, sem se veselil. Drugi dan 
v šoli je bil še boljši od prvega dne. Potem se 
je začelo zares.« (Maks Gorišek, 4.d)
»Ko sem prišla v šolo sem bila vesela in sem 
pogrešala svoje prijateljice in učiteljico. Igrale 
smo se in brale. Pogovarjale smo se tudi, kako 
je bilo na počitnicah.« (Tina Resnik, 3.d)
»Najbolj všeč mi je bilo, da smo dobili novo 
učiteljico. Drugi dan nam je učiteljica razložila, 
kaj naj naredimo. Ko smo prišli domov, smo 
naredili nalogo, bratec Žiga pa ni imel naloge. 
Proti večeru sem pripravila torbo in šli smo 
spat. Zjutraj smo se zelo zgodaj zbudili in spet 
odšli v šolo.« (Janja Prvinšek, 5.d)
»Razveselil sem se prvega šolskega dne. Po-
grešal sem svoje sošolce, najbolj pa Domna. 
Ko smo šli na Brdo, sem videl moje prijatelje 
iz vrtca. Ko smo šli nazaj z avtobusom, smo se 
zabavali. Ko smo prišli nazaj, smo malicali, po-
tem pa šli domov.« (Jan Pestotnik, 5.d)

Lepi spomini 
ostanejo pri srcu
Letos mineva 50 let od ustanovitve Turi-
stičnega društva Lukovica in zametkov 
turistične prireditve, po kateri je bil Črni 
graben poznan po vseh Sloveniji in tudi 
izven meja naše lepe domovine.

»Oče« Rokovnjaškega tabora je bilo Avto 
moto društvo Lukovica. Takrat, leta 1960, 
smo prireditev imenovali 1. Moto-turistični 
piknik. Prireditev se v bistvu ni spremeni-
la, postajala je le iz leta v leto večja in bolj 
obiskana. Prvo leto je bil v Lukovici organi-
ziran tudi plenum turističnih komisij Avto 
moto društev Slovenija, katerega je sklicala 
Avto-moto zveza Slovenije. AMD Lukovica 
je vse delegate na posebnem prostoru po-
gostilo in jih nato povabilo, naj si ogledajo 
1. Moto-turistični piknik. Delegate in ostale 
obiskovalce so na vseh vhodih na priredi-
tveni prostor »napadli« rokovnjači. Gostje 
so se morali odkupiti, šele nato so lahko 
nadaljevali pot. Že prvo leto je bila upri-
zorjena skrajšana verzija igre Rokovnjači. 
Naslednje leto smo prireditev preimeno-
vali v Rokovnjaški tabor. Pri organizaciji so 
poleg članov turističnega društva Lukovi-
ca, sodelovali člani prosvetnega društva 
Janko Kersnik Lukovica, gasilci in druge 
množične organizacije. Prav to je bila ena 
od značilnosti naših prireditev. Vsa dela 
so bila razdeljena po branžah na različne 
organizacije (kulturni program-prosvetno 
društvo, promet in parkirni prostori AMD, 
vstopnina-gasilci), številni paviljoni z jeda-
čo in pijačo pa so bili v domeni okoliških 
vasi (Čeplje, Rafolče, Gradišče, Preserje, Ko-
seze, Zlato Polje). V nedeljskem spektaklu 
so sodelovali tudi člani oddaljenejših pro-
svetnih in drugih društev (Rova, Prevoje, 
Šentvid, Moravče, itd.).
V spomin in zahvalo ustanoviteljem in čla-
nom Turističnega društva Lukovica, ki jih ni 
več med nami, organiziramo 

rAZSTAVO FOTOGrAFIJ, ČASOPISNIH 
ČLANKOV IN OSTALEGA PISNEGA GrA-
DIVA od leta 1960 dalje, ki bo v soboto, 
9. oktobra 2010 od 10. do 15. ure v Lu-
kovici, poleg rCU.

Pridite, morda se na kakšni fotografiji 
celo prepoznate. Marsikdo pa ima doma 
še sliko ali kakšno drugo gradivo iz tistih 
časov, prosim vas, da jo prinesete in nam 
pomagate izpopolniti obstoječo zbirko. V 
primeru slabega vremena bomo razstavo 
pripravili spomladi, ta zapis pa naj bo spo-
štljiv poklon dragim prijateljem, ki so znali, 
hoteli in zmogli za dobro naše doline ve-
dno »stopiti« skupaj. Hvala Vam!
Marina Urbanija

rAZSTAVA BUČ
30. 9. 2010 do 2. 10. 2010.

Lukovica, poleg rCU
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svetniki nove 
slovenije so si 
prizadevali za 
celovit razvoj 
občine
Občinski odbor NSi Lukovica je pre-
gledal delo občinskih svetnikov v 
iztekajočem se mandatu. Kot je razvi-
dno iz dokumentov Občinskega sveta 
Občine Lukovica in njegovih delovnih 
teles, so bili svetniki Nove Sloveni-
je zelo aktivni in so prispevali veliko 
predlogov in pobud, ki so zdaj v fazi 
realizacije, žal pa tudi številni dobri 
predlogi ostajajo neuresničeni, ker 
zanje ni bilo pravega posluha.     
oo nsi luKovica

Naši svetniki so bili med prvimi, ki so 
opozarjali na nujnost reševanja prostor-
ske stiske v vrtcu in šoli. Prvi predlogi za 
gradnjo prizidka k vrtcu Medo, ki jih je 
pripravila Občina, pa so bili po njihovi 
presoji občutno predragi. Zato so si pri-
zadevali za gospodarno ravnanje in izra-
bo vseh možnosti za znižanje cene, tudi 
na račun tega, da v letošnjem proračunu 
del sredstev namenijo izključno vrtcu in 
manj pomembne projekte preložijo na 
boljše čase. Koliko so pri tem uspeli, ne 
vemo, saj končnih podatkov o skupni 
vrednosti investicije in finančnem lizin-
gu vodstvo občine ni posredovalo ob-
činskemu svetu in širši javnosti.
Naši svetniki so dali tudi veliko, žal neu-
spešnih predlogov in pobud za ureditev 
komunalne infrastrukture, predvsem lo-
kalnih cest, ki so marsikje v zelo slabem 
stanju. Večkrat so tudi, prav tako neu-
spešno, opozorili na pomanjkljive za-
pisnike sej Občinskega sveta, saj iz njih 
ni razvidno vsebinsko delo posameznih 
svetnikov. Posledično so tudi poročila o 
sejah v Rokovnjaču za občane popolno-
ma neuporabna. 
Pred nami je nov mandat, v katerem želi 
Nova Slovenija nadaljevati s konstruktiv-
nimi pobudami in predlogi za celovit ra-
zvoj Občine Lukovica. Pri tem smo odpr-
ti za sodelovanje z vsemi, ki si želite, da 
bi naša občina postala razvojno uspešna 
v korist vseh prebivalcev.
Utrip Nove Slovenije v Občini Lukovica 
lahko že od januarja spremljate na sple-
tnem naslovu http://www.nsi.si/novice_
lukovica.html, svoje pobude in predloge 
pa nam lahko pošljete tudi po e-pošti na 
naslov lukovica@nsi.si.  

Mag. Erjavec – Desus 
in dr. Kožuh-Novakova – ZDUS 

V Mariboru skupaj!
Praznovanja 20-letnice obstoja stranke 
Desus – Demokratične stranke upokojen-
cev Slovenije smo se udeležili tudi člani 
iz Lukovice. Presenečeni smo bili ob tako 
velikem številu udeležencev, posebno še, 
ker so se tega srečanja udeležili tudi šte-
vilni upokojenci podravske regije. Desus 
je ustanovilo Društvo upokojencev v Mari-
boru pred 20 leti. Takratni naprednjaki so 
vedeli, da se bo še zelo potrebno bojevati 
za naše zaslužene pravice upokojencev! In 
to je sedaj tu!     oo desus luKovica

Kako naprej?!
Neodvisna lista za boljši jutri, katere 
nosilec sem bil izvoljen pred štirimi 
leti, sedaj ne bo kandidirala na lokal-
nih volitvah Občine Lukovica.    
 vinKo jeras, oBčinsKi svetniK

Zakaj takšna moja odločitev? Ugotovil 
sem, da samostojno in neodvisno tež-
ko konkuriram ostalim listam ali stran-
kam, ki so številčno močnejše. To se je 
pokazalo že na začetku tega mandata 
pri sestavi delovnih teles občinskega 
sveta. KVIAZ, komisija za imenovanja, 
je imela že sestavljene in zapolnjene 
vse odbore občinskega sveta, pa se je 
zataknilo pri potrditvi le- teh. Tokrat 
Lado Goričan oziroma Neodvisna lista 
za Črni Graben niso bili zadovoljni s se-
stavo odborov, četudi so jih predstavni-
ki te liste podprli na KVIAZ-u. Spraševali 
so se, kako to pravilno prerazporediti. 
Našli so za njih dober izhod, potrebno 
je povečati število občinskih odborov, 
četudi so bili nekateri svetniki celo za 
zmanjšanje. Tak predlog o povečanju 
je bil sprejet in procedura o imenova-
nju delovnih teles Občinskega sveta 
Lukovice je šla na začetek, minilo pa je 
skoraj pol leta zapravljenega časa, saj 
brez imenovanja delovnih teles občin-
ski svet ne more delovati. Seveda je z 
novo sestavo občinskih odborov največ 
pridobil sam g. Goričan, ki je izbojeval 
mesto predsednika Odbora za finance, 
ki njemu »najbolj ustreza.« Podobno 
se je dogajalo skozi ves mandat. Dobri 
predlogi župana in sklepi so bili veliko-
krat zavrženi ali pa vsaj dopolnjeni, zato 
se je marsikateri projekt zavlekel ali je 
celo izostal v tem mandatu. Liste, na-
sprotnice županu, so s preglasovanjem 
to izpeljale. Stari pregovor pravi »minu-
ta zamujena, ne vrne se nobena. »
Da pa le ne bi politično čisto izpadel, 
počutim se še kar dobro, sem se odločil, 
da okrepim listo Socialnih demokratov 
(SD). Zakaj prav SD? Sedanja svetnika te 
stranke: Roka Kotnika in Gregorja Baj-
de, sem občudoval, kako suvereno sta 
sodelovala na sejah občinskega sveta, 
četudi sta kdaj poslušala kritike drugih 
strank, še posebej NSI. Sta mlada, polna 
delovne energije, sposobna, razume-
vajoča in se zavedata, da sta izvoljena 
od ljudstva in morata delati za ljudstvo, 
torej v dobro naše občine in občanov, ki 
tu živijo. Tako kot sam, sta tudi onadva 
zagovarjala dobro delo župana Mateja 
Kotnika, kar je bil trn v peti nasprotni-
kov. Torej, skupaj bomo delali za bolj-
ši  jutri občine Lukovica, če nas boste 
izvolili. Več nas bo izvoljenih na listi 
Socialnih demokratov (SD), močnejši 
bomo. Zato vsi 10. oktobra na volitve in 
obkrožite stranko Socialnih demokra-
tov. Zavedamo se svoje odgovornosti, 
ne bomo vas razočarali, drage volilke in 
volilci naše občine.  

Dr. Kožuh - Novakova: »Mi smo bili generaci-
ja, ki je to Slovenijo ustvarila po drugi svetov-
ni vojni. Mi smo se odrekali, da bi naši vnuki, 
pravnuki boljše živeli, ne pa da se je dovolilo, 
da je manjša peščica obogatela, pokradla - 
»lastninila« tisto, kar smo mi ustvarili, znosila 
denar v tujino, namesto da bi vso blaginjo še 
naprej razvijali, bogatili in skrbeli zanjo, tako 
da danes ne bi bil problem za generacijo, ki 
je to ustvarjala in še za vse naslednje rodove. 
Zato zadolžujemo stranko Desus in s tem nje-
ne predstavnike, da ne dovoli še nadaljnjega 
padanja pokojnin, ki so prislužene z delom.«
Mag. Erjavec: »Desus ne bo dovolil zamrzni-
tev pokojnin, oziroma uskladitev 60% zaradi 
rasti plač in 40% zaradi zvišanja življenjskih 
stroškov, ampak je naša formula 80% proti 
20%. Mi bomo vse naredili, da se uskladimo. 
Iz vlade ne bomo šli, ker potem nimamo vpli-
va, vendar, če se ne uskladimo z vlado , bomo 
glasovali proti. Upokojenci smo že dali svoj 
prispevek k izboljšanju krize! 250 000 upoko-
jencev komaj še živi na pragu človeku dostoj-
nega življenja! Poleg tega pa se nam obeta še 
zmanjševanje zdravstvenih pravic ravno se-
daj, ko jih starejši najbolj potrebujemo in spet 
bomo z zdravstveno reformo največje breme 
nosili ravno mi!« 

Čeprav ta trenutek še ne vemo, kakšni bodo 
rezultati naših nadaljnjih dogovarjanj med 
Desus in vlado, pa ostaja upanje, da bodo 
predstavniki oblasti ustrezno zaščitili vsaj bol-
nike in tiste, ki že sedaj težko živijo. Desus in 
Zveza društev upokojencev Slovenije skupaj 
smo močni in res ne smemo dopustiti še na-
prej padanja življenjskega standarda.
O vsem tem in še o življenju in potrebah sta-
rejših v Lukovici se bomo pogovarjali na sre-
čanju 2.10.2010 ob 14. uri pri gostilni Pogačar 
v Šentvidu. OO Desus Lukovica vabi vse člane, 
simpatizerje in upokojence občine Lukovica.
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Glede oblikovanja stavkovnega odbora sindi-
katov javnega sektorja je g. Pahor napovedal, 
da bo ministrstvu za javno upravo naročil, da 
javnost obvestili o svojem stališču in o tem, 
zakaj stavka javnega sektorja ni utemeljena, 
niti procesno niti vsebinsko. Javne uslužben-
ce v tem in prihodnjem letu čakajo pogajanja 
z vlado. Javni sektor naj bi po Pahorjevih be-
sedah po reformi javnega sektorja delal tako 
kot realni sektor, kar pomeni, da bo učinkovit, 
transparenten, primerljiv z najboljšimi v drža-
vah EU. »Sindikatom pravim, da ni nobenih 
razlogov za to, da prehitro rečejo besedo, ker 
se mi zdi prav, če se tega vzdrži vlada, da to 
potrpežljivost pokažejo tudi sindikati,« je de-
jal premier. Opozoril je, da so s sindikati za po-
gajalsko mizo in da ne mine dan, ko se ne bi 
pogovarjali z enim od socialnih partnerjev.

Brez socialnega dialoga verjetno 
ne bi uredili vrste stvari
Vlada je socialnemu dialogu dala velik po-
men in brez socialnega dialoga verjetno vr-
sto stvari ne bi uredili, je poudaril premier. 
Ob tem je spomnil na zamik odprave plačnih 
nesorazmerij v višini več kot 400 milijonov 
evrov, ki so ga uspeli uskladiti s sindikati jav-
nega sektorja in je v času recesije pomemb-
no bremenil reševanje gospodarske krize. 
Pogajanja s sindikati javnega sektorja pa se po 
njegovih besedah nadaljujejo, da bi dokončali 
reformo javnega sektorja. »Želimo, da je javni 
sektor učinkovit, da je servis države in drža-
vljanov in da državljani za svoj denar dobijo 
dobro uslugo,« je dejal Pahor. Poudaril je, da 
želijo javni sektor modernizirati tako, da je 
primerljiv s tistimi, ki so najboljši, in dati novo 
veljavo javno-zasebnemu partnerstvu.

Bodo uslužbenci zaradi reforme 
bolj motivirani?
Reforma naj bi prinesla tudi motivirane zapo-
slene v javnem sektorju, zlasti v uradništvu, 
pokazala pa naj bi tudi, kako veliko uradni-
štvo potrebujemo, je našteval g. Pahor. Kot 
je dejal, bi manj zaposlenih v administraciji 
ob istih sredstvih za plače pomenilo, da so ti 
bolje plačani in s tem tudi bolj motivirani za 
težko delo.

Vlada bo spoštovala vse, 
kar se je dogovorila
»Dosedanja ravnanja vladne strani na teh 
usklajevanjih glede zakona zagotovo ne 
more biti razlog za stavko,« je prepričana Li-
dija Apohal z vladne strani. Poudarila je, da je 
vlada podaljšala rok za usklajevanja, nekatere 

predloge umaknila, nekatere omilila. Razlog 
za stavko po njenem tudi ne bi mogel biti re-
balans državnega proračuna za letos. »Kolikor 
je nam znano, namerava vlada v celoti spošto-
vati vse, kar se je s sindikati okoli plač dogovo-
rila,« je dejala Apohalova.
Na ministrstvu za javno upravo so ocenili, da 
vsakršno zaostrovanje ne temelji na doseda-
njem ravnanju vlade in ni utemeljeno. Med 
drugim pojasnjujejo, da vlada, kot delodaja-
lec, doslej v položaj javnih uslužbencev ni po-
segala restriktivno, kar kaže rast plač v javnem 
sektorju. Po podatkih iz Spomladanske napo-
vedi gospodarskih gibanj 2010 je bila ta lani 
6,5-odstotna, v letošnjem letu pa naj bi bila 
2,3-odstotna.

Javni sektor je bistveno bolj 
v priviligiranem položaju kot 
gospodarstvo
Javni sektor je v primerjavi z gospodartvom v 
priviligiranem položaju. Predvsem kar se tiče 
varnosti delovnih mest, zagotovljenih plač in 
možnosti napredovanja.
Gospodartvo naše male države enotavno ne 
more prenesti tako velikih obremenitev in 
zahtev kot jih zahteva javni sektor.Zato je po-
trebna reforma.
Za konec mogoče samo še to, da je najve-
čja škoda nastala v dobi konjukture, saj si iz 
tako opevanih zlatih časov, bivšim oblastem 
ni uspelo prihraniti nič za hude čase. Še več, 
podedovali smo velik dolg iz in po našem 
mnenju je svetovna kriza predvsem posledi-
ca nezmožnosti odlačevanja dolgov. Če vse 
skupaj preslikamo na Slovenijo je zadeva po-
dobna. Banke so denar posojale za prerizične 
projekte, denar se ni investiral v razvoj družb, 
ampak predvsem v odkupe le teh. Nadzor nad 
javnimi sredstvi je bil takrat res na izredno niz-
ki ravni,žal.
Zato pod vodstvom te vlade ne bo  več pro-
daje javnih podjetij, država mora imeti del go-
spodarstva v svojih rokah.
Reforma, katero  izvaja program SD, je zato 
ena izmed najboljših v Evropi, priznana tudi z 
strani skandinavskih držav.

OO Socialni demokrati Lukovica

ni nobenega razloga, da gredo na 
ceste, če potekajo pogajanja

Pisma bralcev
ODGOVOr NA ČLANEK V rOKOVNJAČU 
ŠT. 7/2010 »PO GOSPODArSKIH KAZALCIH 
NA 203. – PO PLAČAH PA NA 5. MESTU«
V Rokovnjaču št. 7/2010 je bil objavljen ne-
podpisan članek z naslovom »Po gospodarskih 
kazalcih na 203. – po plačah na 5. mestu«, v ka-
terem neznani avtor navaja vrsto polresnic in 
informacij, iztrganih iz konteksta in samovolj-
no interpretiranih dejstev. Uvodoma želimo 
poudariti, da se nepodpisane sestavke pravilo-
ma objavlja le z navedbo, da sta ime in naslov 
avtorja v uredništvu in ju mora uredništvo v 
primeru interesa tudi posredovati. Te naved-
be ob tem članku ni, zato sklepamo, da je bil 
objavljen z namenom oblatiti delo župana in 
občinske uprave. 
Pa pojdimo po vrsti.
Avtor navaja, da je Fakulteta za upravo Univer-
ze v Ljubljani izračunala, da smo po gospodar-
nosti z občinskimi sredstvi in premoženjem na 
203. mestu. Omenjeni izračun je v resnici pri-
pravila Akademija Sirius (v sodelovanju s fakul-
teto, ki je pripravila le delček celotne študije) 
in se nanaša na napredek, ki so ga posamezne 
občine zabeležile v preteklem letu. Konkretno 
pojasnilo Akademije Sirius, kaj posamezni po-
kazatelji pomenijo, je bilo objavljeno v Rokov-
njaču št. 5/2010, zato bi na tem mestu le pou-
darili, da avtor očitno ne ve, kdo je pripravljal 
izračun in kaj dejansko izračun obsega, ampak 
operira z govoricami in podatki, iztrganimi iz 
konteksta.
Avtor navaja, da je tednik Finance objavil, da 
smo po plačah na 5. mestu od 210. občin. Po 
katerih plačah? Plačah na splošno, plačah v jav-
nem sektorju, plačah v gospodarstvu? Želimo 
opozoriti, da je časnik Finance dnevnik in ne te-
dnik. Omenjenega podatka v njihovem arhivu, 
kljub iskanju, nismo našli. Ponovno gre torej za 
podatke, verjetno iztrgane iz konteksta. Avtorja 
pozivamo, da natančno navede, v kateri številki 
Financ je bil ta podatek objavljen in da omenje-
no objavo citira v celoti.
Avtor navaja, da so prisotnost vodilnega kadra 
občinske uprave na delovnem mestu in sto-
rilnost ter odzivnost na zelo nizki ravni. Spra-
šujemo se, na osnovi katerih podatkov daje 
takšne izjave. Za svoje trditve, ki so očitno le 
odsev njegovega osebnega mnenja, ne pre-
dloži nobenega dokaza, zato je več kot očitno, 
da gre ponovno za podtikanja in napade na 
uslužbence občinske uprave. O prisotnosti na 
delu je redno vodena evidenca in tudi notranja 
revizija, ki je bila opravljena, ni odkrila nobenih 
nepravilnosti. Avtor očitno namerno pozablja, 
da tudi delo v popoldanskih in večernih urah, 
prisotnost na sejah odborov, komisij in občin-
skega sveta itd., pomeni redno delo. Pozivamo 
ga, da nam predloži dokaze za svojo trditev. O 
tem, da naj bi bilo dejstvo, da »vodilni kader 
ni iz naše občine«, glavni razlog za »sramotno 
203. mesto«, nima smisla izgubljati besed, saj 
kaže, da je avtor ujet v ozke meje ksenofobič-
nega razmišljanja. Ob takšnem mnenju se lah-
ko vprašamo, kako se počutijo občani Lukovi-
ce, ki delajo v drugih krajih, npr. v Ljubljani? Ali 
so tudi oni obravnavani kot »tujci« in kot takšni 
krivi za vse, kar je slabega v njihovi organizaciji, 
uradu itd.?
Avtor navaja, da župana »ne zanima, kje imamo 
vrtec, šolo in zdravstveni dom za toliko ljudi«. 
Zanimiva navedba, predvsem v luči dejstva, 

Predsednik vlade sicer sindikatom in posameznikom priznava pravico, da gredo na ceste 
in s tem izrazijo svoj protest, ne vidi pa utemeljenih razlogov, da se z demonstracijami 
opozori na probleme. Ni nobenega razloga, da gredo na ceste, če potekajo pogajanja, je 
dejal premier in kot drugi razlog za neutemeljenost demonstracij navedel okoliščine, »ki 
smo jim priča«



Rokovnjač44 PISMA BrALCEV

da je bila že podpisana pogodba o podelitvi 
stavbne pravice firmi Marles Hiše Maribor in da 
je bil dne 10.09.2010 položen temeljni kamen za 
izgradnjo prizidka k vrtcu Medo, da je idejni pre-
izkus izgradnje nove osnovne šole Janka Kersni-
ka na Brdu že bil predstavljen razširjeni mešani 
komisiji, staršem, učiteljem in vsem občanom v 
prejšnji številki Rokovnjača. V kolikor župana te 
stvari res ne bi zanimale, verjetno teh dejavnosti 
ne bi niti načrtoval, kaj šele izpeljal.
Avtor navaja, da »kot kaže, bomo v kratkem 
ena najbolj zadolženih občin na prebivalca«. 
Pozivamo ga, da predloži dokaze za to svojo tr-
ditev, saj je znašal dolg občine Lukovica na dan 
31.12.2009 približno 15,00 EUR na prebivalca. Za 
primerjavo: dolg občine Domžale je na isti dan 
znašal približno 46,00 EUR, dolg mestne občine 
Ljubljana pa približno 585,00 EUR na prebivalca. 
Podatki o zadolženosti občin so javno dostopni 
na spletnih straneh Statističnega urada Sloveni-
je. Ob tem naj poudarimo, da bo v letošnjem letu 
zadolženost občine Lukovica padla na manj kot 
7,00 EUR na prebivalca. Od kod torej podatek, da 
se zadolženost povečuje in da bomo v kratkem 
ena najbolj zadolženih občin v Sloveniji? Verje-
tno gre za domišljijske kategorije, ne pa za resne 
podatke.
Avtor navaja, da bomo s pozidavo »visokih blo-
kov« pridobili 800 do 900 novih občanov. Po pro-
jektu bo Stanovanjski sklad Republike Slovenije 
gradil okrog 140 stanovanj, torej avtor pričakuje, 
da bo v vsakem stanovanju živelo 6 in več oseb. 
Glede na poprečno velikost slovenske družine 
(nekaj več kot 3 člane), je ta trditev več kot sme-
šna in kaže na poskus, z zmanipuliranimi podatki 
ustvariti lažno sliko katastrofalno slabega stanja.
Avtor navaja, da naj bi za prizidek šest oddelčne-
ga vrtca plačali 1,400.000,00 EUR, mengeško ob-
čino pa naj bi podoben vrtec stal le 550.000,00 
EUR. Sprašujemo se, od kod avtorju podatek, da 
bo v Mengšu podoben vrtec stal le 550.000,00 
EUR in mu sporočamo, da je ocenjena cena vrtca 
v Mengšu (ob upoštevanju približno enake opre-
me kot jo bo imel naš) okrog 1,200.000,00 EUR, k 
njej pa je potrebno prišteti še stroške financira-
nja, ki znašajo okrog 250.000,00 EUR. Po prever-
ljivih številkah bo torej vrtec v Mengšu stal pribli-
žno toliko kot naš, ne bo pa več kot pol cenejši, 
kot navaja avtor. Kot za ostale trditve, tudi za to 
ne podaja nobenih dokazov, ampak se sklicuje 
na intervju z županom občine Mengeš, ki je bil 
objavljen v časniku Dnevnik. Znesek 550.000,00 
EUR pomeni le prvo projektantsko oceno, ki ni 
vključevala nobene opreme, zunanje ureditve 
itd., prav tako zanjo ni bilo pridobljenih nobenih 
ponudb. Naše navedbe so preverljive na občini 
Mengeš. Pogodba o podelitvi stavbne pravice 
družbi Marles Hiše Maribor za izgradnjo prizidka 
k vrtcu Medo pa je bila dne 08.09.2010 tudi jav-
no objavljena na spletni strani občine Lukovica 
in vsakdo se lahko prepriča o njenih določilih.
Avtor se sprašuje, kje je dom za starostnike na 
Prevojah. Župan in občinska uprava so za ta pro-
jekt poskušali vzbuditi interes vrste investitorjev, 
ki pa v dani situaciji vsi čakajo, kako se bodo raz-
mere v gradbeništvu razvijale v prihodnosti. Vsi 
po vrsti pa ugotavljajo, da mora biti dom za sta-
rejše dovolj velik, da bi bil zanje zanimiv, večji kot 
smo predvidevali. A to ne pomeni, da se s tem 
projektom ne ukvarjamo več, je pa potrebno 
počakati na ugodnejše razmere na trgu in med-
tem urediti še nekatera druga vprašanja, kot npr. 
lastništvo zemljišča s strani Mlekarske zadruge 
itd. Izčrpen članek na to temo je bil objavljen v 
prejšnji, junijski, številki Rokovnjača.

v občini »ne da nič zmeniti« in da ne izpolnijo 
obljubljenega, saj gre za očitno potvarjanje 
resnice. V letošnjem letu g. Milankovič glede 
organizacije prireditve ni niti enkrat kontaktiral 
občinske uprave, ne pisno, ne ustno, zato je go-
vorjenje o tem, da se »ne da nič zmeniti« ali da  
ne izpolnimo danih obljub, čisto natolcevanje.  
Ob tem želimo poudariti, da je občinska upra-
va g. Milankoviču, oz. firmam, preko katerih je 
v preteklih letih organiziral prireditev, vedno 
ponudila roko in jim vedno izdala soglasje, 
čeprav vloge niso bile vložene pravočasno. 
Spomnimo, da je v letu 2009 g. Milankovič 
preko firme DJM d. o. o. vložil vlogo za izdajo 
soglasja za izvedbo prireditve, zaporo ceste in 
začasno prekomerno obremenitev s hrupom 
dne 19.08.2010 za prireditev dne 28.08.2010. 
Predpisani rok za predložitev vloge je 15 dni 
pred prireditvijo, razen za vlogo za začasno 
prekomerno obremenitev s hrupom, za katero 
je skladno z določili 6. člena Uredbe o mejnih 
vrednostih kazalcev hrupa v okolju, ki velja za 
celotno ozemlje republike Slovenije, določen 
rok najmanj 30 dni pred prireditvijo, kar bi v 
tem primeru pomenilo najkasneje 29.07.2009. 
Vsa soglasja so bila izdana dne 26.08.2010, ne 
glede na to, da so bile vse vloge vložene pre-
pozno. Zato menimo, da gre pri navedbah g. 
Milankoviča za namerno zavajanje in potvar-
janje dejstev.
Potrebno pa je opozoriti tudi na dejstvo, da je 
organizator prireditve v letu 2009 kršil izdano 
soglasje glede zapore ceste, saj mu je bilo iz-
dano soglasje za popolno zaporo Šolske ulice 
pod pogojem, da Kersnikova ulica ostane od-
prta za lokalni dovoz. Organizator tega pogoja 
ni upošteval, ampak je izvedel popolno zapo-
ro obeh ulic, na kar so v času prireditve tudi 
opozorili občani. 
Postopek prijave javne prireditve je bil že 
nekajkrat objavljen v Rokovnjaču (nazadnje 
ravno v prejšnji, junijski številki), prav tako 
ga vsem zainteresiranim z veseljem razložijo 
tudi uslužbenci občinske uprave. V navodilih 
je tudi jasno določeno, da se prireditelju, ki je 
kršil pogoje, pod katerimi je pridobil soglasje, 
ne izda dovoljenja. Žal doslej g. Milankovič 
tega postopka nikoli ni upošteval, a mu je bilo 
kljub temu vedno izdano potrebno soglasje, z 
namenom, da se omogoči izvedba prireditve v 
dobro vseh občanov. Ne moremo pa mu izdati 
soglasja, če zanj sploh ne zaprosi.
Ker je g. Milankovič v članku navajal neresnič-
ne podatke in podajal neosnovane obtožbe 
na račun odgovornih v občini, zahtevamo, da 
se nam v naslednji številki Rokovnjača javno 
opraviči.
Ob vsem tem pa se tudi sprašujemo, zakaj av-
tor članka navedb g. Milankoviča glede neso-
delovanja odgovornih v občini ni preveril tudi 
pri slednjih, saj bi le tako lahko pridobil po-
trebne popolne informacije za pripravo ute-
meljenega in dejstvom ustreznega sestavka.

direKtor oBčinsKe uprave

stojan Majdič

ZAHVALA
Za pomoč gasilcem pri izvlačenju vozila, 
ki je obtičalo v gozdu, na intervenciji dne 
9.8.2010 v Trnjavi, se zahvaljujem gasilcem 
CPV Domžale, PGD Lukovica, okoliškim pre-
bivalcem, še posebej pa podjetjema Marko 
Zupančič s.p. iz Spodnjih Lok in Lavrič Miro 
s.p. iz Trnjave.

Ob navajanju, da je za to, da prostorski plan še 
ni sprejet, kriv župan, avtor pozablja navesti dej-
stvo, da je bila v tem obdobju večkrat spreme-
njena predmetna zakonodaja, kar je povzročilo, 
da je bilo precej že opravljenega dela potrebno 
opraviti ponovno. Prav tako pozablja navesti dej-
stvo, da so državni organi v tem obdobju zahte-
vali izdelavo vrste dodatnih študij, ki jih prej ni 
bilo potrebno pripraviti. Prav tako pozablja na-
vesti dejstvo, da je naša dolina močno obreme-
njena z državno infrastrukturo, da je npr. DARS 
zahteval dodatno širitev vplivnega pasu okrog 
avtoceste, kar je v nekaterih pogledi prostorske 
plane skorajda postavilo na glavo. Sprašujemo 
se tudi, koga je mislil s »tujimi investitorji«, saj so 
bili vsi interesenti državljani Slovenije ali pravne 
osebe, registrirane v Republiki Sloveniji. Če pa 
je mislil na investitorje, katerih sedež je izven 
občine Lukovica, ga pozivamo, da nam predlo-
ži podatke o zainteresiranih investitorjih iz naše 
občine. V kolikor bi bil izražen takšen interes, bi 
»domačim« investitorjem z veseljem ponudili 
sodelovanje. Žal doslej takšnega interesa ni bilo, 
oziroma so se pojavljali le posamični možni inve-
stitorji, ki so bili zainteresirani le za košček celo-
tnega projekta.
Vsekakor članek kaže na to, da želi avtor za vse, 
kar je po njegovem mnenju slabega v naši ob-
čini, okriviti župana, direktorja občinske uprave 
in »občinsko pravnico«, ob tem pa nikjer ne po-
zabi poudariti, da je takšno katastrofalno stanje 
predvsem posledica tega, da slednja dva nista 
občana naše občine. Za nobeno svojo trditev 
ne predloži dokazov ampak so vse zasnovane 
na govoricah, manipulacijah in izmišljotinah. Ob 
vseh teh obtožbah pa mu zmanjka poguma, da 
bi se pod članek podpisal. Pozivamo ga, da svoje 
trditve podkrepi z dokazi, katerih v članku ni za-
slediti, ampak gre le za poskus diskreditacije jav-
nih uslužbencev na osnovi izmišljotin, polresnic 
in prirejenih dejstev, iztrganih iz konteksta.
Odgovorno urednico pa prosimo, da v bodoče 
upošteva pravila, ki jih je sama postavila, na-
mreč, da anonimnih člankov praviloma ne obja-
vlja, razen če je ob članku navedeno, da sta ime 
in naslov avtorja v uredništvu.

direKtor oBčinsKe uprave

stojan Majdič

OPrAVIČILO UrEDNIŠTVA
Bralkam in bralcem revije Rokovnjač se opraviču-
jemo, v avgustovski številki Rokovnjača nam jo 
je zagodel tiskarski škrat, izpuščeno je bilo ime 
avtorja prispevka z naslovom Po gospodarskih 
kazalcih na 203. – po plačah pa na 5. mestu. Av-
tor prispevka je Tomaž Beden, občinski svetnik. 
Za napako se opravičujemo

Katarina KarlovšeK, odgovorna urednica

ODGOVOr NA ČLANEK V rOKOVNJAČU ŠT. 
7/2010 »rOKOVNJAŠKA NOČ? LETOS JE NE 
BO!«
V omenjenem članku je navedenih nekaj izjav 
g. Draga Milankoviča, ki ne ustrezajo dejanske-
mu stanju. Citat: »Večina lastnikov vplivnega 
območja želi prevelike odškodnine za uporabo 
prostorov, turistično društvo je prezahtevno 
in predrago in z odgovornimi v občini se ne da 
zmeniti praktično nič. Tudi tisto, kar ti obljubijo 
ne izpolnijo.«
Občinski upravi ni poznano, kakšne pogoje so 
g. Milankoviču za izdajo soglasja k prireditvi po-
stavili lastniki in turistično društvo. Ne moremo 
pa mimo njegovih navedb, da se z odgovornimi 
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V novo sezono 
z novo podobo
Počitnice so minile tako hitro, da se zdi, 
kot bi se začele včeraj. ritmičarke smo se 
konca počitnic celo malo veselile, saj se je 
7. septembra za nas pričela nova sezona. 
Gibčnost in kondicija se hitro izgubita in 
že pridno delamo na tem, da bi ju pridobile 
nazaj, medtem pa pripravljamo nastopne 
in tekmovalne točke.     eMa Meden

Letos smo se odločili, da v program dodamo 
malo več estetske gimnastike ki še bolj pou-
darja eleganco in gracioznost našega športa. 
Športni klub Bleščica se je odločil tudi za or-
ganizacijo poskusnega tekmovanja v estetski 
gimnastiki tudi za rekreativni program, saj so 
do sedaj tekmovanja v estetiki potekala le na 
višjih nivojih. Sprejele smo kar nekaj novih de-
klet, kar nas je zelo razveselilo, kot pika na i pa 
je naš klub po dolgem času dobil povsem novo 
podobo. V sezono smo torej vstopile z novost-
mi, načrti in dobro voljo, izpeljati pa jo želimo, 
kot pravi naš slogan: zdravo, srečno in uspešno!

Igralo se je 7 kol po švicarskem sistemu po 15 
minut na posameznega igralca. Že po nekaj ko-
lih se je pokazala izkušenost starejših igralcev, 
ki so kasneje zasedli dobra mesta. Pri starejši 
skupini je bil najboljši Ivan Hribar, nato pa so 
sledili Tomo Omahna, Janez Vidergar, Marjan 
Dolinšek, Jože Pustotnik in Gašper Dolinšek. Pri 
mlajših je bil najboljši Pustotnik, nato so sledili 
Gašper Kveder, Nejc Dolinšek in Lovro Kveder. 
Tekmovanje je vodil šahovski sodnik Viktor Je-
mec.
Najboljši so dobili pokale, ostali pa priznanja. 
V prijetnem vzdušju ob velikem številu obisko-
valcev so igralci pokazali svoje sposobnosti in 
izmenjali izkušnje. S tem prvenstvom smo krsti-
li tudi naše prostore, ki so dobili še ustrezna tla 
in izolacijo.

Zahvaljujemo se občini Lukovica za denarno 
pomoč, prav tako pa ŠTD Rafolče za prostor in 
gostoljubje. Naslednje leto pa v nove boje.

Zmagoviti nastopi 
kotalkarjev
V Solkanu je 11. septembra potekalo 
mednarodno tekmovanje v umetno-
stnem kotalkanju. Udeležil se ga je 
tudi KDK Domžale, za katerega nasto-
pa več deklet iz naše občine. Domov 
so se vrnili z dvema zmagama.     
igor faBjan

Na 12. pokalu Perla je za KDK Domžale 
med cicibani dosegel zmago Blaž Kovač, 
Tanita F. Demšar pa je zmagala v skupini 
E. Anja Pestotnik je v skupini D zasedla 
peto mesto, njena sestra Maša Pestotnik 
pa je bila med začetnicami šesta. Dobro 
sta nastopili tudi Vesna Hribar in Neža 
Saje, ki sta v svojih kategorijah osvojili 
deveto mesto. V skupni razvrstitivi so 
tekmovalke in tekmovalec KDK Domžale 
zasedli četrto mesto med sedmimi klubi 
iz Slovenije in Italije. Tudi ta uvrstitiev je 
dobra, saj so nastopli v manjši zasedbi 
kot običajno. 

Veseli udeleženci s pokali in priznanji

Občinsko šahovsko prvenstvo posameznikov 
v počastitev občinskega praznika
Da bi se razgibalo delovanje možganov, je športno turistično društvo rafolče (ŠTD) v bru-
narici ŠTD 2. septembra 2010 organiziralo 3. občinsko šahovsko prvenstvo posameznikov 
v rafolčah. Prvo občinsko prvenstvo je bilo 1995 v rCU v Lukovici, drugo pa pet let ka-
sneje v Šentvidu. Udeležba ni bila zelo množična, prisotni pa so bili trenutno najboljši v 
občini.     viKtor jeMec

Zimska liga 2010/11 
v malem nogometu
V oktobru se bo v rekre-
acijskem centru Urbanija 
(rCU) začela malono-
gometna zimska liga 
Avtomehanika Kveder. 
Letošnja izvedba bo po-
dobna lanski. V ligi bo nastopilo 12 ekip, 
pri prijavi imajo prednost moštva iz naše 
občine, predvsem tista, ki so nastopila na 
spomladanskem turnirju v rafolčah, kot je 
organizator tudi obljubil. Tekmovalo se bo 
po ligaškem sistemu »vsak z vsakim«. Prav 
tako bo liga potekala na štirinajst dni, to je 
vsak drugi petek. Delilec pravice bo isti kot 
minulo sezono, mož z Vranskega, Tomi Dru-
škovič.     roK avBelj

Organizator sporoča, da so prijavnino zvišali na 
350 evrov, a k sreči predvsem na račun višjih na-
grad. Zmagovalni ekipi bo uspeh navrgel 400 
evrov, podprvakom 250, tretjeuvrščenim 150, 
4. ekipi 70 evrov in petouvrščenim 50 evrov. 
Najboljše tri ekipe bodo prejele pokal, tako kot 
najboljši vratar in najuspešnejši strelec, ki si 
bosta poleg pokalov prislužila tudi atraktivne 
praktične nagrade. 
Po zadnjih informacijah je povpraševanje ekip 
za ligo zelo visoko. Zanimivo je, da kličejo tudi 
ekipe, ki v ligi sploh še niso nastopile. Tako je or-
ganizator ŠTD Rafolče premišljeval celo o razšir-
jeni različici lige s 24 moštvi, a je izvedba lige 26 
petkov zaporedoma tudi za tako organizirano 
društvo, kot je ŠTD Rafolče, prenaporno. Tu se 
mi pojavi vprašanje o sodelovanju društev med 
seboj, da bi jih ligo organiziralo več skupaj (re-
cimo dve) in si delo kakopak razdelijo oziroma 
razdelita … 
Organizator je zelo vesel, da glavni sponzor 
ostaja isti kot zadnja leta, in to kljub splošno 
slabši gospodarski klimi ter obširni investiciji, v 
katero se je Avtomehanika Kveder podala. 
Še glavno obvestilo ali informacija. Ekipe se lah-
ko prijavite prek e-maila std.rafolce@gmail.com. 
Pohitite, da ne bo prepozno! Liga se bo predvi-
doma začela do 15. oktobra, izbrane ekipe pa 
bodo prevočasno obveščene o začetku. Žreba 
ne bo, ker se tekmuje po ligaškem sistemu. 
Torej, prihajajočo zimo nas čakajo zanimivi 
petkovi večeri ob nogometu in dobri družbi. Iz-
kušnje zadnjih let so dobre in spomini lepi. Na-
daljujmo v tem slogu, da vidimo, katera ekipa 
bo osvojila naslov prvaka; brani ga BS Tehnik, 
morda ga bodo pa ubranili?

KDK Domžale na podelitvi medalj
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Na podlagi 10. člena Zakona o množičnem vrednotenju nepremičnin 
(ZMVN, Ur. list rS, št. 50/06) in 7. člena Statuta Občine Lukovica (Ur. ve-
stnik Občine Lukovica, št. 01/01, 05/06) ter v sodelovanju z Geodetsko 
upravo republike Slovenije župan Občine Lukovica s tem

JAVnIM nAZnAnILOM
obvešča javnost o javni razgrnitvi 

PrEDLOGA MODELOV VrEDNOTENJA NEPrEMIČNIN

I.
Javno se razgrne:
1. kratek opis o razgrnitvi in množičnem vrednotenju nepremičnin (mapa 1);
2. kratki opisi posameznih modelov vrednotenja nepremičnin s postopki 

izračunov (mapa 2);
3. za vsako vrednostno cono pripadajoče vrednostne tabele (mapa 3);
4. za vsako skupino istovrstnih nepremičnin izris vrednostnih con (mapa 4).

II.
V skladu z določili 10. člena ZMVN bo Geodetska uprava RS izvedla po-
skusni izračun vrednosti za vse nepremičnine, evidentirane v registru 
nepremičnin, in o tem z obvestilom seznanila lastnike nepremičnin. So-
časno mora občina na krajevno običajen način javno razgrniti predlog 
modelov vrednotenja nepremičnin za svoje območje. 

III.
Javna razgrnitev bo trajala v času
od 05. oktobra 2010 do vključno 18. novembra 2010.
Gradivo iz I. točke bo javno razgrnjeno v prostorih Občine Lukovica, Ve-
idrov trg 7 (Šentvid pri Lukovici), 1225 Lukovica.

IV.
Lastnik nepremičnine, ki na podlagi prejetega obvestila o poskusnem 
izračunu vrednosti nepremičnine in javno razgrnjenih podatkov o mo-
delih vrednotenja meni, da pri poskusnem izračunu vrednosti njegove 
nepremičnine ni bila upoštevana ustrezna vrednostna cona oziroma 
vrednostna raven v skladu s kriteriji in merili za množično vrednotenje 
nepremičnin, lahko na Geodetsko upravo RS najkasneje v roku 8 dni po 
koncu javne razgrnitve modelov vrednotenja v občini, v kateri se nahaja 
njegova nepremičnina, poda pripombe in predloge za preveritev ustre-
znosti uporabljenega modela vrednotenja.
Geodetska uprava RS bo vse pravočasno prejete pripombe in predloge 
lastnika nepremičnine preučila v skladu s kriteriji in merili množičnega 
vrednotenja in tiste, ki se bodo izkazale za ustrezne, upoštevala pri pri-
pravi končnega predloga modelov vrednotenja.
Geodetska uprava RS bo vse lastnike nepremičnin, ki bodo poslali pri-
pombe in predloge v zvezi  s predlagano vrednostno cono in vredno-
stno ravnijo, obvestila o upoštevanih pripombah in predlogih in o razlo-
gih za neupoštevanje pripomb in predlogov

V.
To javno naznanilo se objavi na svetovnem spletu, v občinskem glasilu 
Rokovnjač in na krajevno običajen način.

Številka: 353-080-01/10 Župan

Datum: 22.09.2010 Matej KotniK

Ob izgubi bližnjega Vam nudimo:
- prevoz pokojnega (v celi Sloveniji)

- prevoz pokojnega v tujino ali iz tujine 
- oblačenje in ureditev pokojnega
- postavitev odra za krsto na domu

- oblačenje sobe z zavesami
- prevoz žalnega sprevoda

- nošenje pokojnega na žalni slovesnosti
- izkop in zasip, ter dekoracija grobov

- prva ureditev groba
- ureditev grobov 

- ozvočenje pogrebne slovesnosti
- objava osmrtnice na RTV Slovenija

- izdelava in okvirjenje žalne slike
- fotogra�ranje pogreba
- izdelava partnih listov

- naročilo žalnega cvetja
- posredovanje pevcev

- posredovanje trobentača
- branje govora

- ureditev pogrebnine (ZZZS)
- ureditev vseh potrebnih dokumentov za pogreb

- prekopi pokojnika
- izpisek iz matične knjige umrlih

- ureditev dokumentacije za prevoz v tujino ali iz tujine 
na konzularnih predstavništvih v Sloveniji ali tujini

Ob boleči izgubi vaših najdražjih, 
smo Vam v pomoč s

prijazno besedo tolažbe 
in pogrebnimi storitvami, 

opravljenimi z največjo pieteto.

www.pogrebne-storitve-vrbancic.si, e-mail: andrej.psv@gmail.com

POGREBNE STORITVE VRBANČIČ
Gsm: 041 611 491, Tel.: 01 729 36 24

srečanje na Graški gori
Graška gora je naselje samotnih hribovskih kmetij na razvodju med 
Mislinjo in Pako v občini Slovenj Gradec. Tja smo se odpravili z av-
tobusom na 24. Tradicionalno srečanje borcev za vrednote NOB, pla-
nincev in članov veteranskih združenj. S seboj smo imeli lukoviški in 
prevojski prapor, da je bilo slovesno, kot se za tako priložnost spodo-
bi.     Marcela Kopitar

Letošnje srečanje je bilo posvečeno 69. obletnici 2. Svetovne vojne, 69. 
obletnici ustanovitve 1. Štajerskega bataljona na Grmadi, 66. obletnici pri-
hoda Štirinajste divizije na Štajersko, 19. letnici osamosvojitve Slovenije in 
prazniku Mestne občine Velenje.
Graška gora je visoka 667 metro in ljudje so prihajali od vsepovsod. Borci, 
planinci, veterani in ljudje dobre volje in z visoko zavestjo o tem, da je to 
gora jurišev, kjer so partizani bojevali številne bitke z Nemci, v neenako-
pravnem boju in nemogočih razmerah. Tudi slavnostni govornih, minister 
za šolstvo in šport, gospod Igor Lukšič je poudaril pomen partizanskega 
boja za našo neodvisnost. Da lahko v materinem jeziku izražamo tvoja ho-
tenja in čustva, da imamo lastno državo, so padli mnogi borci, ki so verjeli 
v sanje o svobodi.

Vihrali so prapori, godba na pihala je spremljala konjenike, ki so prinesli 
venec in ga položili k spomeniku. 
Vzdušje je bilo enkratno. Donele so partizanske pesmi, v zraku je bilo čutiti 
prijateljstvo in veselje, zaradi česar ljudje tako radi prihajamo na srečanja, 
kajti povezujejo nas skupne vrednote in hvaležnost našim prednikom, da 
v tistih strašnih časih niso obupali. Poslanec  Državnega zbora  gospod 
Kontič, je z nami delil svoje misli in bilo je kot dana zaveza, da bomo v 
srcih vedno nosili vero in ponos na narodnoosvobodilni boj, ponosni na 
partizane, ki so za nas premagali okupatorje.
Ljudje so se veselili srečanj, odmevala je pesem, dišalo je po golažu, in 
kako srečni bi bili fantje in dekleta, ki so tu pustili življenja, če bi jim bilo 
dano videti to svobodo.
Lep in bogat je bil program proslave, golaž je bil brezplačen in ljudje so bili 
hvaležni organizatorjem. Območno združenje borcev  za vrednote NOB 
Velenje, Planinsko društvo Velenje in veteranska združenja so se zares po-
trudili in pripravili nepozabno prireditev. Še dolgo po uradnem delu so se 
ljudje družili ob glasbi ansambla, ki je skrbel za dobro voljo.
Sklepna misel, dame in gospodje, tovarišice in tovariši, lepo je v naši do-
movini biti, kadar nas družijo vrednote, ki so jih za nas ustoličili partizani.
Nasvidenje na naslednjem srečanju in smrt fašizmu.
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Neverjetno kako naš čas hiti,
skoraj ne zavedamo se tega mi.
Kar zapisano globoko v srcih je, 
pa živ spomin na njega je.

V SPOMIN
23. oktobra bo minilo trideset let, odkar 
se je mnogo prezgodaj, v prometni nesre-
či, poslovil naš ata

MIrKO LAVrIČ
Mikeljnov ata iz Kompolj

Hvala vsem, ki se ga v dobrem radi spominjate.
Njegova družina

ZAHVALE

Prazen dom je in dvorišče
naše oko zaman te išče.
Ti ne veš, kako pogrešamo te mi, 
za vse še enkrat hvala ti

Ob tragični izgubi dragega moža in očeta

MArJANA POZNIČA
Bregarjevega Marjana iz Trnjave

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem, sosedom 
in znancem, ki ste nam v težkih trenutkih stali ob strani. Posebno 
se zahvaljujemo vaščanom, reševalcem in gasilcem za nesebično 

pomoč ob nesreči.
Najlepša hvala župnikoma Antonu Potokarju in Andreju Svetetu za 
tolažilne besede in opravljen pogrebni obred; hvala tudi predstav-
nikoma KS Krašnja in podjetja Tosama za besede slovesa, članom 

gasilskih društev in praporščakom ter vsem, ki ste ga v tako velikem 
številu pospremili na njegovo zadnjo pot. Ohranimo ga v najlepšem 

spominu.
Žena Ani ter sinovi Uroš, Blaž in Matic

Ni res, da si odšla,
ujeta v naša srca z najlepšimi spomini,
boš vsak naš korak spremljala v tišini.

ZAHVALA
V 85. letu starosti nas je zapustila naša 
draga mama

MArIJA STUPICA
iz Šentvida.

Iskrena hvala vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem, znancem za 
izrečena sožalja, cvetje, sveče in darove za svete maše. 

Gospodu Andreju Svetetu in gospodu Pavletu Piberniku se zahvalju-
jemo za lep pogrebni obred in besede slovesa. Gospodu Jarcu hvala 

za oris njene življenje poti, hvala pevcem v cerkvi, godbenikom iz 
Lukovice in pevcem Šentviškega zvona za zapete pesmi na večer 

njenega odhoda.
Posebno zahvalo dolgujemo podjetji Vrbančič za organizacijo po-

greba ter vsem, ki ste jo pospremili na njeni zadnji poti.

Vsi njeni.
V SPOMIN
23. septembra sta minili dve leti, 
odkar nas je za vedno zapustil

JANEZ UrANKAr
iz Vrha nad Krašnjo

Pogrešamo tvoj smeh in se z žalostjo v srcu spominjamo nate. 
Hvala vsem, ki mu prižigate sveče in postojite ob njegovem grobu.

Vsi njegovi. 

Odgovorov na vprašanja večna ni, spomin je tisto, kar živi

Marjanu Pozniču –  
Bregarjevemu Marjanu v slovo
Težko je verjeti, da te je kruta usoda vzela iz naše srede in da 
te ni več med nami, pa toliko si imel še načrtov in po prema-
gani bolezni še toliko volje do življenja. Mi pa smo s solzami 
v očeh stali skupaj s tvojimi sorodniki, prijatelji, gasilci, so-
delavci in drugimi in se poslavljali od tebe, še zadnjič, ko smo 
te deževnega dne v petek, 13. avgusta, kakor bi tudi nebo 
jokalo, pospremili do tvojega preranega groba, kjer so te po-
ložili poleg tvojih staršev. 

Mnogi, ki so te poznali le kot vodovodarja in kot gospodarja kme-
tije Bregar, niso vedeli za tvoje skrite ljubezni. Poleg konj je bila 
tvoja velika ljubezen še nogomet in ravno zaradi tega si bil pobu-
dnik ustanovitve ŠKD Bregar z željo, da se nekoč, v Trnjavi uredi 
nogometno igrišče in zanj si bil pripravljen odstopiti tudi zemlji-
šče. In kako z navdušenjem si sprejel zmage, malce manj poraze 
naše nogometne ekipe in na koncu si vedno dejal – važno je bilo 
sodelovati. Veliko strani bi lahko popisal, če bi želel napisati vse, 
vendar omeniti moram še eno tvojo sposobnost, bil si leksikon 
imen in poznal si vse ljudi, po domače, po vzdevku, kam se je kdo 
poročil in ne vem še kako v Črnem grabnu in daleč naokoli in ta 
leksikon se je zaprl skupaj s tvojim odhodom. In vendar, čeprav si 
odšel od nas, si še vedno med nami, tudi s tvojim humorjem. Ob 
spominu na tvoje izrečene besede se še sedaj, ko te ni več med 
nami, nasmejemo. 
Dragi Marjan, poleg domačih, te pogrešamo tudi člani ŠKD Bre-
gar in prijatelji, a vedoč, da se bomo nekoč še srečali, se videli 
še kdaj, kakor poje pesem, se tolažimo ob misli na naše veselo 
ponovno snidenje, tam nekje visoko nad nami.

djd

Posodi zemlja svoje naročje  
za ljubljenega očeta,
ki je našel svoj mir.
Objemi ga mehko, mehkeje pa ga zazibaj, 
da mu bo lepo,
kot bi spal pri nas.
(Mila Kačič)

Odšel je na najdaljše potovanje  
naš dragi oče

FrENK – FrANČEK BLATNIK
dipl. ing. agr.

Pospremili smo ga s cvetjem, toplimi besedami, lepimi mislimi: 
njemu v slovo, nam v tolažbo.

Iskrena hvala vsem, ki ste nam dali čutiti, da ohranjate spomin in 
spoštovanje do pokojnega. Ostajamo sami in z njim:

Jelka, Andrej, Boštjan, Mija, Darja, Nejko in Matevž

Lukovica, avgust 2010

Glasilo občine Lukovica



IZDELOVANJE 
BETONSKIH BLOKOV 
IN STREŠNIKOV

AVBELJ MILAN, s.p.
Sp. Loke 8, 1225 LUKOVICA
tel.: 01 723 43 47, 041 624 215

PONUDBA, KI JE NE MORETE SPREGLEDATI.

11.990 
RENAULT MEGANE GENERATION
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www.renault.si

UJEMITE IZJEMNO SEPTEMBRSKO 
PONUDBO V SALONIH RENAULT!

Prodaja vozil: 01/56 27 111, 041/648 166,
Servis: 01/56 27 333, 031/648 166

Nadomestni deli: 01/56 27 222, Avtovleka: 041 648 166
E-mail: info@avtoset.si, Internet: www.avtoset.si

DELOVNI ČAS: SALON: od 8. do 18. ure, SERVIS: od 8. do 17. ure


